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(Jednání zahájeno v 13:00 hod.) 

 

Starostka MČ Prahy 4 paní Irena Michalcová: Vážené dámy, vážení pánové, 

protože bylo 13 hodin, dovolte mi, abych vás požádala, abyste zaujali svá místa v jednacím 

sále. Děkuji. 

Ještě jednou vám děkuji. Vážení členové Zastupitelstva, zahajuji jednání ustavujícího 

zasedání nově zvoleného Zastupitelstva MČ Praha 4. Ustavující zasedání Zastupitelstva MČ 

Praha 4 bylo svoláno v souladu s § 61, zákona č. 131/2000 Sb., O hlavním městě v Praze  

v zákonné době. 

V této chvíli mi dovolte, abych oficiálně přivítala zástupce organizací, vedoucích 

odborů úřadu MČ Praha 4, další hosty, veřejnost a všechny ostatní. Zasedání nově zvoleného 

Zastupitelstva MČ Praha 4 bylo řádně svoláno a při jeho zahájení se prezentovalo 42 členů. 

To znamená, že je schopno jednat a usnášet se. 

Vážené dámy, vážení pánové, nejprve bych vám ráda poblahopřála, všem nově 

zvoleným i znovu zvoleným členům Zastupitelstva a popřála vám všem mnoho úspěchů ve 

vaší práci, vzájemné porozumění a dobrou vzájemnou spolupráci. 

Zastupitelstvo MČ Praha 4 podle výsledků voleb budou zastupovat tyto kluby. 

Promiňte, nyní mi pan kolega Kovářík sdělil, že je omluven pan zastupitel Růžička. Já jsem 

tuto informaci doposud neměla, takže se vám omlouvám. Takže nyní se vracím k tomu, že 

vám přečtu jednotlivé kluby. 

Klub Společně pro Prahu 4 – Starostové a nezávislí a KDU-ČSL. ANO – 2011, Praha 

4 sobě – Sousedé a nezávislí, Společně ODS a TOP09 a Piráti a nezávislí. V materiálech jste 

obdrželi spolu s ostatními jednací a volební řád. Pokud ho přece jen někdo neměl k dispozici, 

může požádat organizační oddělení, které má kopie k nahlédnutí. Jednací řád též naleznete  

na vchodových dveřích jednacího sálu a samozřejmě na webových stránkách MČ Praha 4. 

Při prezenci jste dostali elektronickou kartu do hlasovacího zařízení. Vždy při odchodu 

z jednacího sálu odevzdávejte hlasovací karty pracovnicím organizačního oddělení, které sedí 

u stolku z mého pohledu vlevo. U dveří paní Milena Vedralová (která v současné chvíli stojí), 

paní Dagmar Milerová a paní Věra Bartoňková. Při návratu do sálu si je zase vyzvednete. 

Prosím, nezapomínejte na to. 

Počtem odevzdaných hlasovacích karet po dobu jednání si ověřujeme počet členů 

Zastupitelstva právě přítomných v sále a máme tak jistotu, zda jsme schopni hlasovat a jsme 

usnášeníschopní. Po skončení jednání odevzdejte tyto karty též pracovnicím organizačního 

oddělení. 

A protože se všichni ještě dobře neznáte, prosím, abyste po přihlášení do diskuse řekli 

vždy zřetelně své jméno na mikrofon, aby mohlo být stenograficky zaznamenáno. Stejně tak 

vás prosím, abyste všechny své příspěvky říkali pouze na mikrofon, aby mohlo být každé vaše 

slovo zapsáno v zápise, který provádí stenografka Simona Sedmihorská. 

A nyní předám slovo a požádám pana Ing. Michala Kárníka, tajemníka úřadu MČ  

Praha 4, aby vám vysvětlil způsob hlasování po technické stránce. To znamená přihlašování 

do diskuse, hlasování, opouštění jednací místnosti apod. 

 

Tajemník pan Michal Kárník: Já děkuji za slovo. Dobré odpoledne, vážené 

zastupitelky, vážené zastupitelé, dobré odpoledne všem. Jen krátce vás seznámím s tím, že 

příště dostanete kartu spolu s visačkou a flashkou, na kterou budete moc zaznamenávat svoje 

návrhy, protinávrhy, doplnění, eventuálně další věci, které pak předáte tady organizačnímu 

oddělení. A to bude moci věci promítnout, abyste věděli přesně, o čem se hlasuje. Aby to 

věděli všichni. A zároveň bude informovat Návrhový výbor, který bude příslušné návrhy 

předkládat. 
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Co se týče hlasovacího zařízení, které máte před sebou – o kartě už mluvila paní 

starostka, čili to nebudu rozvádět – máte tady tlačítka č. 2, 3 a 4, kterými budete hlasovat. 

Hlasuje se na vyzvání, máte na to zhruba 20 vteřin. Když se překliknete, tak v rámci toho, 

pokud pořád poběží ten hlasovací signál, tak můžete svoje hlasování opravit. V momentě, kdy 

se vám to nepovede, tak můžete požádat o změnu, úpravu, nové hlasování, zmatečné 

hlasování. S tím není problém. Když budete chtít hovořit, zmáčknete mikrofonek, rozsvítí se 

vám zelené světlo, které bude svítit. To znamená, že jste přihlášení do diskuse. Nakonec se 

objevíte tady, jak visí pan Kaplan teď, tak vaše jméno se objeví, kolikátý jste v pořadí. 

V momentě, kdy budete první na řadě po tom, kdo právě hovoří, tak se vám rozbliká 

zelené světlo a to vás upozorní na to, že za chvíli dostanete hlas. A jakmile se vám rozsvítí 

červená, můžete mluvit, jste okamžitě slyšet v mikrofonu, zapisovatelka to všechno v přímém 

přenosu uslyší, jako všichni. 

Takže to je v krátkosti k tomuto. Kdybyste měli technickou nebo faktickou 

připomínku, tak zmáčknete, zvednete ruce do téčka a organizační, samozřejmě i předsedající, 

bude vědět, že máte faktickou nebo technickou připomínku a dá vám slovo, jakmile domluví 

řečník, který právě hovoří. 

To si myslím, že je v krátkosti asi všechno, co bylo potřeba k tomuto říct. Jen bych 

chtěl připomenout, že od pracovnic organizačního oddělení jste obdrželi desky s formuláři. 

Prosím, abyste tyto formuláře vyplnili a zase odevzdali zpátky kolegyním. Nově zvolení 

zastupitelé mají v obálkách i další obálku, ve které je heslo pro přístup do e-mailu. U 

zastupitelů, kteří pokračují ve funkci, zůstává v platnosti to staré. Čili vy už s tím určitě umíte, 

ostatní se to naučí velmi jednoduše. 

Takže já děkuji za slovo, kdybyste cokoliv potřebovali, jsem tady k dispozici celou 

dobu, stačí se dotázat. Pokud budu vědět, rád zodpovím nebo zjistím, jak mám odpovědět. 

Děkuji. 

 

Starostka MČ Prahy 4 paní Irena Michalcová: Já děkuji panu tajemníkovi  

za informace týkající se hlasování a techniky. A nyní můžeme pokračovat v jednání 

Zastupitelstva. 

Vážení přítomní, jak již bylo řečeno, z dnešního jednání se pořizuje doslovný zápis.  

A já nyní požádám dva z vás, aby tento zápis později ověřili. Prosím proto, aby se mi někdo 

přihlásil. Takže vidím, že se hlásí paní kolegyně Sýkorová, děkuji vám. A vidím, že se vás 

hlásí několik, druhého jsem viděla kolegu Váchu, takže já vám děkuji. 

Měli byste nyní na mikrofon říci své jméno. Pane Kaplane, já jsem myslela, že jste 

tam byl přihlášen jako ukázka toho, že se do diskuse hlásí jeden účastník. Takže, promiňte, 

pokud jste se opravdu hlásil, pane kolego, tak prosím. 

 

Zastupitel pan Mgr. Tomáš Kaplan: Já jsem se hlásil, děkuju, ale můžeme 

pokračovat v té ukázce. Já jenom, jestli můžu, my navrhujeme k vašemu dotazu jako 

ověřovatele zápisu  

za náš klub pana Jana Žáčka. 

 

Starostka MČ Prahy 4 paní Irena Michalcová: Dobře, pan Jan Žáček. Vy jste se 

hlásil před tím... 

 

Zastupitel pan Mgr. Tomáš Kaplan: Paní starostko, klidně to nechte v pořadí, které 

jste uvedla. Já jsem se předtím hlásil s omluvou za pozdní tlumočení omluvy našeho člena 

Ondřeje Růžičky. Takže vám s omluvou, protože vám jsem to včas neřekl, a s poděkováním 

panu místostarostovi Kováříkovi, který tak učinil za mě. A potom tedy návrh na ověřovatele 

zápisu. Děkuji. 
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Starostka MČ Prahy 4 paní Irena Michalcová: Já vám také děkuji, že jsme si to 

všechno vysvětlili. Teď tady mám ale tedy ověřovatele zápisu tři, protože paní Sýkorovou, 

pana Žáčka a pan kolegu Váchu, takže požádám, jestli jeden z nich se vzdá. Nevzdává se pan 

kolega Vácha. Pan Žáček, prosím? Kde je pan Žáček? Tady, já ho nevidím. Také se nevzdává. 

A paní Sýkorová? 

Takže jsem dostala pokyn od organizačního oddělení, což tady ještě nebylo, vždycky 

jsem spíše měla obrácený problém, že jsem nemohla sehnat ani toho druhého, tak teď máme 

tři. Takže mi organizační oddělení sdělilo, že můžeme mít tři ověřovatele, takže je to v tom 

případě v pořádku. Já vám děkuji, takže budu mít tentokrát ten luxus, že mám tři ověřovatele 

zápisu, takže já vám za to velice děkuji. 

A nyní, dámy a pánové, přistoupíme k dalšímu bodu, a tím je slib členů Zastupitelstva 

MČ Praha 4. 

 

Neočíslovaný bod  

Slib členů Zastupitelstva MČ Praha 4 

 

Postup bude následující. 

Nejdříve pan Ing. Michal Kárník, tajemník úřadu MČ Praha 4, přečte znění slibu. 

Potom pracovnice Kanceláře starostky vyzve jednoho po druhém, aby do mých rukou složil 

slib. To znamená podáním ruky a slovem "slibuji" a následným podepsáním slibu zde u toho 

stolku. Po složení slibu vámi všemi složím slib já do rukou nejstaršího člena Zastupitelstva 

MČ Praha 4, a tím je – omlouvám se jí – paní Mgr. Alžběta Rejchrtová. 

Prosím proto, abyste nyní všichni povstali. 

 

Tajemník pan Michal Kárník: Dovolte mi, abych vám přečetl slib člena 

Zastupitelstva MČ Praha 4. 

"Slibuji věrnost České republice, slibuji na svou čest a svědomí, že svoji funkci budu 

vykonávat svědomitě v zájmu MČ Praha 4 a jejích občanů, řídit se Ústavou a zákony České 

republiky." 

 

Paní Bartoňková z organizačního oddělení: Tak já bych požádala paní Benešovou. 

 

Zastupitelka Mgr. Eva Benešová: Slibuji. 

 

Paní Bartoňková z organizačního oddělení: Pan Fikar. 

 

Zastupitel RNDr. Pavel Fikar: Slibuji. 

 

Paní Bartoňková z organizačního oddělení: Pan Fišer. 

 

Zastupitel Bc. Pavel Fišer: Slibuji. 

 

Paní Bartoňková z organizačního oddělení: Pan Hais. 

 

Zastupitel Petr Hais, MA: Slibuji. 

 

Paní Bartoňková z organizačního oddělení: Pan Hora. 

 

Zastupitel Ing. Jan Hora: Slibuji. 

 

Paní Bartoňková z organizačního oddělení: Paní Horálková. 
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Zastupitelka Ing. Hana Horálková: Slibuji. 

 

Paní Bartoňková z organizačního oddělení: Pan Horčička. 

 

Zastupitel prof. PhDr. Václav Horčička, PhD.: Slibuji. 

 

Paní Bartoňková z organizačního oddělení: Pan Hrdinka. 

 

Zastupitel RNDr. Tomáš Hrdinka, Ph.D.: Slibuji. 

 

Paní Bartoňková z organizačního oddělení: Pan Hroza. 

 

Zastupitel Bc. Michal Hroza: Slibuji. 

 

Paní Bartoňková z organizačního oddělení: Pan Hušbauer. 

 

Zastupitel pan Jan Hušbauer: Slibuji. 

 

Paní Bartoňková z organizačního oddělení: Pan Chaloupka. 

 

Zastupitel Tomáš Chaloupka: Slibuji. 

 

Paní Bartoňková z organizačního oddělení: Paní Jurdová. 

 

Zastupitelka Ing. Jana Jurdová: Slibuji. 

 

Paní Bartoňková z organizačního oddělení: Paní Kapková. 

 

Zastupitelka Mgr. Kateřina Kapková: Slibuji. 

 

Paní Bartoňková z organizačního oddělení: Pan Kaplan. 

 

Zastupitel Mgr. Tomáš Kaplan: Slibuji. 

 

Paní Bartoňková z organizačního oddělení: Paní Kotvová. 

 

Zastupitelka Mgr. Iva Kotvová: Slibuji. 

 

Paní Bartoňková z organizačního oddělení: Pan Kovářík. 

 

Zastupitel Ing. Zdeněk Kovářík: Slibuji. 

 

Paní Bartoňková z organizačního oddělení: Paní Krajcová. 

 

Zastupitelka MUDr. Aneta Krajcová: Slibuji. 

 

Paní Bartoňková z organizačního oddělení: Pan Králíček. 

 

Zastupitel Robert Králíček: Slibuji. 
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Paní Bartoňková z organizačního oddělení: Pan Kubín. 

 

Zastupitel Ing. Ondřej Kubín, MBA: Slibuji. 

 

Paní Bartoňková z organizačního oddělení: Pan Kučera. 

 

Zastupitel PhDr. Petr Kučera: Slibuji. 

 

Paní Bartoňková z organizačního oddělení: Pan Kutílek. 

 

Zastupitel pan Petr Kutílek, M.A., M.S.: Slibuji. 

 

Paní Bartoňková z organizačního oddělení: Pan Lacko. 

 

Zastupitel Ing. Radek Lacko: Slibuji. 

 

Paní Bartoňková z organizačního oddělení: Pan Liškutín. 

 

Zastupitel Mgr. Tomáš Liškutín: Slibuji. 

 

Paní Bartoňková z organizačního oddělení: Paní Michková. 

 

Zastupitelka Lucie Michková, Bc.: Slibuji. 

 

Paní Bartoňková z organizačního oddělení: Pan Míth. 

 

Zastupitel Ing. Jaroslav Míth: Slibuji. 

 

Paní Bartoňková z organizačního oddělení: Paní Mörvicková. 

 

Zastupitelka Jaroslava Mörwicková: Slibuji. 

 

Paní Bartoňková z organizačního oddělení: Paní Nislerová. 

 

Zastupitelka Ing. Tereza Nislerová, MA, MIM: Slibuji. 

 

Paní Bartoňková z organizačního oddělení: Pan Opa. 

 

Zastupitel Patrik Opa, MBA: Slibuji. 

 

Paní Bartoňková z organizačního oddělení: Pan Opletal. 

 

Zastupitel Tomáš Petr Opletal: Slibuji. 

 

Paní Bartoňková z organizačního oddělení: Pan Pukl. 

 

Zastupitel Ing. Olgerd Pukl: Slibuji. 

 

Paní Bartoňková z organizačního oddělení: Paní Rejchrtová Alžběta. 

 

Zastupitelka Mgr. Alžběta Rejchrtová: Slibuji. 
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Paní Bartoňková z organizačního oddělení: Paní Rejchrtová Petra. 

 

Zastupitelka paní Mgr. Petra Rejchrtová: Slibuji. 

 

Paní Bartoňková z organizačního oddělení: Pan Slanina. 

 

Zastupitel Mgr. Jan Slanina: Slibuji. 

 

Paní Bartoňková z organizačního oddělení: Paní Svatá. 

 

Zastupitelka Jana Svatá: Slibuji. 

 

Paní Bartoňková z organizačního oddělení: Paní Sýkorová. 

 

Zastupitelka Bc. Vladimíra Sýkorová: Slibuji. 

 

Paní Bartoňková z organizačního oddělení: Pan Štádler. 

 

Mgr. Petr Štádler: Slibuji. 

 

Paní Bartoňková z organizačního oddělení: Pan Štěpánek. 

 

Zastupitel Mgr. Petr Štěpánek: Slibuji. 

 

Paní Bartoňková z organizačního oddělení: Pan Vácha. 

 

Radní pan Filip Vácha: Slibuji. 

 

Paní Bartoňková z organizačního oddělení: Pan Vansa. 

 

Zastupitel Mgr. Tibor Vansa: Slibuji. 

 

Paní Bartoňková z organizačního oddělení: Pan Vlach. 

 

Zastupitel Josef Vlach: Slibuji. 

 

Paní Bartoňková z organizačního oddělení: Paní Wurmová. 

 

Zastupitelka Ing. Ivana Wurmová: Slibuji. 

 

Paní Bartoňková z organizačního oddělení: Pan Zicha. 

 

Zastupitel Mgr. Lukáš Zicha: Slibuji. 

 

Paní Bartoňková z organizačního oddělení: Pan Žáček. 

 

Zastupitel Jan Žáček: Slibuji. 

 

Paní Bartoňková z organizačního oddělení: A teď bych požádala paní Rejchrtovou 

Alžbětu. 
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Zastupitelka Mgr. Alžběta Rejchrtová: Paní Michalcová. 

 

Starostka MČ Prahy 4 paní Irena Michalcová: Slibuji. 

 

Paní Bartoňková z organizačního oddělení: A pan Růžička nedorazil? Ještě ne. Tak 

vám děkujeme. 

 

Neočíslovaný bod 

Schválení programu ustavujícího zasedání Zastupitelstva MČ Praha 4  

 

Starostka MČ Prahy 4 paní Irena Michalcová: Dámy a pánové, já vám děkuji.  

A nyní přistoupíme k návrhu programu dnešního zasedání Zastupitelstva MČ Praha 4. 

Materiál jste obdrželi v obálce, který jste si vyzvedli na recepci úřadu. Tak. 

Nyní vás žádám, zda máte nějaké doplňující návrhy do programu, prosím. Přihlášen je 

pan kolega Kovářík, prosím. 

 

Zastupitel Ing. Zdeněk Kovářík: Já bych si, dámy a pánové, jednak dovolil vás 

jménem klubu pozdravit a zároveň poprosit, abyste v bodě č. 6 rozšířil tento bod o "Návrh  

k volbě předsedů a členů výborů Zastupitelstva MČ Praha 4". Důvod je zřejmý. Aby zejména 

finanční a kontrolní výbor, které jsou ze zákona, mohly začít pracovat. 

 

Starostka MČ Prahy 4 paní Irena Michalcová: Děkuji. Dalším přihlášeným je pan 

kolega Kaplan. 

 

Zastupitel pan Mgr. Tomáš Kaplan: Já se jenom zeptám, paní starostko, mohl bych 

tak, jak tady navrhoval Petr Štěpánek, mohl bych předstoupit, prosím? Já mám prezentaci. 

 

Starostka MČ Prahy 4 paní Irena Michalcová: Ano, děkuji. Prosím, můžete, pane 

kolego. Prosím, předstupte. 

 

Zastupitel pan Mgr. Tomáš Kaplan: Jenom jestli můžu poprosit organizační  

o spuštění té prezentace, co jsem předával. 

Na úvod. Já jsem tady měl doplnění bodu č. 6 "Volba členů výborů", takže také děkuji 

panu kolegovi Kováříkovi, tento návrh již nebudu činit. Poté jenom čistě organizačně – podle 

jednacího řádu máme mít vždy interpelace po uplynutí dvou hodin. Nejsou na programu, ale 

předpokládám, že se s nimi počítá. 

 

Starostka MČ Prahy 4 paní Irena Michalcová: Samozřejmě. 

 

Zastupitel pan Mgr. Tomáš Kaplan: Děkuji, takže tam nebudu činit také žádný 

návrh. A jenom, jestli můžu, chtěl bych vás požádat o zařazení dvou bodů a pak ještě jeden na 

závěr organizační. První já nazývám akce školní – Dereza – nevymáhání smluvní pokuty. 

Jestli můžu poprosit další slide. 

 Ta veřejná zakázka tady byla diskutována už vícekrát, nebo minimálně jednou. Jedná 

se o veřejnou zakázku týkající se školy v ulici Školní. Byla vysoutěžena s těmito váhovými 

kritérii. Upozorňuji na lhůtu provedení – váha 30 %. Poprosím další slide. 

 Vybraným dodavatelem byla společnost Dereza za původní nabídkovou cenu zhruba  

38 milionů. S tím, že závazná nabídková lhůta byla 84 kalendářních dnů. Poprosím další slide. 

Tady vidíte, jak se nám ty termíny prodlužovaly. Nejdříve dodatky, které není čas nyní 
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komentovat. Nicméně k tomu předání došlo s celkovým prodlením 39 dnů. Poprosím další 

slide. 

 Smluvní pokuta dle smlouvy. Zdůrazňuji, jedná se o typové vzorové smlouvy 

schválené městskou částí. Tak podle té smlouvy ta smluvní pokuta za prodlení činí zhruba 7,5 

milionů. Prosím dál. 

A to, co se nám tady podařilo a kam já bych pak mířil dotazy na pana radního Váchu, 

to je poměrně zajímavá věc, které nerozumím. 25. 5. 2022 dochází v Radě ke schválení tohoto 

dodatku, nebo této dohody o narovnání, který řeší nepodstatné věci. Rozhodně ne smluvní 

pokutu, řeší nějakých 1000 Kč. To je květen 2022. A poprosím další slide. 

Pak je tam fantastická věc, schválená Radou 2. 11. 2022, kdy z nějakého důvodu, 

nevím, jestli se to dodavateli nelíbilo nebo co bylo důvodem, z nějakého důvodu dochází ke 

schválení totožné dohody o narovnání, ale je tam jedno velmi zajímavé ustanovení. Oproti 

tomu totožnému znění z května 2022 je ustanovení o tom, že účastníci této dohody prohlašují, 

že nebudou navzájem vznášet žádné další peněžité ani jiné nároky, s výjimkou nároků 

vyplývajících z odpovědnosti za vady a z reklamací. 

Nevím, jestli tento dodatek je uzavřen. Pokud je uzavřen, tak je to podle mého názoru, 

promiňte mi, více než na hraně zákona, protože tady je jakýsi pokus o vzdání se té smluvní 

pokuty, která je v řádu milionů. A jen upozorňuji, že pokud to byl pokus o to vzdát se  

ve prospěch dodavatele té smluvní pokuty, tak je to úkon, který je neúčinný. Protože – jak 

všichni víme, tak tato pravomoc náleží Zastupitelstvu. 

Takže požádal bych o zařazení bodu a vysvětlení ze strany pana radního Váchy. 

Potom, jestli můžu, další bod. 

 

Starostka MČ Prahy 4 paní Irena Michalcová: Za jaký bod to budete chtít zařadit? 

 

Zastupitel pan Mgr. Tomáš Kaplan: Děkuji, paní místostarostko. Chtěl bych to 

zařadit před bod č. 2, tzn. za bod č. 1 a ostatní přečíslovat. To bude i u toho dalšího. A jestli 

můžu poprosit o tu další prezentaci? 

Ten bod nazývám, pane tajemníku, "Úprava parkování – zábor chodníku v Horní 

ulici". Děkuji. Poprosím další slide. To je z mého pohledu fascinující příběh v ulici Horní u 

Parku Jezerka, kde proběhla úprava parkování. Poprosím další slide. 

Ta úprava parkování, tak, jak byla přijata, tak vyvolala poměrně silný odpor občanů. 

Dneska je tam petice 120 občanů proti té úpravě tak, jak byla provedena. Poprosím další. Tak 

tady to není moc vidět, ale to není mnou, to je asi tím světlem, to je ta původní parkovací 

úprava, kdy se parkuje podél, neparkuje se na chodníku. Poprosím dál. 

Potom tedy ta úprava, která byla přijata, my jsme o tom komunikovali třeba i s Ondrou 

Kubínem, my mladí na sociálních sítích. Ta úprava, tak, jak byla provedena, tak ta úprava 

byla změněna tak, že ta auta dneska parkují na chodníku. Tak to vyvolalo poměrně velkou 

reakci. Poprosím další slide. 

Tady to takhle parkuje teď přímo u chodníku, tady to parkuje "naštorc". Další, prosím. 

 

Starostka MČ Prahy 4 paní Irena Michalcová: Já vás přeruším, pan kolega 

Hušbauer s technickou. 

 

Radní pan Jan Hušbauer: Hušbauer, dobrý den. Já bych jenom chtěl upozornit pana 

zastupitele Kaplana, že jsme v návrzích o bodech zařazení, a ne v konkrétních bodech, když 

promítáme prezentaci. Děkuji, dle souladu jednacího řádu. 

 

Zastupitel pan Mgr. Tomáš Kaplan: Já mám ten časový limit, který zcela jistě 

pozorně sledujete. Tak jestli můžu další slide. Poslední, děkuji. Tak tady bych poprosil asi 

pana místostarostu Kováříka o vysvětlení, na základě čeho a jak to vzniklo. 
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A pak mám poslední bod. Tam bych si dovolil upozornit, že je to z jednacího řádu. 

Ten bych nazval "Program jednání Zastupitelstva". Je naší povinností – opět bych chtěl 

zařadit tak, jak bylo řečeno – je naší povinností podle jednacího řádu schválit si dopředu 

minimálně na půl roku... 

 

Starostka MČ Prahy 4 paní Irena Michalcová: Já bych se vás chtěla ještě zeptat, 

kam budete chtít zařadit ten bod? 

 

Zastupitel pan Mgr. Tomáš Kaplan: Jak jsem říkal, děkuji, bude to stejně, to 

znamená za bod č. 2, před bod č. 3, v pořadí, ve kterém návrhy přednáším. 

 

Starostka MČ Prahy 4 paní Irena Michalcová: Takže Derezu budete chtít jako bod 

č. 2 a tady tu úpravu parkování v Nuslích v Horní ulici jako bod č. 3? 

 

Zastupitel pan Mgr. Tomáš Kaplan: Ano, děkuji. A poslední, to je splnění naší 

povinnosti z jednacího řádu. To znamená bod s názvem "Program jednání Zastupitelstva". 

Upozorňuji na ustanovení našeho jednacího řádu, které nám tuto povinnost ukládá. Je to i 

určitá ohleduplnost vůči nám pracujícím, abychom věděli, ne tak jako v minulém období 7 dní 

předem, byť rozumím, proč tak ze strany koalice bylo činěno, tak bych chtěl učinit zadost 

splnění povinností podle jednacího řádu. A chtěl bych si to dnes schválit. Jistě krátká 

tříminutová porada předsedů klubů povede k dohodě a následnému rychlému projednání. 

Mockrát vám děkuji. 

 

Starostka MČ Prahy 4 paní Irena Michalcová: Pane Kaplane, kdy chcete tu 

tříminutovou přestávku? 

 

Zastupitel pan Mgr. Tomáš Kaplan: Když mi ten bod zařadíte, v což doufám, 

protože je to podle jednacího řádu, tak budu žádat až před zahájením tohoto schváleného 

bodu. Jakmile bude bod schválen, tak předtím, než přijde na program, budu žádat 

tříminutovou přestávku, aby se o tom mohli poradit předsedové klubů. 

 

Starostka MČ Prahy 4 paní Irena Michalcová: A ten bod chcete zařadit kam? 

 

Zastupitel pan Mgr. Tomáš Kaplan: Ten bod chci zařadit za bod č. 3 před bod č. 4. 

 

Starostka MČ Prahy 4 paní Irena Michalcová: Takže jako bod číslo 4. Ano, děkuji. 

 

Zastupitel pan Mgr. Tomáš Kaplan: Čtyři. Mockrát vám děkuji za pozornost. 

 

Starostka MČ Prahy 4 paní Irena Michalcová: Takže děkuji, bod č. 4, jednací řád. 

Já vidím pana Kováříka s technickou, prosím. 

 

1. místostarosta pan Ing. Zdeněk Kovářík: Já bych chtěl poprosit paní starostku, 

jestli by bylo možné, abychom se ještě vrátili k 1. bodu, nebo k tomu nultému bodu "Slib", 

protože dorazil pan kolega Růžička a myslím, že by bylo vhodné, abychom mu umožnili 

složit slib v tuto chvíli, aby od této chvíle mohl řádně pokračovat. Čili jenom prosím, jestli 

bychom se mohli vrátit, ještě poprosit organizační a pana tajemníka, abychom mohli tento 

bod ctít. Děkuji. 
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Starostka MČ Prahy 4 paní Irena Michalcová: Ano, já děkuji, já jsem si všimla 

příchodu pana kolegy Růžičky. Já ho vítám, takže mu umožníme složit slib. Prosím, abyste 

povstali. Děkuji. 

 

Tajemník pan Michal Kárník: Tak mi dovolte ještě jednou přečíst slib člena 

Zastupitelstva MČ Praha 4.  

"Slibuji věrnost České republice, slibuji na svou čest a svědomí, že svoji funkci budu 

vykonávat svědomitě v zájmu MČ Praha 4 a jejích občanů, řídit se Ústavou a zákony České 

republiky." 

 

Zastupitel Ing. Ondřej Růžička: Slibuji. 

 

Starostka MČ Prahy 4 paní Irena Michalcová: Já vám děkuji. A nyní bych 

poprosila pana kolegu Váchu, jestli se vyjádří? Ne, nevyjádří, dobře. Takže další, kdo má 

ještě nějaký bod do programu? Nemá, takže pan kolega Vácha přihlášen. 

 

Zastupitel pan Filip Vácha: Paní starostko, já bych se rád vyjádřil. Není to tak úplně 

pravda, získali jsme smlouvu na 1,7 milionů. 

 

Starostka MČ Prahy 4 paní Irena Michalcová: Prosila bych nahlas, protože vám 

vůbec není rozumět. 

 

Zastupitel pan Filip Vácha: 1,7 milionů dohodou. Stavebník nám poskytl slevu. 

Popravdě řečeno, pan kolega není na programu, nemůžu se vyjádřit naplno. Není rozprava. 

Pane kolego, mluvte na mikrofon. Upřímně, je to ve stylu pana Kaplana. 

 

Starostka MČ Prahy 4 paní Irena Michalcová: Takže děkuji, nyní již nikoho 

nevidím přihlášeného, že by chtěl do programu ještě něco zařadit, takže já uzavírám diskusi k 

tomu. Pan kolega Růžička. 

 

Zastupitel Ing. Ondřej Růžička: Dobrý den, já bych určitě rád zařadil bod, já to 

myslím jako téma už poslední dva tři roky minimálně, za náš klub STAN a KDU, a to je 

redakční rada Tučňák. Rád bych zavedl bod č. 2, případně bod č. 3 – "Redakční rada Tučňák  

a co to je etický kodex zastupitele". Děkuji. 

 

Starostka MČ Prahy 4 paní Irena Michalcová: Takže "Etický kodex zastupitele".  

A za bod číslo tedy? 

 

Zastupitel Ing. Ondřej Růžička: Bod číslo 2. 

 

Starostka MČ Prahy 4 paní Irena Michalcová: Takže vydržte. Děkuji, takže nyní 

už opravdu se nikdo nehlásí. Pan kolega Štěpánek teď zase ještě. 

 

Zastupitel Mgr. Petr Štěpánek: Já už mám jenom technický dotaz, prosím vás. 

Rozumím tomu tak, že jako předkládající jste si osvojila tu připomínku pana kolegy 

Kováříka. A když budeme hlasovat pro program, tak už automaticky hlasujeme pro ten 

rozšířený bod č. 6, "Volba předsedů výborů a členů výborů". Je to tak? 

 

Starostka MČ Prahy 4 paní Irena Michalcová: Ano. 

 

Zastupitel Mgr. Petr Štěpánek: Děkuji. 
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Starostka MČ Prahy 4 paní Irena Michalcová: Tak a nyní budeme hlasovat  

o protinávrzích v programu. Doufám, že jsem to zachytila správně, protože víte dobře, kdo 

tady sedáváte, že mi píše ty body pan kolega Kovářík. Já mu předávám slovo, tak já doufám, 

že jsem si to zapsala dobře. Tak on mi to pan Kovářík ještě dá jednou, ale myslím si, že jsem 

to stihla. Takže já vám děkuji za trpělivost, ale myslím si, že to mám dobře. 

Má to také přepisované, tak snad to po něm přečtu. 

Takže nyní budeme hlasovat o... Nejdříve o návrhu pana kolegy Růžičky, jestli jsem to 

dobře pochopila, protože já to mám trošku napsané jinak, ale dobře. Jedná se o "Etický kodex 

našeho měsíčníku Tučňák". Je to tak? Ano. Měl by to být bod číslo 2. 

Takže budeme hlasovat o zařazení tohoto bodu po zaznění zvukového signálu pro, 

proti, zdržel se.  

 

22 pro, proti 2, zdrželo se 20. 

Tento návrh nebyl přijat. 

 

Dále budeme hlasovat o návrhu pana Kaplana, od kterého jsou už všechny ostatní 

návrhy. Takže je to "Návrh o jednacím řádu, který se týká úpravy jednacího řádu"... (Pan 

Kaplan z pléna bez mikrofonu) 

Dobře, takže "Program zastupitelstev". Zařadit jste to chtěl jako bod číslo? (Pan 

Kaplan hovoří z pléna bez mikrofonu) Termíny jednání Zastupitelstev. Pan kolega Kovářík s 

technickou. 

 

1. místostarosta pan Ing. Zdeněk Kovářík: "Termíny jednací Zastupitelstva". 

 

Starostka MČ Prahy 4 paní Irena Michalcová: "Termíny jednání Zastupitelstev".  

A chtěl jste to jako bod číslo 4. Takže budeme hlasovat po zaznění zvukového signálu pro, 

proti, zdržel se.  

 

Děkuji. Pro 22, proti 0, zdrželo se 21. 

Takže ani tento protinávrh nebyl přijat. 

 

A proto nyní přistoupíme k dalšímu, a to je "Úprava parkování v ulici Horní v 

Nuslích". Chtěl jste to zařadit jako bod č. 3. Takže budeme hlasovat o tomto bodu po zaznění 

zvukového signálu pro, proti, zdržel se. 

 

22 pro, nikdo proti, zdrželo se 20. 

Takže ani tento návrh nebyl přijat. 

 

A zbývá nám poslední, ten jste chtěl zařadit jako bod č. 2 a týká se "Základní školy 

Školní – rekonstrukce školní kuchyně firmou Dereza". Budeme hlasovat po zaznění 

zvukového signálu pro, proti, zdržel se. 

 

22 pro, nikdo proti, zdrželo se 20. 

Ani tento návrh nebyl přijat. 

 

A nyní budeme hlasovat o programu v původní verzi. Hlasujeme po... Ano, v té 

upravené verzi, co se týče těch výborů samozřejmě, pochopitelně. Takže hlasujeme po 

zaznění zvukového signálu pro, proti, zdržel se. 

 

39 pro, nikdo proti, zdrželo se 6. 
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Takže tímto vám sděluji, že byl schválen program dnešního jednání. 
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Dámy a pánové, a nyní můžeme přistoupit k dalšímu bodu jednání a tím je 

 

Bod č. 1 

Návrh ke zřízení Návrhového a volebního výboru pro 1. zasedání Zastupitelstva 

MČ Praha 4, volba členů Návrhového a volebního výboru 

 

Prosím předsedy jednotlivých klubů o návrhy na kandidáty. Podotýkám, že kandidáti 

řeknou své jméno na mikrofon a zda přijímají kandidaturu, prosím. Takže nyní prosím 

společně ODS a TOP09, prosím. 

 

1. místostarosta pan Ing. Zdeněk Kovářík: Děkuji, paní starostko, jsem předsedou 

klubu Společně ODS a TOP09 a dovoluji si za náš klub navrhnout na členy Návrhového  

a volebního výboru pana Pavla Fikara a pana Petra Kučeru. 

 

Starostka MČ Prahy 4 paní Irena Michalcová: Pan kolega Fikar a druhé jméno? 

 

1. místostarosta pan Ing. Zdeněk Kovářík: Petr Kučera. 

 

Starostka MČ Prahy 4 paní Irena Michalcová: Děkuji. Za ANO 2011 prosím 

návrh. 

 

Zastupitel Pavel Fišer, Bc.: Dobrý den ještě jednou. Jako předseda zastupitelského 

klubu ANO navrhuji za nás paní Jaroslavu Mörwickovou a pana Roberta Králíčka. 

 

Starostka MČ Prahy 4 paní Irena Michalcová: Paní Mörwicková a pan Králíček, 

děkuji. Za Piráty a nezávislé prosím návrh. 

 

Zastupitel Mgr. Tibor Vansa: Za Piráty a nezávislé nominujeme Tomáše Liškutína. 

 

Starostka MČ Prahy 4 paní Irena Michalcová: Já se vám omlouvám, pane kolego, 

ale ta akustika je... Ano, pan Liškutín, děkuji. Aha, protože to jméno mi není tak známé, tak 

proto jsem mu nerozuměla, děkuji. Liškutín... I když pana kolegu znám z komise. Nyní 

prosím návrh za Prahu 4 sobě – Sousedé a nezávislí. 

 

Zastupitelka Mgr. Iva Kotvová: Dobré odpoledne všem, Iva Kotvová, já jsem 

předsedkyní klubu Praha 4 sobě – Sousedé a nezávislí a navrhujeme kolegu Petra Kutílka. 

 

Starostka MČ Prahy 4 paní Irena Michalcová: Ano, děkuji. A zbývá nám Společně 

pro Prahu a Starostové a nezávislí a KDU-ČSL. Prosím, pane kolego. 

 

Zastupitel pan Mgr. Tomáš Kaplan: Děkuji, paní starostko, přiznám se, že jsem 

drobně zmaten z těch návrhů, že některé byly jenom v počtu jedna osoba. My navrhujeme 

Návrhový výbor Kateřina Kapková a volební Lukáš Zicha. Díky. 

 

Starostka MČ Prahy 4 paní Irena Michalcová: Takže paní Kapková... A pan kolega 

Zicha. Takže já přečtu ještě jednou návrhy, které jsem obdržela. S technickou pan kolega 

Kovářík. 

 

1. místostarosta pan Ing. Zdeněk Kovářík: Děkuji, já se hlásím řádně do diskuse. 

Navrhujeme, aby Návrhový a volební výbor byl jeden, a to společný, a to sedmičlenný. 
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Starostka MČ Prahy 4 paní Irena Michalcová: Ano, děkuji. Takže v současné době 

zde mám 8 jmen, jestli jsem dobře počítala. Pan kolega Kaplan. 

 

Zastupitel pan Mgr. Tomáš Kaplan: Paní starostko, návrh pana stále ještě 

místostarosty Kováříka je srozumitelný, má právo jej podat, nicméně, když si čtu ten bod, tak 

zde je návrh ke zřízení Návrhového výboru a dále volebního výboru. Takže proto my jsme 

činili – a myslím, že jsme nebyli sami – dvě nominace. Pokud kolega Kovářík má nyní jiný 

návrh, než jak je uvedeno v programu, má k tomu jistě plné právo a jistě hlasováním případně 

ten jeho návrh projde. Ale tak, jak to bylo konstruováno, tak to byly dva výbory. Děkuji. 

 

Starostka MČ Prahy 4 paní Irena Michalcová: Děkuji, pan kolega Kovářík teď  

s technickou. 

 

1. místostarosta pan Ing. Zdeněk Kovářík: Já rozumím panu kolegovi Kaplanovi, že 

ho zmátlo velké písmeno V, ale Návrhový a volební výbor je název toho výboru. Čili u volby 

členů je to správně, u zřízení – tam je velké písmeno, které pana kolegu jistě zmátlo. Ten 

návrh je, aby se ten výbor jmenoval Návrhový a volební výbor. Chápu, že ho to velké 

písmeno zmátlo, je to gramatická chyba, která ovšem neznamená, že bychom chtěli kdokoliv 

dva výbory. 

 

Starostka MČ Prahy 4 paní Irena Michalcová: Já děkuji, paní Petra Rejchrtová  

s technickou. 

 

Zastupitelka paní Mgr. Petra Rejchrtová: Já mám tady technickou připomínku  

k tomu. Pokud provedeme syntaktický rozbor tohoto bodu, tak je jasné, že se jedná o dva 

výbory a každý z nich je zvláštní, rozvit samostatným přívlastkem, takže pan kolega Kaplan 

má pravdu. Jedná se o dva výbory. To, že je jeden nedopatřením napsán s malým písmenem, 

anebo  

s velkým písmenem, měly by se tedy psát s malým, tak samozřejmě nic neznamená. Jsou to 

dva výbory. A podle návrhu programu, nebo podle programu, který jsme si schválili, tak 

volíme skutečně dva. 

 

Starostka MČ Prahy 4 paní Irena Michalcová: Děkuji, pan kolega Kaplan. 

 

Zastupitel pan Mgr. Tomáš Kaplan: Paní starostko, jednu větu ke kolegovi 

Kováříkovi. Vždy jsem fascinován rychlostí jeho reakcí, i když se nezakládá na skutečnosti. 

Pane místostarosto, to "V" v tom materiálu je malé, a nikoli velké, jak jste řekl. Navrhuji 

minutovou přestávku předsedů klubů, abychom se domluvili a nedělali z toho tady ještě větší 

guláš. Navrhuji minutovou přestávku na poradu předsedů klubů. 

 

Starostka MČ Prahy 4 paní Irena Michalcová: Děkuji, pan kolega Kovářík s další 

technickou. 

 

1. místostarosta pan Ing. Zdeněk Kovářík: Já myslím, že to technicky vyřešíme 

procedurálním hlasováním. Dávám procedurální návrh, aby se zvolil jeden Návrhový a 

volební výbor. Což je procedurální návrh, o němž se hlasuje bez rozpravy. 

 

Starostka MČ Prahy 4 paní Irena Michalcová: Ano, takže děkuji, budeme hlasovat 

po zaznění zvukového signálu o procedurálním návrhu, aby byl jeden výbor Návrhový  

a volební. Jeden výbor a v něm tedy 7 navržených členů. Hlasujeme po zvukovém signálu 
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pro, proti, zdržel se. (Pan Kovářík se z pléna bez mikrofonu ptá: "O čem hlasujeme?") O tom, 

aby byl jeden společný výbor Návrhový a volební a se 7 navrženými členy. 

 

Já se omlouvám, já jsem se "uhmátla", chtěla jsem hlasovat pro samozřejmě, takže 

omlouvám se. Ono je to stejně jedno. Takže nevím, jestli jsem započítaná v pro, nebo v proti? 

Pan kolega Kovářík je tam opět s nějakou faktickou nyní. Ne faktickou, ale 

technickou. 

 

1. místostarosta pan Ing. Zdeněk Kovářík: Mám stejný návrh jako paní kolegyně 

Kotvová. 

 

Starostka MČ Prahy 4 paní Irena Michalcová: Dobře, takže já vám zopakuji ještě 

jednou, o čem budeme hlasovat, i když mi to přišlo naprosto srozumitelné. Budeme hlasovat... 

Prosím? 

 

1. místostarosta pan Ing. Zdeněk Kovářík: Já děkuji, čili bych dokončil tu 

faktickou. Navrhuji, aby toto bylo zmatečné hlasování. Jsme na to dva předsedové klubů, což 

myslím, že je jednoznačné. A dovolím si znovu formulovat návrh na procedurální hlasování. 

Je to můj návrh, takže prosím, je to samozřejmě legitimní, abychom zvolili jeden Návrhový a 

volební výbor o 7 členech. 

 

Starostka MČ Prahy 4 paní Irena Michalcová: Opakujete pouze to, co jsem řekla  

i já. Takže budeme hlasovat po zaznění zvukového signálu. Pan kolega Štěpánek. Jeden 

Návrhový i volební výbor dohromady. (Hluk v sále.) Se 7 členy. Děvčata, ještě tam opravte 

to... Ještě to jedno "V" pryč. Takže teď už by to snad mělo být správně i na té obrazovce. 

Ano? Takže všichni si to mohou přečíst, teď by to mělo být na obrazovce správně. 

Takže budeme hlasovat po zaznění zvukového signálu pro, proti, zdržel se. 

 

Já vám děkuji. 42 pro, proti nikdo, zdržel se 1. 

Návrh byl přijat. 

A pan kolega Kaplan. 

 

Zastupitel pan Mgr. Tomáš Kaplan: Paní starostko, protože respektujeme výsledek 

tohoto hlasování, ale navrhovali jsme to jinak, tak já žádám 3 minuty na poradu klubů, 

abychom se vypořádali s těmi dvěma našimi navrženými, protože to se obávám, že se do 

sedmi nevchází. Děkuji, 3 minuty, prosím. 

 

Starostka MČ Prahy 4 paní Irena Michalcová: Ano, já vyhlašuji přestávku do 

13:15. (Hluk v sále.) No, vidíte, já se koukla špatně. No, vidíte, mně se zastavily hodinky, 

takže já se omlouvám, takže do 14:07 asi. Tak 14:10, ať udělám radost. Já dám 5 minut. 

 

(5minutová přestávka) 

 

Starostka MČ Prahy 4 paní Irena Michalcová: Dámy a pánové, je 14:15, já vás 

poprosím do sálu. Děkuji. 

Ještě jednou vás požádám, abyste zaujali svá místa. Děkuji. 

Děkuji vám a přihlášen je pan kolega Kaplan. 

 

Zastupitel pan Mgr. Tomáš Kaplan: Děkuji vám za slovo. S ohledem na to, jak se 

prohlasovalo složení a počet členů toho jednoho výboru, tak my bereme zpět nominaci 

Kateřiny Kapkové. Děkuji. 
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Starostka MČ Prahy 4 paní Irena Michalcová: Já vám také děkuji. Takže nyní 

budeme hlasovat o jednotlivých kandidátech Návrhového a volebního výboru. Budeme 

hlasovat o všech najednou, souhlasíte? Budeme hlasovat o všech najednou, dobře. 

Já přečtu znovu všechna, protože tady byl dostatečný zmatek, tak aby někdo 

nepovažoval zase hlasování za zmatečné. Takže já vám přečtu všechny znovu. Za Společně 

ODS a TOP09 byli navrženi pan kolega Fikar a pan kolega Kučera. Já prosím, abyste si z 

toho, pokud možno, nedělali legraci. Za ANO 2011 byla navržena kolegyně Mörwicková a 

pan kolega Králíček. Za Piráty a Nezávislé pan kolega Liškutín. Za Prahu 4 sobě – Sousedé  

a nezávislí pan kolega Kutílek. A za Společně pro Prahu 4 – Starostové a nezávislí a KDU-

ČSL pan kolega Zicha. 

Takže pokud to takto souhlasí, tak budeme hlasovat po zaznění zvukového signálu 

pro, proti, zdržel se. 

 

Pro 43, proti 0, zdrželo se 0. 

Takže já vám všem děkuji. Pod usnesením č.  1Z-1/2022 

 

A Návrhový a volební výbor byl pro 1. zasedání Zastupitelstva Praha 4 zvolen. Tak 

prosím výbor, aby se domluvil a věnoval se svému poslání, děkuji. 

Ale dnes z praktických důvodů zůstanete sedět na svých místech. Samozřejmě pokud 

se budete potřebovat nějakým způsobem domluvit, tak se na nějakém z míst sejdete. Myslím, 

že to zvládnete i takto. Takže já vám děkuji. 

A nyní přistoupíme, vážené zastupitelky a vážení zastupitelé, k dalšímu bodu, čímž je 

tedy bod č. 2. A je to 

 

Bod č. 2 

Návrh ke složení Rady městské části Praha 4 – počet uvolněných a neuvolněných 

 

Zastupitelstvo městské části Praha 4... Promiňte, pan kolega Kovářík se přihlásil, 

prosím. 

 

1. místostarosta pan Ing. Zdeněk Kovářík: Dovolte, paní starostko, předložit návrh 

toho bodu, čili bych si dovolil přečíst návrh toho usnesení, aby zaznělo na mikrofon. Dovolil 

bych si přečíst návrh tohoto bod – já nechci na kolegy křičet. Mně to je hloupé, kdybych  

na kolegy a kolegyně křičel, já si fakt myslím, že stačí, když mluvím tišeji. Ale pokud je 

potřeba, tak budu klidně křičet. 

Dovolím si pouze přečíst návrh tohoto bodu. A to tak, aby Zastupitelstvo rozhodlo, že 

pro toto volební období 2022-26 bude Rada složena z 9 členů: 

- Aby Rada MČ Praha 4 byla ve složení starosta – ten je samozřejmě automaticky 

navrhován – uvolněný. 

1. místostarosta – uvolněný. 

Místostarosta – uvolněný. 

2 místostarostové – neuvolnění. 

3 členové Rady – uvolnění. 

A 1 člen Rady – neuvolněný. 

 

A 3. část toho návrhu usnesení, aby Zastupitelstvo v tom rozhodnutí schválilo, že 

Zastupitelstvo bude mít celkem 9 uvolněných členů Zastupitelstva. S tím, v závorce bude, že 

to je 6 členů Rady a 3 předsedové výborů, které bychom pak následně zřídili. 

Já vám děkuji. Toto je prosím návrh, který má i organizační i Návrhový výbor k 

dispozici. 
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Starostka MČ Prahy 4 paní Irena Michalcová: Děkuji. Já otevírám diskusi k 

tomuto bodu. A jako prvního přihlášeného vidím pana kolegu Kaplana, prosím. 

 

Zastupitel pan Mgr. Tomáš Kaplan: Děkuji, paní starostko, já bych jenom pak 

požádal, až bude probíhat navrhování členů a jejich představování, tak s ohledem na návrh 

pana kolegy Kováříka ohledně neuvolněných a uvolněných ať už zastupitelů, či členů Rady, 

tak u těch, kteří mají být uvolněni, bych poprosil, aby se vyjádřili. Byť to je tak podle zákona, 

ale aby se výslovně vyjádřili, zda jsou připraveni přijmout uvolněnou funkci a uvolnit se ze 

svého zaměstnání. Děkuji. 

 

Starostka MČ Prahy 4 paní Irena Michalcová: Ano, já vám také děkuji. Nikoho 

dalšího do diskuse přihlášeného nevidím, takže proto uzavírám tuto diskusi a požádala bych 

Návrhový výbor. 

 

Předseda Návrhového a volebního výboru RNDr. Pavel Fikar: Já bych poprosil, 

dobrý den, jestli by se mohl návrh, který přečetl kolega Kovářík, promítnout na tabuli, protože 

návrh je dlouhý a důležitý. 

 

Starostka MČ Prahy 4 paní Irena Michalcová: Poprosím organizační. Ano, děkuji. 

 

Předseda Návrhového a volebního výboru RNDr. Pavel Fikar: Já ho radši přečtu, 

protože je to velmi podstatné. Takže návrh usnesení zní takto: "Zastupitelstvo městské části 

Praha 4 (I) rozhodlo ve volebním období 2022 – 2026: - Rada městské části Praha 4 – 9 členů. 

- Rada městské části Praha 4 ve složení: 

1. místostarosta – uvolněný. 

Místostarosta – uvolněný. 

2x místostarostové – neuvolnění. 

3x členové Rady – uvolnění. 

A 1x člen Rady – neuvolněný." 

Dále: "Zastupitelstvo městské části Praha 4 bude mít 9 uvolněných členů  

(6 členů Rady + 3 uvolněné předsedy výborů)" 

Takto to bylo předloženo pane kolegou Kováříkem. 

 

A budeme hlasovat tedy o návrhu usnesení 1 Z 2/2022, tak, jak bylo předloženo 

panem kolegou Kováříkem. 

 

Starostka MČ Prahy 4 paní Irena Michalcová: Já vám děkuji. Budeme hlasovat po 

zaznění zvukového signálu pro, proti, zdržel se. 

 

35 pro, nikdo proti, zdrželo se 9. 

Já vám děkuji, návrh byl přijat. 

 

Dámy a pánové, a nyní mi dovolte, abych uvedla bod č. 3 tohoto jednání. A tím je 

volba starosty. 

 

Bod č. 3 

Návrh k volbě starosty MČ Praha 4  

 

Já vás prosím, aby byly nyní předneseny návrhy na funkci starosty. Přihlášen je pan 

kolega Kovářík. 
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1. místostarosta pan Ing. Zdeněk Kovářík: Děkuji vám, paní starostko, dovolím si 

jménem klubu Společně ODS a TOP09 na základě uzavřené koaliční smlouvy navrhnout  

na starostu městské části Praha 4 pro funkční volební období 2022 – 2026 pana Ing. Ondřeje 

Kubína. 

 

Starostka MČ Prahy 4 paní Irena Michalcová: Ano, já vám děkuji. Dalším 

přihlášeným je pan kolega Hušbauer. 

 

Radní pan Jan Hušbauer: Dobrý den, za klub ANO také následně z důvodů koaliční 

smlouvy se přidáváme k nominaci pana Kubína na pozici starosty. 

 

Starostka MČ Prahy 4 paní Irena Michalcová: Děkuji. Tak, protože další návrhy 

nevidím, tak já se zeptám nyní pana kolegy Kubína, zda souhlasí a přijímá svoji kandidaturu? 

 

Zastupitel Ing. Ondřej Kubín, MBA: Dobrý den všem, Ondřej Kubín, já děkuji  

za nominaci a souhlasím. A jestli můžu rovnou požádat, rád bych využil této příležitosti a řekl 

bych pár slov o sobě. 

 

Starostka MČ Prahy 4 paní Irena Michalcová: Samozřejmě. Pane kolego, prosím, 

pojďte k pultíku a máte slovo. 

 

Zastupitel Ing. Ondřej Kubín, MBA: Ještě jednou dobrý den všem, Ondřej Kubín. 

Já jsem člen ODS a nominant na starostu. Jak jste tady slyšeli, rád bych se krátce 

stručně představil, byť mnozí mě znáte, nicméně máme tady spoustu nových členů 

Zastupitelstva pro nové období. 

Je mi 40 let, členem ODS jsem od roku 2013. Kdo se trošku zajímá o politiku, jakože 

všichni vy tady, tak víte, že v roce 2013 byla ODS všechno možné, jen ne sexy značka,  

do které se vstupovalo. Přesto jsem se rozhodl vstoupit, protože jsem se chtěl věnovat věcem 

veřejným a cítil jsem, že ODS je strana, která reprezentuje opravdu zájmy občanů, kteří se 

nebojí vzít svůj osud do vlastních rukou. 

Nyní po několika letech tady stojím jako nominant na starostu. A je to výsledek tvrdé 

práce všech kolegů v rámci ODS. A moc za to děkuji, protože značku se nám podařilo 

nejenom oživit, ale etablovat nejen v rámci České republiky, ale především v rámci Prahy 4 

jako takové. 

Co se týká mě osobně, vzděláním inženýr, vystudoval jsem Českou zemědělskou 

univerzitu, udržitelný rozvoj. Trošku specifickou fakultu jsem studoval – studoval jsem  

na Fakultě tropického a subtropického zemědělství, protože já jsem po střední škole strávil 

rok v Austrálii, kde jsem pracoval, studoval a poznal jsem environmentální extrémy v tom 

syrovém slova smyslu. Protože Austrálie buďto má potopu nebo oheň, nic mezi tím. 

V podstatě jsem se začal zajímat o environmentální problémy v době, kdy to ještě 

nebylo tak moderní, kdy to nebylo tak populární a v době, kdy ještě Greta nebyla na světě. 

Poté jsem vystudoval manažerskou fakultu Czech management Institutu, titul MBA. Profesně 

jsem začínal ve státní sféře jako projektový manažer v oblasti inovací na ministerstvu 

průmyslu  

a obchodu. 

Poté jsem přestoupil jako vedoucí oddělení integrovaného regionálního operačního 

programu na ministerstvo pro místní rozvoj. Kdo nezná, tak integrovaný regionální operační 

program je druhý největší "operák" v České republice a rozděluje dotace a peníze mezi obce, 

města a regiony. 
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Po nějaké době jsem odešel do byznysu, do soukromé sféry, stal jsem se ředitelem pro 

inovace pro francouzskou pobočku, která se specializuje na odpočty, na výzkum a vývoj, což 

je financování výzkumu a vývoje ze soukromých zdrojů. Byl jsem tam v pozici ředitele pro 

Českou republikou a Slovenskou republiku. Díky tomu jsem procestoval všechny kouty 

České republiky i Slovenska. Poznal jsem obrovské množství inovativních firem. 

Snažil jsem se to dopočítat před dnešním Zastupitelstvem, je jich minimálně stovka, 

kde jsem měl tu možnost nahlédnout pod pokličku těchto firem, podívat se na velmi zajímavé 

projekty. A myslím, že v České republice neexistuje obor nebo oblast v rámci výzkumu  

a vývoje, kterou bych se nějakým způsobem nezabýval. 

Po nějaké době jsem se rozhodl, že zkusím akademickou dráhu, nebo akademickou 

sféru. Stal jsem se vedoucím Katedry regionálního rozvoje v rámci největší české soukromé 

vysoké školy v ČR. Pode mě spadaly obory, jako je management rozvoje měst a regionů, 

veřejná politika a cestovní ruch. 

A v současné době se živím jako konzultant. Jsem OSVČ, radím firmám, jak právě 

financovat z vlastních zdrojů výzkum a vývoj a jsem připraven v případě, samozřejmě, pokud 

mě zvolíte, tyto své podnikatelské aktivity utlumit a věnovat se plnohodnotně funkci starosty. 

Jak jsem předestřel, věřím, že mám dostatek zkušeností, abych se stal starostou  

a řekněme správně a dle největší vůle a erudovaně vládl, nebo se podílel na správě pátého 

největšího města v České republice. 

Co se týká mě osobně, mezi moje největší koníčky patří samozřejmě kromě rodiny 

sport, příroda, pěší túry, jsem aktivní myslivec. A tolik asi stručně. Pokud byste měl někdo 

nějaký dotaz, tak neváhejte se zeptat. Děkuji. (Potlesk.) 

 

Starostka MČ Prahy 4 paní Irena Michalcová: Já také děkuji. Pane kolego, já bych 

vás požádala, abyste zde zůstal, protože si myslím, že někdo může mít na vás nějaké otázky.  

A již vidím přihlášeného pana kolegu Zichu, který se chce na něco zeptat, tak prosím, pane 

kolego, ptejte se. 

 

Zastupitel Mgr. Lukáš Zicha: Děkuji za slovo, paní starostko. Děkuji za přednes 

panu kandidátovi na starostu a gratuluji ke koalici. Ale mně v tom proslovu chybí podle mě 

úplně nejdůležitější věc, a to je, co budete dělat jako starosta Prahy 4. Nějaká vize, jaký je váš 

plán na 4 roky, jaký je plán s úředníky, jestli chcete nechat stejného pana tajemníka. Nebo 

máte  

v úmyslu výměnu pana tajemníka. Jestli to má být straník nebo nestraník, ale především o 

tom, co jako starosta pro Prahu 4 opravdu chcete dělat. Děkuji. 

 

Zastupitel Ing. Ondřej Kubín, MBA: Děkuji. Já za tento dotaz děkuji a já to vezmu 

odzadu. Co se týká nějakých personálních změn nebo změn v rámci odborů, přiznám se, že 

jsem tohle ještě neřešil. Já jsem nechtěl předjímat to, že budu do této funkce zvolen a uveden. 

A zároveň je to otázka nejen mě osobně, ale jsou samozřejmě nějaké koaliční dohody, 

spolupráce a komunikace. Takže to je jedna věc. 

Co se týká nějakých vizí, samozřejmě plánů je hodně, volební období je krátké. 

Nicméně co bych chtěl určitě zlepšit – a věřím, že se zlepší – je komunikace na úrovni 

magistrát a Praha 4 jako taková. Já už jsem trošku sondoval neformálně, samozřejmě 

zjišťoval, jak to nyní probíhá. Vím, že třeba v rámci magistrátních financí je možné 

spolufinancovat mnoho projektů v rámci Prahy 4. A že posledních 5 let Praha 4 toho 

dostatečně nevyužila. 

Je otázkou, jestli to bylo vedením, což nepochybně nebylo, spíše to bylo řekněme 

rozdílnou komunikační linkou z hlediska těch koalic, které sedí na Praze 4 a které sedí na tom 

magistrátu. S tím, že samozřejmě magistrátní koalice není ještě ustanovena, uvidíme, jak to 
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bude. Nicméně ať už tam bude sedět kdokoliv a v jakékoliv sestavě, tak určitě si dávám za 

velký cíl a ambici trávit hodně času na magistrátu a lobbovat pro potřeby Prahy 4 jako takové. 

Další věc, kterou bych chtěl zlepšit, je možné čerpání dotací pro Prahu 4. Jak už jsem 

zmiňoval, je to oblast, ve které jsem fungoval, ve které se orientuji, takže věřím, že se budou 

dát získat prostředky pro financování dalších projektů. Ať už třeba v oblasti životního 

prostředí nebo vzdělávání pro naši městskou část jako takovou. 

Pak samozřejmě máme velké plány, co se týká třeba dopravních staveb – tam určitě 

potřebujeme, aby nám vypomohl magistrát. Uváděli jsme to i v rámci našeho volebního 

programu. Ať už jsou to rekonstrukce našeho metra Budějovická, případně Kačerova, která je 

z mého pohledu je snad nejhorší zastávka stanice metra v rámci Prahy jako takové. 

Zastřešení Spořilovské – tam je EIA od roku 2019. A řekl bych, že magistrát vůbec 

nepodnikl žádné aktivní kroky, aby tuto záležitost řešil. Já samozřejmě vnímám a vím, že 

bude hodně záležet na tom, jak dopadne pražský okruh. Nicméně – ať už bude postaven, nebo 

ne – myslím si, že zastřešení Spořilovské určitě můžeme nadále prosazovat a pracovat na tom. 

Pak je samozřejmě spousta menších lokálních problémů. Ať už se to týká třeba 

biotopu na Lhotce, který je otevřen pár měsíců v roce. Určitě máme – a co jsem se díval i do 

volebních programů i ostatních koaličních stran, nebo stran jako takových – tak je tam 

potenciál. Je zájem o to, aby se tato rekreační oblast, nebo toto místo využívalo mnohem déle 

než dejme tomu tři měsíce v roce. 

V rychlosti asi takhle, pokud budete mít zájem nebo se chtít pobavit o nějakých 

konkrétních projektech i do budoucna, já budu mít dveře otevřené. A budu rád naslouchat 

nejen koaličním návrhům, ale i opozičním. Děkuji. 

 

Starostka MČ Prahy 4 paní Irena Michalcová: Já děkuji, nyní je přihlášen pan 

kolega Růžička. Prosím, máte slovo. 

 

Zastupitel Ing. Ondřej Růžička: Já bych měl takový dotaz, my se také známe 

nějakou dobu. Já tady od různých členů Zastupitelstva slýchávám jejich hlavní téma. Někdo 

má chodníkový program a pak třeba ten chodníkový program úplně nefunguje. Někdo má 

školy  

a tak. 

To by mě zajímalo, co je takový hlavní nosný bod, proč se člověk rozhodne pro tu 

komunální politiku. Může se rozhodnout, protože mu vadí to či ono nebo nějaká konkrétní 

věc. Tak by mě zajímalo, co je takové hlavní tvoje TOP téma, které tě zajímá. Děkuji. 

 

Zastupitel Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak opět děkuji za dotaz, Ondro. Já bych viděl 

dvě oblasti. Veřejný prostor jako takový, který se neustále dá zlepšovat. Teď si nejsem jistý, 

jestli jsem to zmínil, nebo nezmínil, já i hodně a rád cestuji. Snažím se brát inspiraci z 

různých světových měst. Rád bych posunul i naši městskou část na nějakou úroveň. A z 

hlediska městského mobiliáře nejen o to, aby ty věci byly funkční, ale aby byly nějakým 

způsobem  

i estetické, aby tam byla nějaká přidaná hodnota. 

Takže zlepšování, zkvalitňování veřejného prostoru, to je jedna část. A druhá věc. Já 

jsem bývalý aktivní sportovec, hrával jsem basketbal 2. ligu, mám ke sportu blízko. Rád bych 

podporoval a rozvíjel sport našich dětí i v rámci škol. Už se ke mně sběhlo několik různých 

návrhů, draftů, jak to vyřešit. Samozřejmě byl tady projekt "Trenéři do škol". Nechci jakkoli 

zahlcovat ať už naše ředitele nebo naše děti, nicméně určitě rozšířit nabídku nebo možnosti 

volnočasových aktivit v oblasti sportu přidružených při školách. 

 

Starostka MČ Prahy 4 paní Irena Michalcová: Děkuji, další přihlášená je paní 

zastupitelka Nislerová, prosím. 
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Zastupitelka Ing. Tereza Nislerová, MA, MIM: Děkuji. Pane Kubíne, mě by 

zajímalo, kde v Praze 4 bydlíte a kde žijete? Jestli byste mi přiblížil to místo, kde v Praze 4 

působíte. 

 

Zastupitel Ing. Ondřej Kubín, MBA: Děkuji, já jsem tento dotaz také očekával.  

V podstatě žaloba na to, jak dopadly volby, byla položena na faktických a údajných bydlištích 

některých zastupitelů. Já jsem byl mezi nimi. 

Já se na Praze 4 dlouhodobě pohybuji, pobývám tady, mám tady rodinné vazby, mám 

tady majetkové vazby, mám tady příbuzenské vazby, mám tady kulturní vazby. A dvěma 

soudním senátům jsme prokázali, že jsme tady oprávněně a že to není nějaká fikce. Já jinak 

pobývám v Nuslích a zároveň na Pankráci, kde mám taky nemovitost. 

 

Starostka MČ Prahy 4 paní Irena Michalcová: Děkuji, další přihlášenou je paní 

kolegyně Alžběta Rejchrtová, prosím. 

 

Zastupitelka Mgr. Alžběta Rejchrtová: Děkuji za slovo. Já bych se vás chtěla zeptat 

na váš názor na bytovou politiku Prahy 4, protože jsme sice spolu byli v Zastupitelstvu  

v minulém, ale váš názor neznám. A všimla jsem si, já jsem třeba dlouhodobě kritizovala to, 

že se neopravují městské byty a nebyla předložena nová pravidla pro pronajímání bytů. Ta 

leží někde v přihrádce už několik let. Takže jestli budete opravovat byty a potom jestli dále 

budete pokračovat v té politice, že ty byty budete pronajímat za nejvyšší vysoutěžené 

nájemné, anebo jestli je hodláte, tedy vaše koalice, poskytovat lidem, kteří jsou v bytové 

nouzi a kterých teď bude přibývat. Děkuji. 

 

Zastupitel Ing. Ondřej Kubín, MBA: Také děkuji za tento dotaz. Co se týká bytové 

politiky, ta je velmi problematická. Na jednu stranu tady máme nějaký bytový fond, máme 

tady množství bytů, přičemž mnohé z nich jsou v různém stavu opravy nebo nutnosti oprav. 

Část toho spadá pod 4-Majetkovou, část z toho spadá pod radnici jako takovou. Určitě se chci  

na tuto problematiku podívat podrobněji, respektive kde jsou ty limity, kde kdo opravuje, 

jakou rychlostí. To je jedna záležitost. 

Určitě bych se nerad zbavoval bytového fondu, protože – jak všichni vnímáte – ve 

světě je to přesně naopak. Vzhledem k tomu, jaká je složitá bytová situace ve všech hlavních 

městech téměř po celém světě, nebo aspoň ve vyspělých zemích. 

Na druhou stranu si musíme také přiznat, že prodeje bytů jsou jedním z mála zdrojů 

kasy městské části. Neříkám, že prodejnost bytů bude nulová, určitě ale bude potřeba udělat 

revizi, na základě jakých kritérií se byty prodávají. Protože samozřejmě pokud jsou někde 

bytové domy, kde máme vícero jednotek, nedává smysl se takových bytů zbavovat. Pokud je 

někde třeba byt na nějaké periferní části, která je třeba osamostatněná, tak dejme tomu. 

Případně záleží na tom, v jakém stavu bude jako takový.  

Co se týká pronajímání bytů, jedna věc je opět, nejvyšší nájemné je zdroj příjmů do 

kasy městské části, která je velmi důležitá. Na druhou stranu máme profese, kde bychom 

mohli  

na základě transparentních kritérií pronajmout ten byt třeba za nějakou výhodnější cenu. Až 

už se to týká třeba učitelů nebo městské policie. 

Takže nemám na to jednotný recept. A nejsem si jistý, zda vůbec někdo má tento 

jednotný recept. Na druhou stranu je to téma, které určitě musíme v rámci koalice řešit. A 

vůbec se nebráním tomu, když k tomu přispěje i opozice nějakými konstruktivními návrhy. 

 

Starostka MČ Prahy 4 paní Irena Michalcová: Děkuji, dalším přihlášeným je pan 

zastupitel Kutílek, prosím. 
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Zastupitel pan Petr Kutílek, M.A., M.S.: Děkuji za slovo, já chci Ondřeji Kubínovi 

jednak pogratulovat k nominaci na starostu. A chci mu poděkovat za to jeho vyjádření tady, 

že by se chtěl věnovat kvalitě veřejného prostoru na Praze 4. 

Já si myslím, že po těch takřka 30 letech nepřerušené vlády ODS na Praze 4 si veřejný 

prostor zaslouží skutečně pozornost. Takže budu rád příjemně překvapen v příštích 4 letech, 

pokud se to zlepší. 

Položil bych tu dvě otázky související s jednou konkrétní kauzou. On zmiňoval, že rád 

cestuje o evropských městech a že má povědomí o tom, jak vypadá veřejný prostor  

v evropských městech. Tak bych se ho chtěl zeptat, ta konkrétní úprava v ulici Horní, která je 

teď diskutována, já mu děkuji za to, že tam komunikoval s občany. Jestli si s odstupem od 

toho svého dopisu, kdy mi odepisoval zpátky, skutečně myslí, že ta úprava v ulici Horní, tedy 

to podélné stání na chodníku je skutečně úprava 21. století. 

To je, jako kdyby upravovali parkování dneska ve Vídni nebo v Berlíně nebo v Paříži. 

Jestli skutečně tohle je ten styl, který chceme držet, nebo jestli ho třeba nechceme změnit. To 

je jedna otázka. 

Druhá otázka, lomeno návrh, na to, co by se mohlo změnit, tak je to, aby podobné 

obecné změny byly třeba na dopravní komisi projednávány s větším předstihem a s hlubším 

přístupem k podkladovým materiálům. Jestli on, jako pravděpodobný budoucí starosta, bude 

mít zájem na to, aby poradní orgány Rady, tzn. komise pro dopravu třeba, byla svolávána 

skutečně minimálně 7 dní předem a minimálně 7 dní předem byly k dispozici podkladové 

materiály. Děkuji. 

 

Zastupitel Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak doufám, že nezapomenu na nějaký dotaz. 

Tentokrát začnu odpředu. Řekněme na to jakési rýpnutí ohledně veřejného prostoru, tady je 

potřeba říci – a vy jako zastupitelé to víte, že spousta komunikací, spousta pozemků v rámci 

městské části spadá pod magistrát. A na magistrátu ODS není de facto téměř 10 let. 

Co se týká ODS v posledních obdobích, tak – jak už jsem zmiňoval – v roce 2013 byl 

stav v ODS takový, že jsme tady rozhodně nebyli dominantní silou posledních několik let. 

Co se týká parkování v ulici Horní, já i předpokládám nějakou interpelaci na toto 

téma. Samozřejmě s odstupem času, pokud bych měl nějakým způsobem revidovat svoji 

odpověď, tak nepřišel jsem na to, jak. Samozřejmě mně začaly chodit podněty s fotkami 

zaparkovaných kol atd. Nicméně, nedělejme si iluzi v rámci Prahy, abychom z jedné ulice 

udělali Amsterdam a o kus dál měli, já nevím, Kyjev. Tak to není úplně tak jednoznačné. 

Ta úprava z mého pohledu je opravdu kompromisní. Já neříkám, že je estetická. Já s 

tím souhlasím, není ideální, na druhou stranu je to úprava, která stále zaručuje bezpečný 

přechod chodců. Chodník je v nejužším místě 2 metry a zároveň výrazně zvyšuje průjezdnost 

vozů IZS. Hasičský vůz rozhodně předtím tou ulicí nemohl projet. Pokud by se tam stal 

nějaký požár nebo nějaký problém, tak by to byla jedna z hlavních překážek, která by tam 

nastala, aby té pomoci bylo dosaženo rychle. 

Pokud jde o to rozhodnutí, tak já se vrátím k té komisi. On to tady Tomáš teď nevidí, 

on tam zmiňoval, že o tom rozhodla městská část někdy v červnu nebo v červenci. Nicméně 

toto rozhodnutí padlo už na komisi pro dopravu v únoru, kde bylo zastoupeno 5 klubů. Jeden 

za ODS, jeden za TOP09, jeden za ANO, jeden za Piráty a jeden za STAN KDU. Všichni 

jednoznačně hlasovali pro tu změnu, materiály měli tuším, že 6 dní dopředu, takže myslím, že 

tam byl i dostatečný prostor, nebo nadstandardní prostor proti tomu, kdy se na komise 

dostávají materiály. 

Je nutno se nad tím zamyslet a znovu opakuji, to řešení není možná to nejlepší, na 

druhou stranu nečekejme, že tam šel vymyslet ten Amsterdam. Primární bylo zajistit 

bezpečnost, průjezdnost té ulice jako takové. 
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A pozor, nesmíme zapomínat na to, že ta ulice, nebo respektive počet parkovacích 

míst se měnil i na základě poptávky občanů. Chápu samozřejmě, že je tady skupina občanů, 

kteří  

à priori odmítají auta, nebo je tady teze, že každé parkovací místo bude po zásluze zaplněno, 

když to řeknu takhle. 

Na druhou stranu, pokud je tady poptávka, nemůžeme ignorovat ani tu druhou skupinu 

a tvářit se, že nemůžeme dělat jednu, ani druhou věc. Kdo nic nedělá, nic nezkazí. 

Teď ještě jednou, Petře, prosím, co tam bylo konkrétně za dotaz ohledně těch 

podkladů komisí. Myslím, že zrovna u té dopravní komise, co jsem koukal, tak to bylo 7 dní 

předem. Co mi byl přeposílán e-mail, když jsem to zjišťoval, kdo tam byl. Myslím, že šly 17., 

komise byla 23., pokud se nepletu, říkám to z hlavy. Mně těch 6 dní přijde adekvátní. 

Vezměte si, že materiály do Zastupitelstva dostáváme také 7 dní předem a projednáváme tady 

složitější kauzy a problematicky, takže 6, 7 dní předem na komisi mi přijde také dostačující. 

 

Starostka MČ Prahy 4 paní Irena Michalcová: Stačí? Takže děkuji a nyní pan 

kolega Štěpánek, prosím. 

 

Zastupitel Mgr. Petr Štěpánek: Dobré odpoledne. Proběhly volby jako svátek 

demokracie. Já bych si dovolil poblahopřát ke zvolení každému jednomu z vás. A zároveň 

popřát vítězi voleb. A také klubu ANO k navýšení mandátů. 

Z toho, co bylo před volbami, co stálo na přeběhlících, tak se teď stala skutečná 

většina, byť stejně těsná. Ale občané se k tomu nějak vyjádřili a my ten výsledek v 

demokratické společnosti respektujeme. 

Já bych chtěl zdůraznit, že ten výsledek je skutečně skoro stejný, protože tak, jak tu 

sedím, tak – snad jsem to počítal dobře, ale 33 z nás obhájilo mandát a 12 se sem dostalo 

nově. To znamená přibližně se zaokrouhlením tři čtvrtiny a čtvrtina. Já především těm novým 

přeji, aby si tady rychle našli místo a aby v tom, co je někdy zmatečné, někdy rutinní, tak aby 

jejich hlas byl slyšet a abychom společně byli přínosem veřejnosti. 

Ten posun vlastně byl maximálně plus nebo minus dva u jednotlivých volebních stran. 

A celkem v tom koaličně opozičním to zůstalo na 23, 22. Takže to ukazuje také na velkou 

stabilitu jak uvnitř politických a volebních stran, tak i uvnitř elektorátu, který – když to 

zjednoduším – volil víceméně stejně jako před čtyřmi lety. 

V té době, kdy proběhl covid, kdy tady máme ruskou genocidu na Ukrajině, kdy je 

tady obrovské zdražování energií, tak byť jsem rád, že jsme to nevyhráli my, tak ta stabilita 

uvnitř elektorátu je dobře. Nemáme tady extremisty, komunisty a SPD. 

Na druhou stranu to, jak je to těsně rozložené, tak je výzvou pro všechny. Náš klub už 

dneska ví, že bude v opozici. Byli jsme v opozici minulé tři roky a předtím od roku 2002 také 

notnou dávku času, takže myslím, že minimálně, kdo tu seděl v minulém období, tak ví, že 

budeme opozicí tvrdou a nesmlouvavou, ale korektní. K tomu se i nadále hlásíme. 

Zároveň je tady po nás nějaké dědictví, které bychom byli rádi, aby zůstalo. Namátkou 

jsou to otevřené komise a vývody pro veřejnost. Je to názorová strana v Tučňáku a nějaké 

rozumné zacházení s tím periodikem, které ze své podstaty věci je takové všelijaké, tak, 

abychom to udrželi v důstojné rovině. 

Jsou to i některé programové věci vůči veřejnosti, jako třeba nulová tolerance hazardu, 

která myslím, že se osvědčila. Máme nového tajemníka, který stranicky není k nikomu. Nebo 

tehdy jsme přivedli nového tajemníka, omlouvám se. A myslím, že svou práci dělal dobře. 

Zároveň asi, protože dneska skončí odcházející Rada, takže jí poděkuji za spolupráci, 

byť jsme vlastně na její práci měli nějaký názor a v mnoha případech jsme se neshodli, tak 

proběhlo. A zároveň paní starostce, která dneska končí, bych chtěl poděkovat za spolupráci. 

Nebyla někdy jednoduchá, ale asi byla vzájemně korektní, takže já děkuji. 
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A úplně závěrem bych chtěl připomenout, a tím na vás nevznáším žádný dotaz, 

kterých tady bylo spousta, že jsme tady s mandátem veřejnosti. A byť musíme dělat tanečky a 

nakonec o věcech hlasovat, tak zásadní je vždycky zájem veřejnosti. A ten bychom měli plnit. 

Takže vždycky, když to tady bude divoké, tak se nadechněme a vzpomeňme si, že jsme tady z 

mandátu veřejnosti a pro veřejnost. Já vám děkuji. (Potlesk.) 

 

Zastupitel Ing. Ondřej Kubín, MBA: Já bych chtěl panu zastupiteli Štěpánkovi 

poděkovat, přestože nevznesl žádný dotaz. Děkuji za váš proslov a já se samozřejmě 

přidávám, také nabízím ruku i opozici a rád budu naslouchat, jak už jsem zmínil několikrát, i 

opozičním návrhům. 

 

Starostka MČ Prahy 4 paní Irena Michalcová: Já bych chtěla panu kolegovi 

poděkovat za jeho korektní vyjádření. A ještě bych chtěla nyní předat slovo panu kolegovi 

Liškutínovi. 

 

Zastupitel Mgr. Tomáš Liškutín: Dobrý den, pane Kubíne. Já bych se chtěl zeptat, 

jaké gesce byste si v Radě rád vzal na starost. 

 

Zastupitel Ing. Ondřej Kubín, MBA: Děkuji. Určitě bych chtěl mít v gesci finance 

jako starosta městské části, abych dokázal rozhodovat a spravovat finanční prostředky v rámci 

městské části. Dále bezpečnost jako takovou, protože krizový výbor spadá ze zákona do gesce 

kompetence starosty, takže mi přijde logické to spojit dohromady. 

A pak je to sport. Jak jsem zmiňoval, je to oblast, která je mi velmi blízká. A dotace 

jako takové. 

 

Starostka MČ Prahy 4 paní Irena Michalcová: Děkuji. A protože už nikoho  

do diskuse přihlášeného nevidím, tak já uzavírám tuhle diskusi. A já bych teď měla takovou 

jednu poznámku. Než požádám tady děvčata z volbou, tak protože za 5 minut nám vyprší  

2 hodiny od začátku jednání a máme tady přihlášenou jednu občanku, tak se na mě jistě 

nebudete zlobit, že bych teď umožnila té občance vystoupení, aby tady nemusela čekat. 

Protože to by tady opravdu byla delší dobu.  

Takže já nyní vyzvu k mikrofonu k interpelaci paní Andreu Kroupovou. Ano, prosím, 

tam, správně. A ona bude interpelovat pana budoucího, doufám, pana Kubína. A obsah 

interpelace je změna režimu parkování v Horní ulici, takže, paní Kroupová, máte prosím 

slovo. 

 

Interpelace občanů  

 

Občanka Kroupová: Dobrý den, děkuji. To tlačítko mám držet celou dobu, co budu 

mluvit? Nebo ho můžu pustit? Aha, super, skvělé. Já bych možná, pane Kubíne, abych na vás 

viděla, dobrý den. Děkuji za přijetí. 

Já bych se chtěla na vás obrátit ohledně toho tématu parkování v Horní ulici. Protože 

už vznikla nějaká diskuse, vy jste zareagoval na náš otevřený dopis, za což moc děkujeme. Ta 

změna parkovacího režimu zvedla ohromnou vlnu nevole. A věnovalo se tomu spoustu médií. 

My jsme sepsali otevřený dopis, který podepsalo 140 občanů. 

A není se asi čemu divit. Já jsem obyvatel Horní ulice, a musím říct, že z klidné hezké 

ulice se stalo doslova parkoviště. My nemůžeme jít vedle sebe, rodina musí jít za sebou, 

nemůžeme se tam potkat se sousedy. Z hezkého veřejného prostoru se stalo naprosto 

nedůstojné místo pro život. Je to jenom koridor, ve kterém nechcete strávit víc, než je 

nezbytně nutné. 



1. ustavující zasedání Zastupitelstva MČ Praha 4 z 9. listopadu 2022 

 

27 

 

A vy, pane Kubíne, argumentujete, že jde o kompromis. Já bych chtěla vědět, v čem 

ten kompromis shledáváte? Protože to navýšení je myslím asi 10 parkovacích míst. V té ulici 

je vydáno 105 parkovacích oprávnění, ale 400 obyvatelům ulice se výrazně zhoršila kvalita 

života. Tomu nerozumím. 

Druhá věc, kterou zmiňujete, je, že jde o bezpečnost. To je také úplně mimo. Zrovna 

minulý týden jde o to, že vy vyjdete z domu nebo z bytu a jste rovnou ve dveřích automobilu. 

Auta se snaží najet na ten obrubník, kde je převýšení asi 10 nebo 15 cm. To znamená, že 

minulý týden se mně osobně s mým tříletým synem se mi stalo, že jsme vyšli z domu, v tu 

chvilku najíždělo auto na chodník a bylo to opravdu o centimetry, aby ho nesrazilo. A nebyla 

to chyba řidiče a nebyla to chyba naše.  

Takovéhle řešení, to podle mě není bezpečnost chodců. A je jenom otázka času, než 

tam opravdu nějaké auto srazí chodce nebo dítě. A přijde mi, že nemůžeme na tohle čekat. A 

když mluvíte o tom kompromisu – a nutno podotknout, že sama mám auto, jsme řidiči a 

parkujeme v ulici. A parkujeme ale klidně i o dva nebo i o tři bloky dál. A přijde mi, že to je 

adekvátní daň za to, že bydlíme v širším centru. Nejsem ekofašista, nebo jak nás někteří 

můžou nazývat, auto normálně používáme. Ale tohle je úplně zvláštní situace, je to naprosto 

nešťastné řešení. 

A mě by zajímalo, na základě jakého podnětu občanů celé tohle řešení vzniklo? Jestli 

to je jeden člověk, který napsal na městskou část, že mu to vadí, nebo jsou to nějaké 

opakované podněty? Proběhla nějaká studia? Ptal se někdo občanů? 

S tím souvisí to, že plánování té změny nebylo ani na úřední desce. A jelikož se 

nejedná o malou změnu, není to změna malého rozsahu a měla by být na úřední desce, takže 

předpokládám, že je neoprávněná. Tak to jsou věci, které by mě zajímaly. 

A já nevím, mě by zajímala vaše vize pro městskou část. Vždyť jste to sám říkal, že to 

není úplně kvalitní řešení. A nejde jen o tu estetiku, opravdu jde o bezpečnost. A o to, že s 

námi nikdo nevedl žádnou diskusi. A to mi přijde hrozná škoda. Děkuji. (Potlesk.) 

 

Starostka MČ Prahy 4 paní Irena Michalcová: Tak já vám také děkuji, měla jste 

dvě minuty. Já jsem vás nechala, protože jste hovořila i pro mě velmi zajímavě. Takže myslím 

si, že pan Kubín asi odpoví písemně. A chce se vyjádřit i nyní? 

 

Zastupitel Ing. Ondřej Kubín, MBA: Já odpovím písemně, nicméně něco drobného 

bych řekl. Předně, já velmi děkuji za tu diskusi, která probíhá, protože je vedena ve velmi 

korektní a slušné formě. Toho si opravdu vážím, proto jsem i rád odpověděl. A rád odpovím  

i písemně, protože přece jen chci se na tu situaci ještě podívat, chci vidět možnosti. 

Nicméně musím vás drobně opravit, na úřední desce to bylo vyhlášeno. Stejně tak i v 

té komisi dopravy, nebo respektive ty komise jsou otevřené. Tak jenom drobná korekce. 

Nicméně máte třeba pravdu, co se týká těch zvýšených obrubníků. Já jsem se v té ulici 

samozřejmě  

na základě té kauzy byl několikrát podívat. Byl jsem i překontrolovat jednotlivé namalované 

pruhy. A co jsem se ptal obyvatel, které jsem tam odchytil, tak v podstatě jediná stížnost, 

kterou jsem zaslechl, byly právě ty zvýšené obrubníky. A určitě se na to podíváme a rád 

odpovím písemně a samozřejmě rád budu i nadále v kontaktu. 

 

Starostka MČ Prahy 4 paní Irena Michalcová: Prosím, zapněte ještě mikrofon 

občance, prosím, děvčata. 

 

Občanka Kroupová: Už mi to jde. 

 

Starostka MČ Prahy 4 paní Irena Michalcová: Prosím, můžete. 
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Občanka Kroupová: Jenom jde o to, že samozřejmě tímhle řešením se nic nevyřešilo. 

Parkovat tam nejde neustále. A tohle není koncepční řešení na to, aby něco změnilo. A možná 

ještě také stojí za zmínku – a tam si myslím, že se protínáme oba dva ty tábory, ať už to 

někomu vadí, nebo ne – proč nebyl první krok cesta nejmenšího odporu a změna platnosti 

modré zóny? Tak, jak je tomu v centru. Protože aktuálně modrá zóna končí myslím v osm 

večer, začíná zase až v osm ráno, tudíž v té lokalitě může zaparkovat absolutně kdokoliv a 

ráno v klidu odjet  

do práce. A tím kdokoliv myslím třeba návštěvníci divadla. 

Nepřijde mi, že by to byla cesta pro občany, když už tohle řešíte. Tohle je nasnadě 

jako první nejméně nákladná cesta. Nevím, děkuji. 

 

Starostka MČ Prahy 4 paní Irena Michalcová: Já myslím, že to už ukončíme. 

Děkuji vám za podnět, určitě se tím bude pan Kubín zabývat. Ano? Tak děkuji. A nyní se 

zeptám děvčat, jestli mají připravené lístky? Ano. A než předám slovo Návrhovému a 

volebnímu výboru, tak já ještě předám teď slovo panu tajemníkovi. 

Já bych poprosila na mikrofon, protože vás, pane kolego, vůbec neslyším. To je první 

věc, takže prosím, zopakujte svůj požadavek na mikrofon. 

 

Předseda Návrhového a volebního výboru RNDr. Pavel Fikar: Já bych vás 

poprosil o kratičkou přestávku, abychom se jako Návrhový a volební výbor setkali ještě před 

volbou a zvolili si předsedu, tak, jak to vyžaduje volební řád. 

 

Starostka MČ Prahy 4 paní Irena Michalcová: Ano, tak ještě vydržte. Teď ještě 

předám slovo panu tajemníkovi a potom vyhlásím pauzu, jak budete potřebovat. Prosím, pane 

tajemníku. 

 

Tajemník pan Michal Kárník: Děkuji za slovo. Já vás nechci dlouho zdržovat. Chci 

se jenom připojit ke dvěma gratulacím. První je k vaší volbě a druhá je k dnešnímu slibu, čili 

ta je celkem čerstvá. A pak vznést jedno přání, aby se vám splnilo všechno to, s čím jste do 

těch voleb šli. A teď čtyři roky budete mít možnost tyhle věci plnit. Nebo bezmála čtyři roky. 

Tak doufám, že to všechno půjde, že budete občanům k dispozici a že budete hájit jejich 

zájmy. 

Takže za to děkuji. A chtěl bych vás jenom upozornit na to, že teď nastanou trošičku 

šachy, protože ti z vás, kteří budou zvoleni do Rady, tak zaujmou místa postupně tady nahoře. 

A do příště – teď sedíte podle stran v abecedním pořádku – do příště to bude upravené a 

potom samozřejmě už budete sedět snad celé 4 roky na tom místě, které vám bude vyhrazeno. 

A teď bych jenom poprosil ty členy Rady, kteří budou zvoleni, tak aby si vzali svoji kartu a 

přinesli si ji sem, případně i svoji vizitku, a zaujali místo tady. Děkuji. 

 

Starostka MČ Prahy 4 paní Irena Michalcová: Já také děkuji a pana kolegy Fikara 

se ptám, kolik chce času? 

 

Zastupitel RNDr. Pavel Fikar: 5 minut stačí. 

 

Starostka MČ Prahy 4 paní Irena Michalcová: Dobře, takže já nyní vyhlašuji 

5minutovou pauzu do 15:10. 

 

(5minutová přestávka) 

 

Starostka MČ Prahy 4 paní Irena Michalcová: Dámy a pánové, já vás poprosím, už 

jsme to 5 minut přejeli. Takže já vás poprosím, abyste zaujali svá místa. 
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Já vám děkuji. A nyní prosím Návrhový a volební výbor, aby řídil průběh volby  

a vysvětlil vám postup. Myslím volby pana starosty, prosím. 

 

Předseda Návrhového a volebního výboru RNDr. Pavel Fikar: Ještě jednou hezký 

den všem. Já bych vás teď chtěl provést způsobem volby starosty. Bude se volit v místnosti, 

která je proti výdejně jídla, proti bufetu, bude to takzvaně volební místnost. V té volební 

místnosti najdete plentu, za kterou se upraví volební lístek podle vaší preference. Vedle bude 

volební urna, do které ten volební lístek vhodíte. 

Ale ještě předtím bude kolega Kučera volat po jednom jménem. Omlouváme se, že to 

bude bez titulů, ale bude to kvůli zjednodušení. A prosíme vás, abyste se ubírali k té 

místnosti, při vkročení do místnosti obdržíte volební lístek, už je předepsaný s razítkem, a vy 

podle vaší preference buď zakroužkujete jméno, nebo nic, a lístek vhodíte do volební urny. 

Bude tam připraven výbor, kdybyste měli nějaké dotazy, rádi vám je zodpovíme.  

A kolega Kučera vás teď začne číst a tímto vás požádáme, abyste se ubírali k volební 

místnosti. A volbu považuji tedy za zahájenou. 

 

Starostka MČ Prahy 4 paní Irena Michalcová: Přihlášena je paní kolegyně 

Michková. 

 

Zastupitelka paní Lucie Michková, Bc.: Já bych chtěla jenom pro nové zastupitele si 

znovu ujasnit. Pokud volím pana Ondřeje Kubína, dělám u jeho jména kroužek? 

 

Starostka MČ Prahy 4 paní Irena Michalcová: Pan kolega Fikar, prosím.  

 

Předseda Návrhového a volebního výboru RNDr. Pavel Fikar: Ano, zakroužkuje 

se. Platný bude pouze ten hlas, kdy bude zakroužkované celé jméno. 

 

Starostka MČ Prahy 4 paní Irena Michalcová: Ano, prosím, raději se všichni 

zeptejte nyní na cokoliv potřebujete. 

 

Předseda Návrhového a volebního výboru RNDr. Pavel Fikar: Ve volebním řádu 

je všechno, ale říkám, zakroužkujte celé jméno. 

 

Starostka MČ Prahy 4 paní Irena Michalcová: Nestyďte se. 

 

Zastupitel PhDr. Petr Kučera: Dobré odpoledne, dámy a pánové. Já přejdu ke čtení 

po jednotlivcích a poprosím vás poté, abyste se odebrali k volební místnosti.  

Jako první prosím paní Benešovou Evu, která pravděpodobně už míří k místu. 

Poté by tam měl být pan Fikar Pavel – ten je v místnosti. 

Jako další poprosím Fišera Pavla. 

A zároveň se poté může připravit pan Hais Petr. 

Následován Horou Janem. 

Poté paní Horálkovou Hanou. 

Následuje pan Horčička Václav. 

Dalším v pořadí bude Hrdinka Tomáš. 

Poté se připraví Hroza Michal, až se napije. 

Dále poprosím pana Hušbauera Jana. 

Chvilku počkáme. 

Další může být Chaloupka Tomáš, prosím. 

Poprosím následně paní Jurdovou Janu. 

Další v pořadí bude paní Kapková Kateřina. 
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Dále pak paní Kotvová Iva. 

Poté s připraví pan zastupitel Kovářík Zdeněk. 

Následovat nyní může paní zastupitelka Krajcová Aneta. 

Poté se prosím připraví pan zastupitel Králíček Robert. 

Další v pořadí poté bude pan zastupitel Kubín Ondřej. 

Poté se připraví pan zastupitel Kučera Petr. Ten se připraví až na konci. 

Další v pořadí bude pan zastupitel Kutílek Petr, který je ve volební a návrhové komisi. 

Dalším v pořadí bude pan zastupitel Lacko Radek. 

Dále se připraví pan zastupitel Liškutín Tomáš. 

Dále paní zastupitelka Michalcová Irena. 

Další v pořadí bude paní zastupitelka Michková Lucie. 

Připraví se poté i pan zastupitel Míth Jaroslav. 

Další v pořadí bude paní zastupitelka Mörwicková Jaroslava. 

Poté se připraví paní zastupitelka Nislerová Tereza, 

kterou bude následovat poté pan zastupitel Opa Patrik. 

Stejně tak jako pan zastupitel Opletal Petr Tomáš. 

Další v pořadí poté bude pan zastupitel Pukl Orgerd. 

Poté prosím paní zastupitelku Rejchrtovou Alžbětou. 

Následně poté prosím paní zastupitelku Rejchrtovou Petrou. 

Poté požádám pana zastupitele Růžičku Ondřeje. 

Poté pana zastupitele Slaninu Jana. 

Následuje paní zastupitelka Svatá Jana. 

Také poprosím paní zastupitelku Sýkorovou Vladimíru. 

Poté se prosím připraví pan zastupitel Štádler Petr. 

Dalším bude pan zastupitel Štěpánek Petr. 

Následován bude panem zastupitelem Váchou Filipem. 

Po něm následuje pan zastupitel Vansa Tibor. 

Dalším v pořadí bude prosím pan zastupitel Vlach Josef. 

Poté požádám paní zastupitelku Wurmovou Ivanu, aby se připravila. Děkuji. 

Předposlední v pořadí bude pan zastupitel Zicha Lukáš. 

A poslední v pořadí bude pan zastupitel Žáček Jan. 

Děkuji všem. 

 

Starostka MČ Prahy 4 paní Irena Michalcová: Vážené zastupitelky, vážené 

zastupitelé, pokud někdo nebyl hlasovat a ještě by chtěl hlasovat, tak má poslední možnost. 

Takže já vás požádám, vy už jste ale vzorně zaujali místa v sále, takže i tomu zbytku 

poděkuji za to, že se posadí. Děkuji a poprosím pana kolegu Fikara, prosím. 

 

Předseda Návrhového a volebního výboru RNDr. Pavel Fikar: Dovolte mi vás 

seznámit s výsledky hlasování, kdy se hlasovalo o pozici starosty a jediným kandidátem byl 

Ondřej Kubín. 

Bylo vydáno 31 hlasovacích lístků, odevzdáno jich bylo 31. Platných bylo 30, 

neplatný hlasovací lístek byl 1. Ondřej Kubín obdržel 23 platných hlasů, čili byl zvolen do 

funkce starosty. Nikdo neuplatnil žádné výhrady. (Potlesk.)pod usnesením 1Z-3/2022 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Dámy a pánové, ještě jednou 

dobrý den. Já bych vám chtěl poděkovat za podporu, za zvolení. A věřím, že důvěru ve mně 

vkladenou, nezklamu. Těším se na spolupráci a zároveň mi dovolte ještě jednou poděkovat 

Ireně Michalcové, která ty čtyři roky, nebo téměř čtyři roky vedla Zastupitelstva, řekl bych, 

velmi přívětivě, lidsky, skromně. A budu se snažit touto formou navázat. Ještě jednou děkuji 

všem. (Potlesk.) 
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Bod č. 4 

Návrh k volbě 1. místostarosty, místostarostů a členů Rady MČ Praha 4 

 

A rovnou vhozen do vody přijímám předsednictví dnešního Zastupitelstva. Tudíž 

máme před sebou další bod, a to je volba 1. místostarosty. Místostarostů a členů Rady MČ 

Praha 4. Sice je to sloučeno pod jeden bod, nicméně ta volba bude postupná. Vezmeme to v 

rámci pořadí a tudíž bychom začali volbou 1. místostarosty. A prosím, otevírám diskusi k 

námětům. 

Vidím, že už se hlásí diskutující. První Honza Hušbauer z ANO 2011. 

 

Radní pan Jan Hušbauer: Děkuji za slovo. Za hnutí ANO bychom chtěli navrhnout 

na pozici 1. místostarostky v návaznosti na koaliční smlouvu paní Irenu Michalcovou. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak děkuji. První návrh Irena 

Michalcová. Další v pořadí je Zdeněk Kovářík, prosím, máte slovo. 

 

1. místostarosta pan Ing. Zdeněk Kovářík: Jménem klubu Společně ODS a TOP09 

bych si dovolil sekundovat návrh, který vznesl pan kolega Hušbauer. Čili navrhujeme na 

pozici 1. místostarostky paní Irenu Michalcovou. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Dobře, děkuji, nevidím 

nikoho dalšího přihlášeného do diskuse, tudíž diskusi a návrhy zavírám a ujmeme se volby. 

Vidíte, omlouvám se. Já už to beru automaticky za potvrzené. Nicméně prosím Irenu, zda by 

nám potvrdila, zda nominaci přijímá. 

 

Zastupitelka paní Irena Michalcová: Já děkuji za nominaci a přijímám ji. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak a rovnou se zeptám, zda 

se budeš chtít krátce představit? Tak tudíž dejme slovo, děkuji. 

 

Zastupitelka paní Irena Michalcová: Dámy a pánové, ještě jednou hezké odpoledne. 

Já teď jsem trošku rozhozená, protože já nevím, jestli z toho, že mám za sebou tohle 

martyrium, nebo to, že mě trochu dojalo to, že jste mě někteří i z řad opozice děkovali za 

odvedenou práci. 

První, co mě potěšilo, bylo vystoupení pana kolegy mého předchůdce Štěpánka, který 

tady tak hezky hovořil, za což už jsem mu děkovala. A nyní děkuji i některým z vás, kteří jste 

mi poděkovali. Já přece jenom jsem žena, takže jsem trochu citlivější na tyhle věci a vážím si 

jich. A vážím si jich, když jsou od kolegů koaličních, ale možná někdy i víc od kolegů 

opozičních. Protože – tak, jak jsem tady v červnu říkala, když jsem se s vámi loučila, že mám 

i v řadách opozičních kolegů některé dobré přátele. 

Takže já si na to dovolím navázat. Většina z vás mě zná, je vás tady jenom pár 

nových, tak jenom krátce, stručně, nebudu hovořit tak dlouho, jako hovořil pan nový starosta. 

Já jsem tady tedy teď měla tu čest působit 3,5 roku ve funkci starostky, takže já 

nemám minulost tak pestrou. Já jsem ze školství, celých 30 let jsem pracovala ve funkci 

ředitelky mateřské školy. Ve finále již tady od roku 2007 ve funkci ředitelky nakonec čtyřech 

mateřských škol. 

Jsem z pedagogické rodiny, protože moje maminka – většina z vás to ví – tady  

na Praze 4 třicet let ředitelovala základní školu. Je tady jeden zastupitel, kterého i učila, ten se 

na mě teď usmívá. I jeho bratra. Nevím, jestli si to pamatuješ, Lukáši, ale moje maminka tě 
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učila dějepis, už jako důchodkyně, když už přestala ředitelovat. Takže vím i, jaký jsi byl žák. 

To jenom tak na okraj. 

Jinak jsem chodila jsem zde do mateřské školy, chodila jsem zde do dvou základních 

škol. Pak jsem zde nějakou dobu působila ve funkci učitelky mateřské školy a pak jsem se 

sem v roce 2007 vrátila jako ředitelka mateřské školy. 

Já jsem takový člověk, který se snaží dělat pouze to, co má pocit, že to trochu umí, 

čemu rozumí, a neplést se do nějakých gescí, které mu nejsou blízké. Takže jsem i ve funkci 

starostky působila v gesci školství. K tomu jsem měla dětské skupiny, které s tím úzce 

souvisí. Pro ty méně znalé, jsou to jesle. Potom jsem měla rodinnou politiku a národnostní 

menšiny. 

Jsem nesmírně ráda, pokud mě zvolíte do funkce 1. místostarosty, tak mi všechny 

tyhle gesce zůstanou a budu moct v nich pokračovat. Měla jsem jedno velké štěstí, ač tedy 

tato koalice byla jiná než ta předcházející, tak jsem mohla navázat na dobré věci už z té 

předcházející koalice. 

Já si třeba nesmírně považuji toho, že já ráda dělám oblast národnostních menšin. Tu 

jsem přebírala po svém předchůdci panu kolegovi Štěpánkovi, který je tady na městské části 

rozjel. A já dnes musím konstatovat, že jsme v národnostních menšinách hodnoceni, jako 

když ne nejlepší městská část, tak jedna z nejlepších městských částí. A zvláště v dnešní době 

je to velice důležitá oblast. 

Totéž se týká dětských skupin, protože dětské skupiny tady byly perfektně 

vybudované, a na Praze 4 fungují tak jako málokde. Takže vidíte, že já si nepřisuzuji nějaké 

svoje vlastní zásluhy, ale navázala jsem na to, co tady bylo vybudováno již dříve. A díky 

těmto dětským skupinám se nepotýkáme s nedostatkem kapacit v mateřských školách. Tím, 

že máme  

7 dětských skupin, tak ty menší děti se nám dostávají do těch dětských skupin. Za což jsem 

nesmírně ráda, opět jsem vděčná těm, co tady pracovali před námi. 

Já samozřejmě vím, že se vždycky neshodnu s opozicí v určitých názorech na školství, 

ale samozřejmě snažím se to dělat s nejčistším svědomím a vědomím. Ředitelé mateřských  

a základních škol, kterých je tady 42, jsou moji bývalí kolegové a mám s nimi nadstandardní 

vztahy, bych řekla. 

Takže pokud mě zvolíte, tak se budu snažit pokračovat v té práci. Ale na druhou 

stranu vy víte, i někteří z řad opozice, že se vám snažím naslouchat, snažím se s vámi 

komunikovat  

a řešit problémy prostřednictvím školské komise. Takže já myslím, že jsem poměrně dost 

otevřená a dost komunikativní. I když na některých věcech si trvám, což mně musíte 

odpouštět, protože přece jen v tom školství více než 30 let pracuji. 

To je tak asi všechno. A v současné době, kdy je válka na Ukrajině, tak pochopitelně 

daleko více se zaměřuji i na ukrajinskou krizi. Vy jste mě tady sami žádali před prázdninami  

o spolupráci s nějakým ukrajinským městem. Nemusíte mít strach, nikde to nezamrzlo. 

Spolupracujeme s panem kolegou Hrdinkou, s panem kolegou Míthem. Ale oni mají v 

současné době tu situaci tak vážnou, že oni sami požádali o nějaký odklad. Protože oni si teď 

řeší momentálně především tu aktivní válku. 

Takže, nebojte se, máme tam navázanou spolupráci. Jakmile se trochu situace uklidní, 

hodlám v tom nadále pokračovat, takže nemusíte mít obavy. To je tak asi na úvod všechno. Já 

jsem se spíš zaměřila na to, abych vám řekla o té práci, v které bych chtěla na Praze 4, pokud 

mi to umožníte, pokračovat. Děkuji vám. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Já bych poděkoval za ne tak 

stručné představení, jak původně Irena Michalcová avizovala. Nicméně otevírám prostor  

pro dotazy. Pokud někdo vznese dotaz, prosím, neváhejte se přihlásit. Tak žádný dotaz 

nevidím, nikoho přihlášeného, tudíž diskusi uzavírám a přejdeme k volbě. 
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A teď bych asi vyhlásil krátkou 10minutovou přestávku, abychom připravili... Lístky 

máme připravené? Tak dobře, předám slovo Návrhovému a volebnímu výboru. 

 

Předseda Návrhového a volebního výboru RNDr. Pavel Fikar: Teď budeme volit  

v tajné volbě opět, ve stejné místnosti, budeme tentokrát volit 1. místostarostku. Je jenom 

jedna kandidátka, takže volba bude opět stejná, jako byla předchozí. Čili v případě volby pro, 

nebo ano, se zakroužkujte opět celé jméno. Opakuji, pro Lucku Michkovou, zakroužkuje se 

celé jméno. Volba probíhá ve stejné místnosti, procedurálně je stejná. Zase opět Petr Kučera 

vás bude kvůli větší plynulosti volby zvát po jménu. Kdyby cokoliv, jsme k dispozici, 

odpovíme všechny vaše dotazy. Děkuji a tímto volbu považuji za započatou. 

 

Zastupitel PhDr. Petr Kučera: Ještě jednou dobré odpoledne, dámy a pánové. Já 

budu číst zase opět abecedně vaše jména a poprosím vás o přesun k volební místnosti. 

Jako první bych poprosil paní zastupitelku Benešovou Evu. 

Pak poprosím pana zastupitele Fikara Pavla, který vlastně už je v místnosti, takže ten 

bude určitě brzo volit. 

Následuje pan zastupitel Fišer Pavel. 

Připraví se následně pan zastupitel Hais Petr. 

Následován bude panem zastupitelem Horou Janem. 

Další v pořadí poté bude paní zastupitelka Horálková Hana. 

Další v pořadí následuje pan zastupitel Horčička Václav. 

Další v pořadí poprosím pana zastupitele Hrdinku Tomáše, 

kterého bude poté následovat zastupitel Hroza Michal. 

Připraví se prosím také pan zastupitel Hušbauer Jan, 

který bude následován panem zastupitelem Chaloupkou Tomášem. 

Poprosím také o přesun paní zastupitelku Jurdovou Janu, pokud tedy bude chtít volit. 

Dále požádám paní zastupitelku Kapkovou Kateřinou. 

Stejně tak požádám pana zastupitele Kaplana Tomáše. 

Následuje abecedně paní zastupitelka Kotvová Iva. 

Další v pořadí je pan zastupitel Kovářík Zdeněk. 

Poprosím také paní zastupitelku Krajcovou Anetu. 

Zároveň také další v pořadí je pan zastupitel Králíček Robert. 

Tak já to budu trošku urychlovat. 

Další v pořadí bude pan Kubín Ondřej, 

následován panem zastupitelem Kučerou Petrem. 

Další v pořadí je pan zastupitel Kutílek Petr. 

Pan zastupitel Lacko Radek už je pravděpodobně také na místě. 

Poté poprosím pana zastupitele Liškutína Tomáše. 

Paní zastupitelku Michalcovou Irenu. 

Paní zastupitelku Michkovou Lucii. 

Pana zastupitele Mítha Jaroslava. 

Paní zastupitelku Mörwickovou Jaroslavu. 

Paní zastupitelku Nislerovou Terezu. 

Pana zastupitele Opu Patrika. 

Pana zastupitele Opletala Petra Tomáše, 

který bude vzápětí následován panem zastupitelem Puklem Olgerdem. 

Další v pořadí poprosím paní zastupitelku Rejchrtovou Alžbětu. 

Dále pak paní zastupitelku Rejchrtovou Petru. 

Pana zastupitele Růžičku Ondřeje. 

Pana zastupitele Slaninu Jana. 

Paní zastupitelku Svatou Janu. 
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Paní zastupitelku Sýkorovou Vladimíru. 

Pana zastupitele Štádlera Petra. 

Pana zastupitele Štěpánka Petra. 

Pana zastupitele Váchu Filipa. 

Pana zastupitele Vansu Tibora. 

Pana zastupitele Vlacha Josefa. 

Paní zastupitelku Wurmovou Ivanu. 

Pana zastupitele Lukáše Zichu. 

A poslední v pořadí je pan zastupitel Žáček Jan. 

 

Děkuji všem za spolupráci. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Pro ty, kdo chtěli jít volit, tak 

je poslední možnost volby. Za chvíli budeme zavírat volební místnost. Díky. 

Dámy a pánové, já bych si dovolil do toho vstoupit a ukončil bych přestávku. Jestli 

můžu poprosit o chvilku klidu v sále. Máme tady výsledky, takže poprosím předsedu 

volebního výboru, aby nám přednesl výsledky volby prvního místostarosty, nebo první 

místostarostky respektive. Děkuji. 

 

Předseda Návrhového a volebního výboru RNDr. Pavel Fikar: Dovolte mi 

seznámit vás s výsledky tajného hlasování první místostarostky. Hlasovacích lístků bylo 

vydáno 31, odevzdáno rovněž 31, platných bylo všech 31, neplatný žádný. Počet hlasů pro 

Irenu Michalcovou je 23, tudíž byla zvolena do funkce první místostarostky. (Potlesk.) 

 

1. místostarostka paní Irena Michalcová: Já všem ještě jednou děkuji a děkuji  

i za projevené gratulace, vážím si toho. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak já ještě jednou gratuluji  

k volbě 1. místostarostky Ireně Michalcové. A přejdeme k další volbě a tou je jedno místo 

uvolněného místostarosty. Takže prosím o vaše návrhy. Tak vidím, že se hlásí Zdeněk 

Kovářík. 

 

Zastupitel pan Ing. Zdeněk Kovářík: Já vám děkuji, pane starosto. Dovolím si 

jménem klubu Společně ODS a TOP09 navrhnout na post uvolněného místostarosty pana 

kolegu Michala Hrozu, člověka, který v této funkci již má své zkušenosti a prokázal své 

schopnosti. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak děkuji. Dalšího 

přihlášeného vidím Honzu Hušbauera. 

 

Radní pan Jan Hušbauer: Já jen, že se za klub ANO připojujeme k této nominaci 

Michala Hrozy. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Rovněž děkuji, nikoho 

dalšího v diskusi nevidím, tudíž diskusi uzavírám a zeptám se nominovaného, jestli přijímá? 

 

Místostarosta pan Michal Hroza, BC.: Já děkuji panu starostovi za slovo, přijímám 

tuto nominaci. A pokud dostanu krátký čas, tak bych promluvil. Děkuji. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Určitě, můžete se představit, 

budeme rádi, děkujeme. 
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Místostarosta pan Michal Hroza, BC.: Vážené kolegyně, vážení kolegové, já velmi 

děkuji za tuto nominaci od svého klubu i od kolegů. Chtěl bych se přece jen krátce představit. 

Budu se snažit být stručný, když tak jsem samozřejmě k dispozici vašim otázkám. Jsou tu  

i kolegové, kteří v Zastupitelstvu ještě nezasedali, tak přece jen řeknu něco krátce o sobě. 

Posledních 3,5 roku jsem sloužil Praze 4 jako místostarosta s gescí majetku a kultury. 

Nebylo to mé první angažmá v Radě. V letech 2014 – 2015 jsem byl neuvolněným radním 

pro kulturu. Předtím jsem 11 let pracoval od založení Ústavu pro studium totalitních režimů 

jako ředitel odboru, který měl na starosti to, co Ústav pro studium totalitních režimů 

předkládal veřejnosti. Byli jsme takové malé nakladatelství, zároveň taková malá produkční 

skupina. Měli jsme na starosti výstavy, konference, projekt Paměti národa a další věci. 

Před touto zkušeností ve státní správě jsem pracoval jako zástupce ředitele občanského 

sdružení Post Bellum, a to obnášelo především koordinaci největší sbírky výpovědí 

pamětníků, které v této zemi máme, která se jmenuje Paměť národa. 

Svou profesní kariéru jsem zahájil v Česko-německém fondu budoucnosti.  

V té odškodňovací akci pro nuceně nasazené. 

Já přece jen velmi krátce k tomu, co si myslím, že stojí jako nějaké výzvy  

před Prahou 4. Myslím si, že přestože bych si přál, aby tomu bylo jinak, tak v těch budoucích 

4 letech nás čeká výzva zvládnout a provést Prahu 4 tou stávající energetickou krizí. My jako 

Rada jsme se snažili v loňském i letošním roce pracovat tak, abychom touto krizí prošli co 

nejméně zasaženi. Zároveň si myslím, že napříč koalicí, opozicí tady je podpora tomu, že 

jsme jedni z nejaktivnějších městských částí ve věci zvládání uprchlické krize, která souvisí 

teď  

s tou válkou, kterou zažíváme na Ukrajině. 

Ať už se to týkalo toho, že se nám podařilo zvládnout ten prvotní nápor migrantů, 

válečných uprchlíků, až po to, že dnes máme jedno z nejlépe fungujících center pomoci 

Ukrajině, které se právě teď stěhuje do větších prostor, tak, aby mohlo poskytovat další 

služby. Jsme schopni díky tomu, že mám kapacity bytové pomoci těm, kteří to potřebují – 

rodinám  

s malými dětmi. Takže si myslím, že to zvládáme. Ale ta krize nebude krátká, my se s 

následky budeme vyrovnávat ještě – jakkoliv bych si přál, aby to skončilo co nejdříve, tak 

ještě určitě měsíce, ne-li roky, tak to nás teprve čeká. 

Tak to je jedna z aktuálních věcí. A druhá výzva, která stojí před každým, kdo má  

v gesci majetek na městské části, stála tahle výzva před všemi mými předchůdci a doufám, že 

v menší míře bude stát i před mými pokračovateli, a to je, pokud možno, mít naše nemovitosti 

v co nejlepším stavu. 

V minulém období se nám myslím velmi podařilo zlepšit stav našich divadelních 

budov. Podařilo se nám téměř v každé z těch budov provést významné opravy, které je 

dostaly  

do stavu, které odpovídají tomu, aby mohly fungovat a přinášet nějakou pestrost kultury  

na Praze 4. 

Co je před námi jako výzva, je, pokračovat – a když to půjde, tak samozřejmě zrychlit 

– opravy bytového fondu, který je v majetku městské části. To bych si samozřejmě velmi přál, 

ale všichni víme – a odpovídal tady na to už i pan nově zvolený starosta, že zkrátka 

prostředky, které městská část má, jsou nějakým způsobem konečné a my budeme vždycky 

muset velmi pečlivě vážit, jakým směrem je vydáme. 

Tak. Já vám moc děkuji a jsem vám samozřejmě k dispozici. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak já moc děkuji  

za představení. A než jsem stačil otevřít diskusi, už vidím první přihlášené, takže s 

přednostním právem a první pan Kaplan. 
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Zastupitel pan Mgr. Tomáš Kaplan: Děkuji vám, pane starosto, a ještě jednou 

gratuluji těm dosud zvoleným. Já bych se chtěl Michala Hrozy zeptat jen na dvě věci. První, 

jestli by nám mohl říct, tak, jak zmiňoval bytový fond, kolik je v současné době neobydlených 

bytů, protože to je téma, které jsme tady řešili. 

A pak bych se chtěl Michala prosím zeptat, zda má nějakou politickou ambici  

na hlavním městě Praze. A pokud ji má, tak když se mu podaří ji zrealizovat, jak tuto 

naplněnou ambici bude naplňovat na Praze 4. 

 

Místostarosta pan Michal Hroza, BC.: Tak já se přiznám, že bych tu teď nerad 

operoval nějakým jedním konkrétním číslem, protože ty opravované byty v současnosti 

opravuje jak 4-Majetková, tak odbor majetku, tak odbor investic. Tak teď by bylo zavádějící, 

kdybych tady řekl nějaké číslo a zjistilo se, to by nebylo vůči panu kolegovi fér. Takže to je 

otázka, kterou spíše, pokud o to má zájem, tak já se s ním určitě, pokud mi dáte důvěru, 

spojím a pak mu tyto otázky přesně zodpovíme s odborem. 

Ten počet neopravených bytů se neustále proměňuje, tak, jak jsou nám vraceny. 

Všichni víme, že byty jsou vraceny ve velmi různém stavu. Většinou je to třeba po našich 

zaměstnancích nebo preferovaných zaměstnáních, kdy jsou ve velmi dobrém stavu. Ale 

užíváme náš městský bytový fond i pro potřeby, kde se pak nevrací v té podobě, ve které 

bychom si to přáli. A tam je potřeba pak dělat větší opravy. 

Tak k těm bytům. Co se týče té ambice, já si myslím – a pan kolega Kaplan to ví, že  

na hlavním městě Praze jsme teprve v nějaké fázi jednání o tom, jaké bude uspořádání 

koalice. Nemáme tam domluvenou koalici, takže já bych nerad předjímal to, jaké bude naše 

angažmá, moje případné angažmá na magistrátu. To si myslím, že je v tuto chvíli předčasné. 

Ale to, co asi je jádrem otázky kolegy Kaplana, je, že v případě, že bych dostal důvěru 

pro nějaké angažmá na hlavním městě Praze, tak jestli bych zkrátka setrval v obou funkcích, 

to určitě nepřichází do úvahy. Určitě je to tak, že člověk se musí rozhodnout, kde bude 

působit. Děkuji. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak já děkuji za odpověď.  

A další přihlášenou je paní Sýkorová, Piráti a Nezávislí. 

 

Zastupitelka paní Vladimíra Sýkorová, Bc.: Děkuji za slovo. Já se chci jenom 

kolegy Hrozy zeptat, čemu všemu se budě věnovat? Jestli jenom tomu majetku? Jaké gesce 

kromě majetku ještě budete mít? 

 

Místostarosta pan Michal Hroza, Bc.: Tak já děkuji paní kolegyni za otázku. To je 

samozřejmě na rozhodnutí Rady. Nicméně rád bych se věnoval těm gescím, které jsem měl 

svěřeny teď, to znamená majetek a kultura. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak děkuji a vidím ještě další 

přihlášenou paní Rejchrtovou Alžbětu. 

 

Zastupitelka Mgr. Alžběta Rejchrtová: Ano, já gratuluji panu Hrozovi ke zvolení. 

Ještě to není, že jo. (Smích.) Ale chtěla bych se zeptat na jednu věc. A to na tu plastiku na 

škole Filosofská, kdy vám psal pan Karous z Vetřelců a volavek, jestli jste nějak navázali 

kontakt  

s ním a s odborníky z těchto kruhů. Protože vím, že ta plastika bude odborně sejmuta, ale jde  

o to, jaké je technické řešení na to, aby se tam vrátila, pokud to průčelí školní budovy bude 

zateplené. 
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Místostarosta pan Michal Hroza, Bc.: Tak já jsem panu Karousovi na jeho otázku, 

zda se bude vracet ta plastika poté, co bude provedena ta oprava, tak na tu jsem mu odpovídal. 

Zároveň teď ta věc je v gesci mého kolegy. A já bych mu nerad bral jeho slovo. Když tak se, 

Alžběto, obrať na Filipa, on ti přesně ten stav poví.  

Nicméně, nakolik já jsem informován, tak já jsem kolegovi doporučil možnosti, kdo 

by mohl být tím, kdo bude tu plastiku restaurovat. V tuhle chvíli je už zadaná analýza, od 

které máme už výsledky, které určují další kroky tak, aby to dobře dopadlo. Tak. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak děkuji, nevidím nikoho 

dalšího přihlášeného, takže uzavírám diskusi a předávám slovo předsedovi volebního výboru. 

 

Předseda Návrhového a volebního výboru RNDr. Pavel Fikar: Opět budeme volit 

tajnou volbou dle platného volebního řádu pro toto Zastupitelstvo. Volit se bude opět ve 

stejné místnosti. Kandidát na první uvolněného místostarostu je pouze jeden, čili 

mechanismus volby bude stejný jako u těch předchozích dvou. Pokud volíte pro, tak 

zakroužkujete celé jméno. Opět Petr Kučera bude číst seznam zastupitelů a poprosíme vás 

zase, abyste se pomalu odebírali  

k volební místnosti. Děkuji. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Já rovněž děkuji a přecházíme 

k volbě. 

 

Zastupitel PhDr. Petr Kučera: Pěkné odpovědnost i potřetí. Tak jdeme na to. První v 

abecedě je paní zastupitelka Benešová Eva. 

Jako první bych poprosil paní zastupitelku Benešovou Evu. 

Dále poprosím o hlasování pana zastupitele Fikara Pavla 

Připraví se pan zastupitel Fišer Pavel. 

V jeho těsném závěru poprosím pana zastupitele Haise Petra. 

Dále prosím pana zastupitele Horu Jana. 

Další v pořadí bude paní zastupitelka Horálková Hana. 

Poté požádám o možnost volby pana zastupitele Horčičku Václava. 

Další v pořadí je pan zastupitel Hrdinku Tomáše. 

Připraví se pan zastupitel Hroza Michal. 

Další v pořadí je pan zastupitel Hušbauer Jan. 

Následuje pan zastupitel Chaloupka Tomáš. 

Další v pořadí je paní zastupitelka Jurdová Jana. 

Následována bude paní zastupitelkou Kapkovou Kateřinou. 

Další v pořadí je pan zastupitel Kaplan Tomáš. 

Připraví se poté paní zastupitelka Kotvová Iva. 

Následuje pan zastupitel Kovářík Zdeněk. 

Další v pořadí je paní zastupitelka Krajcová Aneta. 

Dále pak pan zastupitel Králíček Robert. 

Poté poprosím pana starostu Kubína Ondřeje. 

Následuje pan zastupitel Kučera Petr. 

Poté pan zastupitel Kutílek Petr. 

Dále pak pan zastupitel Lacko Radek. 

Požádám o hlasování i pana zastupitele Liškutína Tomáše. 

Poté prosím paní 1. místostarostku Michalcovou Irenu. 

Další v pořadí je paní zastupitelka Michková Lucie. 

Následuje pan zastupitel Míth Jaroslav. 

Další v pořadí je paní zastupitelka Mörwicková Jaroslava. 
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Poprosím také paní zastupitelku Nislerovou Terezu. 

Pana zastupitele Opu Patrika. 

Další v pořadí je pan zastupitel Opletal Petr Tomáš. 

Další v pořadí je pan zastupitel Pukl Olgerd. 

Následován paní zastupitelkou Rejchrtovou Alžbětou. 

Dále pak paní zastupitelkou Rejchrtovou Petrou. 

Panem zastupitelem Růžičkou Ondřejem. 

Další v pořadí je prosím pan zastupitel Slanina Jan. 

Poté bude nastupovat paní zastupitelka Svatá Jana. 

Následuje paní zastupitelka Sýkorová Vladimíra. 

Dále pak pan zastupitel Štádler Petr. 

Poté poprosím pana zastupitele Štěpánka Petra. 

Stejně tak poprosím i pana zastupitele Váchu Filipa. 

Další v pořadí je pan zastupitel Vansa Tibor. 

Následuje v abecedě pan zastupitel Vlach Josef. 

Požádám i paní zastupitelku Wurmovou Ivanu. 

Dále požádám o hlasování pana zastupitele Zichu Lukáše. 

A opět jako posledního v pořadí pana zastupitele Žáčka Jana. 

 

Až přiběhne pan kolega Fikar, bude hlasování ukončeno. Díky. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Máme tady už výsledky, já 

vás poprosím všechny o návrat do sálu, na místa. A předsedu volebního výboru prosím, aby 

nás seznámil s výsledky volby místostarosty. 

 

Předseda Návrhového a volebního výboru RNDr. Pavel Fikar: Dovolte mi, abych 

vás seznámil s výsledky tajného hlasování o pozici 1. uvolněného místostarosty. Jediným 

kandidátem byl Michal Hroza. Vydáno bylo 31 hlasovacích lístků, odevzdáno rovněž 31, 

platných bylo 30, 1 byl neplatný. 

Michal Hroza obdržel 23 hlasů, čili byl zvolen do pozice uvolněného místostarosty. 

(Potlesk.) 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak já děkuji, panu 

místostarostovi gratuluji a držím mu tady místo. 

A já myslím, že můžeme přejít k další volbě, což je volba dvou neuvolněných 

místostarostů. A prosím o nominace na tyto posty, děkuji. A už vidím první přihlášené, 

Zdeněk Kovářík. 

 

Zastupitel pan Ing. Zdeněk Kovářík: Já děkuji, pane starosto, dovolím si jménem 

klubu Společně ODS a TOP09, i na základě uzavřené koaliční smlouvy, i na základě osobních 

zkušeností s oběma navrženými jmény navrhnout na pozice neuvolněných místostarostů pana 

kolegu Hušbauera a pana kolegu Opu. Myslím, že je všichni, kteří  

v Zastupitelstvu pokračujeme, velmi dobře známe a víme, že na tuto činnost mají veškeré 

schopnosti a potřebné zkušenosti, aby ji vykonávali ke prospěchu MČ Praha 4. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak já moc děkuji a dalšího 

přihlášeného vidím Roberta Králíčka z klubu ANO. 

 

Zastupitel Robert Králíček: Vážený pane starosto, paní místostarostko, kolegyně, 

kolegové, já bych formálně chtěl za klub hnutí ANO nominovat Honzu Hušbauera a Patrika 

Opu na obě pozice. 



1. ustavující zasedání Zastupitelstva MČ Praha 4 z 9. listopadu 2022 

 

39 

 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak děkuji, nikoho dalšího 

přihlášeného do diskuse nevidím. Tudíž máme tady dva nominované a ptám se jich, zda 

přijímají svoji nominaci? 

 

Radní pan Jan Hušbauer: Nominaci přijímám, děkuji. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Děkuji. 

 

Radní pan Patrik Opa, MBA: Já s pokorou přijímám. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Dobře, děkuji, tudíž oba dva 

nominovaní přijali. A zároveň je vyzývám, zda se chtějí představit, nebo zda chtějí mít nějaké 

úvodní slovo. Poprosím, vidím Honza Hušbauer. 

 

Radní pan Jan Hušbauer: Dobrý den, dámy a pánové, vážené Zastupitelstvo, dovolte 

mi se krátce představit, hlavně těm zastupitelům, kteří jsou noví a úplně mě neznají. 

Jmenuji se Jan Hušbauer, jsem předsedou oblastní organizace hnutí ANO na Praze 4  

a zároveň jsem předseda zastupitelského klubu hnutí ANO právě v tomto Zastupitelstvu.  

V loňském období jsem byl členem Rady, s gescí společnosti založené městskou částí Praha 

4. Což je 4-Majetková, a. s. A dále to byla 4-Energetická, kterou se nám právě v loňském 

období podařilo prodat. 

Druhou mojí gescí byla dotační politika. Jak moc dobře víte, každým rokem se nám 

podařilo – i díky nastavenému systému na Praze 4 – schválit řádně a vhodně veškeré dotace.  

A poslední mojí gescí bylo veřejné prostranství, kde jsem spolupracoval spolu s kolegou 

Tomášem Hrdinkou, který má v gesci životní prostředí. Podařilo se nám zrekonstruovat 

několik dětských hřišť a připravit koncepci na další rozvoj v rámci ať už dětských hřišť, nebo 

parků. 

V soukromém sektoru jsem zaměstnaný již 14. rokem ve společnosti Prague British 

International School. 12 let jsem se staral o budovy právě této mezinárodní školy v Praze. Co 

znamená staral? Staral jsem se o kompletní provoz a právě o rozvoj v rámci investic, které 

byly vynaloženy v nemalém množství. Poslední 2 roky došlo k úpravě mojí pracovní pozice v 

této společnosti. Pracuji zde jako konzultant vedení této společnosti.  

Druhou mojí náplní v soukromém sektoru je Sportovní agentura. Je to Sportovní 

agentura zajišťující péči pro profesionální sportovce. A v této společnosti jsem zakladatelem  

a dále jednatelem. 

Čemu bych se chtěl věnovat na pozici neuvolněného místostarosty? Chtěl bych 

zachovat minimálně nějakou kontinuitu. S tím, že bych se chtěl věnovat nadále společnosti 

založenou městskou částí.  Zatím máme jednu doposud, což je 4-Majetková. A dále bych se 

chtěl věnovat investicím v rámci MČ Praha 4. Děkuji. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak já nyní dám prostor  

pro otázky, pokud někdo má na nominovaného Honzu Hušbauera. Nevidím, tudíž uzavírám 

diskusi a vyzývám Patrika Opu. Omlouvám se, přehlédl jsem Tomáše Kaplana. 

 

Zastupitel pan Mgr. Tomáš Kaplan: Nepřehlédl, já jsem se přihlásil pozdě, 

omlouvám se. Já ani nemám dotaz, ale oběma pánům, kteří kandidují na neuvolněná místa, 

bych chtěl poděkovat, že kandidují na neuvolněná místa. Protože jsme tady v minulosti měli 

různé případy, kdy i ti, co nadále pokračovali ve svých zaměstnáních, byli přesto uvolněni. 

Takže díky za to. 
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Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak děkuji a Honza Hušbauer 

ještě doplnění. 

 

Radní pan Jan Hušbauer: Já bych možná jenom krátce doplňující. Jak asi mnoho  

z vás ví, tak spolu s panem místostarostou Hrozou a s panem Kováříkem jsem se stal i nově 

zastupitelem hlavního města Prahy, což se domnívám, že by mohlo být i dalším přínosem  

pro Prahu 4. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak děkuji a další v pořadí 

Patrik Opa. Patriku, jestli využiješ? 

 

Radní pan Patrik Opa, MBA: Krásné odpoledne, vážené dámy, vážení pánové.  

V první řadě bych rád poděkoval za nominaci, ale hned v druhé řadě bych poděkoval paní 

starostce za to předchozí období. A vlastně i celé Radě. Paní starostka měla k nám takový 

mateřský přístup, zjemňující faktor. Panu Kováříkovi osobně bych chtěl poděkovat, že tomu 

naopak dával ten ráz úřední a ten správný, že se to nerozplizlo do stran. Rád bych poblahopřál 

panu novému starostovi. A tomu bych chtěl slíbit, že mu budu oporou v plnění jeho 

vystudovaného oboru, a to je udržitelný rozvoj. Toť za mě vše. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak já děkuji. Děkuji za 

krátké představení a otevírám prostor pro dotazy na pana Opu. Nevidím, tudíž uzavírám a 

předávám slovo předsedovi volebního výboru, aby nás provedl volbou. 

 

Předseda Návrhového a volebního výboru RNDr. Pavel Fikar: Tentokrát budeme 

volit opět tajnou volbou. Tato volba bude jiná v tom, že jsou dva kandidáti a mohou se volit 

oba dva. Ale pozor, říkám, pokud někdo chce volit oba dva kandidáty, ať zakroužkuje 

každého zvlášť. Protože obě dvě jména zakroužkovaná jedním kruhem jsou počítané jako 

neplatný hlas. Takže znovu – zakroužkovává se po jménech. Jsou dva kandidáti a můžete 

zvolit až dva kandidáty. Volba se opět odehrává na stejném místě. A poprosím Petra Kučeru, 

jestli by zase přečetl seznam zastupitelů, abyste se pomalu odebírali k volební místnosti. 

Děkuji. 

 

Zastupitel PhDr. Petr Kučera: Tak já rovněž děkuji. Jenom si ověřím, zda máme 

připravené hlasovací lístky? Vypadá to, že ano, děkuji. A můžeme přejít k volbě. 

 Dobré odpoledne počtvrté. Takže budu asi trošku rychlejší.  

 

Poprosím paní zastupitelku Benešovou Evu. 

Pana zastupitele Fikara Pavla. 

Pana zastupitele Fišera Pavla. 

Pana zastupitele Haise Petra. 

Pana zastupitele Horu Jana. 

Paní zastupitelku Horákovou Hanu. 

Pana zastupitele Horčičku Václava. 

Pana zastupitele Hrdinku Tomáše. 

Pana zastupitele Hrozu Michala. 

Pana zastupitele Hušbauera Jana. 

Pana zastupitele Chaloupku Tomáše. 

Paní zastupitelku Jurdovou Janu. 

Paní zastupitelku Kapkovou Kateřinu. 

Pana zastupitele Kaplana Tomáše. 

Paní zastupitelku Kotvovou Ivu. 
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Pana zastupitele Kováříka Zdeňka. 

Paní zastupitelku Krajcovou Anetu. 

Pana zastupitele Králíčka Roberta. 

Pana starostu Kubína Ondřeje. 

Pana zastupitele Kučeru Petra. 

Pana zastupitele Kutílka Petra. 

Pana zastupitele Lacka Radka. 

Pana zastupitele Liškutína Tomáše. 

Paní zastupitelku Michalcovou Irenu. 

Paní zastupitelku Michkovou Lucii. 

Pana zastupitele Mítha Jaroslava. 

Paní zastupitelku Mörwickovou Jaroslavu. 

Paní zastupitelku Nislerovou Terezu. 

Pana zastupitele Opu Patrika. 

Pana zastupitele Opletala Petra Tomáše. 

Pana zastupitele Pukla Olgerda. 

Paní zastupitelku Rejchrtovou Alžbětu. 

Paní zastupitelku Rejchrtovou Petru. 

Pana zastupitele Růžičku Ondřeje. 

Pana zastupitele Slaninu Jana. 

Paní zastupitelku Svatou Janu. 

Paní zastupitelku Sýkorovou Vladimíru. 

Pana zastupitele Štádlera Petra. 

Pana zastupitele Štěpánka Petra. 

Pana zastupitele Váchu Filipa. 

Pana zastupitele Vansu Tibora. 

Pana zastupitele Vlacha Josefa. 

Paní zastupitelku Wurmovou Ivanu. 

Pana zastupitele Lukáše Zichu. 

A pana zastupitele Žáčka Jana. 

 Děkuji. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak já už tady vidím předsedu 

volebního výboru, tudíž poprosím o chvilku klidu a pana předsedu poprosím, aby nás 

seznámil s výsledky voleb. 

 

Předseda Návrhového a volebního výboru RNDr. Pavel Fikar: Dovolte mi vás 

seznámit  

s výsledky voleb, kdy se volili dva neuvolnění místostarostové. Vydaných hlasovacích lístků 

bylo 31, odevzdáno 31, platných 31, neplatný nebyl žádný.  

Jan Hušbauer obdržel 23 platných hlasů, byl zvolen. 

Patrik Opa obdržel 23 platných hlasů, byl taktéž zvolen. 

Oběma gratuluji. (Potlesk.)  

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak já moc děkuji a rovněž 

gratuluji oběma zvoleným a poprosím je, aby si přesedli sem k nám nahoru. 

A přešli bychom k další volbě. Tou další volbou v rámci tohoto bodu jsou 3 uvolnění 

radní. Poprosím o nominace. 

 

Zastupitel pan Ing. Zdeněk Kovářík: Děkuji za slovo, děkuji, pane starosto. Dovolil 

bych si jménem klubu Společně, ODS a TOP09 a zároveň na základě uzavřené koaliční 
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smlouvy navrhnout 3 uvolněné členy Rady. Je to Jaroslav Míth, Tomáš Hrdinka a Radek 

Lacko. 

Vesměs se jedná o kolegy, kteří již mají řadu zkušeností s řízením jak městské části, 

tak v jednom případě i hlavního města Prahy, čili věřím, že přispějí k rozvoji městské části  

Praha 4 a budou vzorně reprezentovat naši městskou část. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak já moc děkuji a další 

přihlášený je pan místostarosta Hušbauer. 

 

Zastupitel Jan Hušbauer: Nejdříve bych chtěl poděkovat za projevenou důvěru 

mandátem neuvolněného místostarosty. A v druhé řadě bych se chtěl připojit k nominacím 

pana Kováříka ve všech třech případech za klub ANO. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak rovněž děkuji. Nikoho 

dalšího nevidím. A, vidím, Tomáš Hrdinka se hlásí. Už se nehlásí. Tudíž máme tady tři 

nominace a poprosím nominované o vyjádření souhlasu. Nebo, Tomáši, chceš ještě slovo? 

Tak se omlouvám, beru zpět, tak přece jenom Tomáš se hlásil, tak prosím. 

 

Zastupitel RNDr., Tomáš Hrdinka, Ph.D.: Já děkuji za nominaci, přijímám a rád se 

kolegům představím, pokud budou chtít. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak další nominovaný Jarda 

Míth. 

 

Zastupitel Ing. Jaroslav Míth: Hezký večer, já nominaci přijímám a také řeknu pár 

vřelých slov. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Děkuji. A Radek Lacko? 

 

Zastupitel Ing. Radek Lacko: Dobrý večer, také nominaci přijímám. Děkuji. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Děkuji, tudíž máme  

3 nominace, 3 přijaté nominace. A zeptám se, zda se chtějí nominovaní představit? Tudíž, 

Tomáši, rovnou vyzývám tebe. 

 

Zastupitel RNDr., Tomáš Hrdinka, Ph.D.: Děkuji za slovo. Vážené kolegyně, 

vážení kolegové, děkuji koalici za nominaci a těm, kteří mě neznají, bych se rád v krátkosti 

představil. 

Je mi 42 let, narodil jsem se v Praze-Braníku, své dětství a studentský život jsem 

prožil na Praze 6, nicméně od roku 2006 bydlím trvale v Praze-Braníku. Vystudoval jsem 

Přírodovědeckou fakultu Univerzity Karlovy, obor Fyzická geografie, se specializací  

na hydrologii a imunologii. 

To znamená, celý svůj život studentský – a potom i profesní – dělám ve vodě.  

Na univerzitě jsem poté 2 roky pracoval jako asistent a od roku 2010 pracuji ve Výzkumném 

ústavu vodohospodářském na pozici hydrologa a specialisty PR. 

V Zastupitelstvu městské části působím od roku 2014, za ANO 2011 ve svém  

1. volebním období jsem byl členem komise životního prostředí a členem komise pro místní 

Agendu 21. A ve 2. volebním období, kdy jsem byl zvolen radním městské části, tak jsem se 

ze své gesce věnoval životnímu prostředí a místní Agendě 21. Mými prioritami bylo 

posilování prvků modrozelené infrastruktury, zvyšování biodiverzity hlavního města skrze 
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úspěšný projekt květnatých luk, se kterým jste se možná setkali. A poslední rok se zabývám 

intenzivněji řešením problematicky hlukové zátěže. 

A rád bych na tyto priority navázal, pokud získám vaši důvěru. Děkuji. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak já rovněž děkuji  

za představení a rovněž dávám prostor, pokud by měl na pana Hrdinku někdo nějaký dotaz, 

prosím využijte. Nevidím, tudíž uzavírám diskusi. Tomáši, tobě děkuji a poprosím Radka 

Lacka, jestli by se nám představil. 

 

Zastupitel Ing. Radek Lacko: Dobrý večer, dámy a pánové, především děkuji moc  

za nominaci, které si velmi vážím, a rád bych se představil především kolegům, kteří mě 

neznají. To jsou to, kteří jsou zde první volební období. 

Jak už bylo řečeno, jmenuji se Radek Lacko, je mi 53 let, mám 3 děti. Teď čerstvě už 

jednu vnučku, dvouměsíční. Děkuji. Takže už jsem dědek. A jinak, co se týká mého 

profesního života, tak to vezmu od začátku. 

Mám vystudovanou vysokou školu, Zemědělskou univerzitu na Suchdole, Provozně 

ekonomickou fakultu. Po škole jsem byl rok v zahraničí v Německu. Potom jsem dva roky 

dělal vedení kompletního účetnictví pro firmy. A pak jsem zakotvil v bankovním sektoru, kde 

jsem vykonával některé manažerské pozice v korporátním financování. 

Od roku 2011 jsem přešel do veřejné sféry, tedy do politiky, kde jsem členem hnutí 

ANO od roku 2011. V roce 2014 – 2018 jsem vykonával pozici radního na hlavním městě 

Praze, kde jsem měl na starosti gesci zdravotnictví a bydlení. A v minulém volebním období 

jsem se věnoval zde na Praze 4 financování. Tedy měl jsem na starosti finanční výbor. 

V tomto volebním období, pokud budu zvolen, bych se rád věnoval zdravotnictví  

a sociální politice. Děkuji. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak já rovněž děkuji a vidím 

již rovnou přihlášeného pana Slaninu, tudíž předávám slovo. 

 

Zastupitel Mgr. Jan Slanina: Já jsem se chtěl otázat pana kandidáta na nějakou 

konkrétnější představu o jeho činnosti v tom zdravotnictví a sociální problematice. Protože 

toho zdravotnictví máme relativně málo na Praze 4, takže předpokládám, že to těžiště má být 

v té sociální problematice. A jestli by ty své záměry trochu víc osvětlil. 

 

Zastupitel Ing. Radek Lacko: Děkuji za položenou otázku. Přesně, jak říkáte, tady to 

je především hlavně ta záležitost sociální politiky. Tam bych navázal na projekty a na ty věci, 

které byly z minulého volebního období. A samozřejmě tak, jak bude koaliční smlouva  

a domluva s kolegy, tak budu pokračovat a konkrétní záměry budeme sdělovat skrze Radu  

a Zastupitelstvo. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak děkuji za odpověď. 

Vidím ještě přihlášeného Lukáše Zichu, takže, Lukáši. 

 

Zastupitel Mgr. Lukáš Zicha: Děkuji, já se přiznám, že z té odpovědi mi není jasné,  

o jaké záměry jde, tak kdybyste řekl, jaké sociální záměry. Kdybyste to nějak více rozvedl, 

děkuji. 

 

Zastupitel Ing. Radek Lacko: Tak řeknu zatím ten jeden, a to je určitě pokračování  

ve výstavbě Hudečkovy. Víc už to asi nebudu rozebírat. Děkuji. 
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Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak děkuji a vidím další 

přihlášenou paní Rejchrtovou Alžbětu. 

 

Zastupitelka Mgr. Alžběta Rejchrtová: Já jsem se také chtěla zeptat, na jaké 

projekty budete navazovat? 

 

Zastupitel Ing. Radek Lacko: Na všechny projekty, které dobře znáte, a které už 

byly z volebního období. A určitě, co se týká třeba například i zdravotnictví, tam si myslím, 

že bude velký prostor k rozšiřování zdravotní gramotnosti. Protože to si myslím, že je potřeba 

mezi občany dostat. Třeba podle všech analýz Praha, přestože má největší vzdělanost, tak co 

se týká zdravotní gramotnosti, tak jsme na tom nejhůř. A to bohužel je záležitost toho, že 

vysokoškoláci to zdraví podceňují a nechodí na prevence. Je to skutečně z analýzy alarmující. 

A to, co se osvědčilo v předminulém volebním období, je důležité tu zdravotní 

gramotnost dělat. Takže tolik. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak děkuji, nikoho dalšího  

do diskuse přihlášeného nevidím, tudíž poděkuji Radkovi Lackovi a dalšího poprosím 

Jaroslava Mítha. 

 

Radní Ing. Jaroslav Míth: Hezký podvečer, vážené kolegyně, vážení kolegové,  

na úvod bych chtěl poděkovat za nominaci, kterou jsem obdržel, a doufám, že ji nějakým 

způsobem zúročím. Krátké představení o sobě pro ty, co mě neznáte. 

Je mi 48 let, mám 2 děti, 16 a 14 let. Dlouhodobě žijí v Podolí. Považuji se  

i za podolského patriota. Místo mi přirostlo k srdci a Praha 4 taktéž. Zároveň působím teď 

ještě ve funkci starosty Tělocvičné jednoty Sokol, Praha-Podolí dlouhodobě, už asi 4., nebo 

dokonce 5. funkční období. Patříme k největším jednotám v Praze a na čtyřce jsme s Nuslemi 

jednoznačně největší tělocvičná jednota. 

Vystudoval jsem Vysokou školu ekonomikou, obor finance. Dlouhodobě jsem působil 

ve finanční skupině ČSOB. Tohle je vlastně moje 3. volební období, kdy se nějakým 

způsobem angažuji na Praze 4. V tom prvním jsem působil v roli radního pro školství. Na toto 

období velmi rád vzpomínám, protože moje vedlejší specializace bylo učitelství 

ekonomických předmětů. A musím říct, že mě to bavilo a zajímalo. Proto jsem byl i dál ve 

školské komisi  

a rád bych se, aspoň takhle zprostředkovaně, věnoval školství i do budoucna přes školskou 

komisi. 

V předchozím volebním období jsem byl nakonec také 3,5 roku radním. Měl jsem  

na starosti IT, bezpečnost a sport. Nebudu zastírat, že z těchto agent asi sport mi byl nejbližší. 

Je to dáno i tím, kde působím. Jsem rád, že ve spolupráci se školstvím se nám podařilo 

zrealizovat projekt Trenéři do škol, o kterém jsme už předtím mluvili. A v souvislosti  

s energetickou krizí, která je, tak jsem rád, že jsem byl iniciátorem toho, když jsme před asi 

šesti sedmi lety – za působení ještě starosty Petra Štěpánka – iniciovali to, že jsme zajistili 

centrální nákup energií pro všechna naše zařízení. Takže se nám teď mnohem lépe dýchá. 

Energetika mě zajímá. Zajímá mě dlouhodobě, už v době jsem usiloval o nějaký 

energetický management ve školství. Máme z toho tady řadu už nějakých studií, kde by se 

dalo energetických úspor dosahovat. A budu rád, když se tato Rada tomu bude dál věnovat. 

To téma si myslím zaslouží, abychom ho výrazně vyzdvihli a posunuli. 

Dvakrát jsem už kandidoval dokonce na starostu. V tomto období si myslím, že 

dvakrát už stačilo. Naopak jsem si říkal, že je správnější dát přednost mládí. Jsem rád, že 

Ondra uspěl, za Ondrou stojím a dlouhodobě ho podporuji. Takže jsem rád, že jsme 

doputovali k této cestě. Já bych rád v Radě zúročil tu zkušenost, kterou už jsem za ta dvě 
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volební období nabyl  

a doufám, že mu budu – a všem ostatním členům Rady – nápomocný. 

Diskutovaly se tady ještě agendy, samozřejmě ty si budeme v Radě teprve rozdělovat. 

Ale podle nějakých předběžných konzultací, pokud ta volba dopadne, tak bych měl mít  

na starosti dopravu. Jak jistě víte, oprava silnic je daleko více v gesci magistrátu, takže já 

doufám, že aspoň se nám podaří s magistrátem navázat řádnou komunikaci. 

Čeká nás výstavba metra, která tady probíhá, která s sebou nese spoustu omezení, 

uzavírek, v příštích letech bude dále probíhat rekonstrukce Barrandovského mostu, takže jen 

už ta koordinace uzavírek a nějakým způsobem zajištění průjezdnosti bude velmi důležitá.  

Doprava není jenom o autech, určitě si myslím, že si zasloužíme, abychom se věnovali 

i naší hromadné dopravě. To znamená optimalizaci linek, kde nám jenom ty páteřní autobusy 

budou jezdit Prahou 4. A myslím, že tady i Ondra zmiňoval, měli bychom se jako Rada, 

celek, zasloužit o to, aby jedny z nejstarších stanic metra začaly procházet důstojnou 

rekonstrukcí, kterou si zaslouží. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak já moc děkuji  

za představení. A vidím prvního přihlášeného pana Slaninu, takže předávám prostor k dotazu. 

 

Zastupitel Mgr. Jan Slanina: Tak děkuji za slovo. Já se s Jardou znám ještě dřív, než 

jsme oba dva vstoupili to politiky. Ale chtěl bych se zeptat, protože v tom projevu jsi 

zmiňoval auta a hromadnou dopravu. Ale chtěl bych se zeptat, jakou máš vizi pro ty občany, 

kteří  

de facto městu šetří peníze tím, že se přepravují sami na vlastních nohou nebo třeba na kole. 

Protože tyhle dopravní prostředky mají zdaleka nejmenší náročnost pro město, ať už z 

hlediska přímých nákladů nebo externalit. 

A speciálně – protože tady už to téma bylo otevřeno, tak jaký máš názor na situaci  

v Horní ulici, kde to sice kolega Kubín označil za kompromis, ale já – ve shodě s tou 

občankou – v tom kompromisu nějak postrádám tu druhou půlku, čili to, co se tam udělalo ve 

prospěch těch chodců. O cyklistech nemluvím, protože ulice Horní je taková, kde si myslím, 

že cyklisté žádné opatření nepotřebují, tam ta zóna 30 cyklistů z mého pohledu stačí. Děkuji. 

 

Radní Ing. Jaroslav Míth: Já děkuji. Honzo, určitě si pamatuješ, že můj vztah  

k cyklistice je velmi kladný. V době, kdy jsme spolu spolupracovali, tak si jistě pamatuješ, že 

jsem do práce velmi často jezdil na kole. Nebylo to snadné, bylo to 100 schodů, vždycky  

30 schodů na výtoňský most a 70 schodů přes Smíchovské nádraží, a stále do kopce. Takže 

kdyby mě to nebavilo, asi bych takto nejezdil. 

Cyklistika je mi blízká i z hlediska přepravy do zaměstnání. Spíš je to vždycky o té 

míře koexistence jednotlivých druhů dopravy. Když dáte cyklisty, kolo na cyklostezku, chodí 

tam zase i pěší. Jsou to nesourodé druhy dopravy. Cyklista s autem, zase menší hmota, 

pomalejší auto. Takže vždycky je dobré, aby tam, kde má být to řešení, tak aby to bylo řešení 

takové, aby se různé typy dopravy k sobě dokázaly správně chovat. 

Nejsem žádným nepřítelem cyklopruhů, na druhou stranu dávat je zase za každou cenu 

tam, kde to třeba způsobuje kolize, tak bych se snažil dívat i na nějaké jiné řešení. Takže ano, 

cyklistika určitě bude i v mém hledáčku. A nejsem nepřítelem toho, abychom dělali zdárná  

a správná řešení. 

Co se týká ulice Horní, určitě se na to podíváme. Nejsou to jednoduchá řešení. Já 

jenom vím, že ve stávajícím období se řešila jedna ulice v Krči. Tuším, že tam Zdeněk dělal 

snad tři varianty. Jedna varianta, udělala se druhá varianta, udělala se třetí varianta, a 

nedobereme se úplného konce. 

Já sám jsem se spolupodílel ještě s Petrem Štěpánkem na řešení jednosměrek v Podolí. 

I tam jsme našli nějaké řešení, které bylo většinové, bylo správně přijaté, ale vždycky tam 
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zůstalo nějaké reziduum. Budeme se určitě snažit najít v této ulici řešení, které bude správné, 

bude přijato většinou, ale, počítejte s tím, že vždycky zůstane nějaká marginálie, která bude 

neuspokojena. 

Jenom z těch fotek, co jsem viděl, tak samozřejmě v momentě, kdy auta vyjíždějí 

kolmo k chodníku a není tam žádná zábrana, tak poskočí. Sám jsem to řešil u Sokola v Podolí, 

kde nám taky začala parkovat auta kolmo. A dokud tam nebyla nějaká zábrana, tak některý z 

řidičů, který je neukázněný, tak tam zaparkoval tak, že tam nešlo s kočárkem vůbec projít. 

Určitě když se parkuje kolmo k chodníku a je to děláno tím stylem, že se vjíždí  

na chodník přes patník, tak to chce nějaké buď stavební řešení, nebo něco dalšího. Určitě je 

dobré, abychom se sešli s SVJ, nebo s uživateli těch bytů, které tam jsou, a podíleli se  

na kompromisu, který bude většinově přijatelný. Ale počítejte s tím, že vždycky někdo 

nespokojený bude. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak já děkuji a dalšího 

přihlášeného vidím Tibora Vansu. 

 

Zastupitel Mgr. Tibor Vansa: Dobrý večer, já bych se chtěl zeptat na to, jaké vidíte 

nějaké strategické změny v plánování důležitých dopravních projektů na Praze 4. Ať to  

na magistrátu dopadne jakkoliv, tak už je víceméně jasné, že ODS bude mít hlavní slovo.  

A proto by mě zajímalo, jestli třeba plánujete nějaké změny v koncepčních dokumentech, 

třeba co se týče nájezdu na dálnici okolo Bítovské nebo způsobu využití Dvoreckého mostu  

a podobné důležité zásahy. 

Druhá otázka je, zda plánujete něco dělat s parkovacími zónami, nebo zůstane u 

statusu quo. Děkuji. 

 

Radní Ing. Jaroslav Míth: Tak děkuji. Co se týká strategických projektů a mostů, 

určitě neplánuji zasypávání podjezdů, to určitě ne. Ale takto to tady proběhlo už v minulosti, 

tenhle spor už známe. Dvorecký most. Já bych byl radši, kdyby ten most nebyl tam, kde je, 

ale byl přímo naproti dvorcům, tam, kde by to logicky mělo být. Byl bych pro to, aby ten 

most byl koncipován tak, jak má být teď koncipován, tzn. primárně pro MHD a ISZ. 

Nemyslím si, že to je most, který by měl sloužit pro individuální automobilovou dopravu. Je 

to most, který stojí primárně pro MHD a tramvaje. 

Co se týká parkovací zóny. Parkovací zóny, jak víte, nezřizuje městská část Praha 4. 

Zřizuje ji magistrát, hlavní město Praha, na základě toho, že jsme měli mít nějaký požadavek. 

Takže v prvé řadě to bude o tom, jakým směrem se vydá hlavní město Praha. Nevíme ještě, 

jakým směrem dopadne koaliční jednání na hlavním městě Praze. Z řady subjektů, které  

na hlavní město Prahu kandidovaly, parkovací zóny a jejich nějaká případná změna byla v 

řadě programů.  

Takže uvidíme nejdřív, co se stane s parkováním na hlavním městě Praze a na základě 

toho bychom se pak podívali i na naše zóny. Padaly tady dneska nějaké podněty, jestli má být 

parkovací zóna v platnosti i v noci, jestli někde mají být modré zóny, někde fialové zóny. To 

si myslím, že určitě ta zóna vždycky po nějaké době vyžaduje revizi. To znamená, podívat se, 

co tam je. Ale určitě ta revize vždycky zase podléhá širší diskusi. 

Tam si myslím, že by bylo právě dobré zapojit nejen veřejnost, ale i vás jako opozici. 

Jak říkám, je to téma, které se dotýká každého z nás. I ta občanka, která tady dneska plédovala 

nějakým způsobem za tu ulici, tak řekla taky, že autem parkuje. Není o tom. Dneska většina 

lidí nějakým způsobem to auto má. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak já děkuji a další 

přihlášený Petr Kutílek. 
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Zastupitel pan Petr Kutílek, M.A., M.S.: Děkuji za slovo, pane starosto. Já mám  

na Jardu Mítha pár otázek. Zaprvé gratuluji k nominaci. A chci se zeptat, zaujalo mě to, co 

říkal ohledně těch páteřních autobusových linek, tak jestli o tom má nějakou konkrétní 

představu. Protože to mě zaujalo, co tím asi myslí. 

Obecně jsem pro, abychom se jako městská část nadále snažili o to, aby veřejná 

doprava byla preferovaná. Myslím, že by bylo dobré, kdyby se nastupující Rada stavěla 

aktivněji než předchozí Rada k rozšiřování bezemisní tramvajové dopravy také na Praze 4. 

Tak to je otázka na to navazující, jak on se k tomu staví. 

A pak obecnější navázání zase na tu situaci v té Horní, tak jestli bude komise  

pro dopravu, pakliže bude zřízena, já věřím, že bude, tak jestli bude svolávána pravidelněji  

a jestli budou ty podklady dodávány v podobě, která bude zahrnovat víc podstatných 

informací. Děkuji. 

 

Radní Ing. Jaroslav Míth: Tak děkuji. Co se týká komise pro dopravu, tak si myslím, 

že by to měla být standardní komise jako poradní orgán rady, měla by se scházet a řešit tyto 

problémy. Myslím si, že je to vhodná platforma pro to, aby se tam tyhle věci řádně 

diskutovaly a probíraly. Není na škodu, když se závažnější problémy dostanou klidně na tu 

komisi několikrát za sebou. Nemusí seš dospět hned na jedné komisi k řešení. 

Myslím si, že to, že mají být ty materiály na všechny komise, nejenom na dopravní, 

jak zmiňuješ ty, předkládány. Já myslím, že už to tady dneska zaznělo a myslím si, že všichni 

členové Rady, kteří už jsou zvoleni, nebo i budou zvoleni, toto plně reflektují. Myslím si, že 

to určitě bude zabezpečeno. Pokud ne, tak je namístě, abyste vznesli výhradu, že to tak není. 

Ta předchozí otázka, páteřní autobusy. Tím jsem myslel, že se budeme snažit o to, aby 

nám nějakým způsobem neerodovaly ty páteřní linky. A tím myslím ty linky, co projíždějí 

skrz Prahu 4 – 134, 193. Tyhle autobusy, které se proplétají všemi těmi kouty i zákoutími, ale 

díky nim se dokážeme dostat z jednoho místa na Praze 4 na ta další důležitá, i s přestupem.  

V minulosti tady byly různé snahy zkracovat linku, nebo nějakým způsobem zase 

rozdělovat, ta 134 apod. Takže to bych chtěl, aby bylo jasné, že to je nějaký základní dopravní 

koncept, který chceme na čtyřce udržet. A zároveň bych byl rád, aby Praha 4 byla, tak, jak už 

bylo zmiňováno v tom předchozím období, jedním z pilotních míst, kde se bude bezemisní 

autobusová doprava zahajovat. 

Myslím, že zrovna linka 134, jako jedna z těch našich páteřních linek, je v té pilotní 

fázi zařazena jako jedna z potenciálních linek, která by mohla být právě pro ty elektrobusy 

využita. Takže byl bych rád a budeme se snažit o to, aby Praha 4 v tomhle směru patřila k těm 

městským částem, které tenhle druh dopravy budou mít. 

Tramvaje, ty jsou standardně v koncepčním rozvoji. Nejbližší, kde jsme dneska, tak se 

nám prodlužuje tramvaj na Libuš. Což už je za územím Prahy 4, ale dotýká se to tramvají, 

které přes nás projíždějí. Dvorecký most, to je gordický uzel pro tramvaje, protože máme 

páteřní linky po nábřeží. A stačí, když nám na Výtoni jede trošku větší náklaďák, tak je hrůza. 

V tomhle by nám měl výrazně pomoct Dvorecký most. A zároveň by měl pomoct i těm 

přepravním proudům, které dneska jdou přes Jeremenkovu. 118 na Smíchov zase výrazně 

zjednodušené zrychlení proti "Baranďáku". Takže tady to určitě. 

A pak je pro nás asi nejdůležitější rozvoj tramvaje na Spořilově. To souvisí  

i s budováním zakrytí Spořilovské, kde by se tramvaj protáhla podél Nového Spořilova až  

na Chodovec. A já doufám, že i Praha 11, která to v minulosti trošku bojkotovala, takže už se 

dokonce shodneme na tom, jak tam tu tramvaj dostat. Obzvlášť když se budou rozvíjet bývalé 

Michelské pekárny, tak tam si myslím, že je ta tramvaj pro nás velmi stěžejní, aby se nám 

podařilo co nejrychleji tam zbudovat. 

A byl bych rád, aby se dotáhla tramvaj na Budějovické k finančnímu úřadu de facto. 

Aby to bylo až za křižovatkou k tomu druhému metru. Aby nám to nekončilo jenom tam, ale 
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šlo to ještě přes křižovatku dál. To si myslím, že z hlediska tramvají jsou to v těch příštích 

čtyřech letech prioritní věci. Ten zbytek je v delším časovém horizontu. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak děkuji a dalšího 

přihlášeného vidím Zdeňka Kováříka. 

 

Zastupitel pan Ing. Zdeněk Kovářík: Já se omlouvám kolegům, nebude to přímo 

dotaz. Jenom tady pro tazatele – pokus o propojení Bítovské s 5. květnem v prostoru akcentu 

byl drasticky zastřelen. To se mi podařilo zastřelit. A jenom svému nástupci se mi snad podaří 

předat již spuštěnou EIA s tramvají na Nové Dvory. A po dvou letech boje k tramvaji k poště 

Pankrác to vypadá, že snad poslední dva orgány státní správy, které tomu ještě bránily, nebo 

kterých se to týká, tak tomu dají kladné stanovisko. Takže snad se to někdy podaří. To bych 

ještě rád dotáhl, aby to pan kolega nemusel začínat od začátku. Ono to není jednoduché, těch 

lidí tam je asi 40, které musíte domlátit tak, aby byli ochotni se shodnout na jednom řešení. 

Není to vůbec triviální úloha. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak děkuji a vidím paní 

Alžbětu Rejchrtovou, takže poprosím. 

 

Zastupitelka Mgr. Alžběta Rejchrtová: Děkuji za slovo. Děkuji také za představení 

těch záměrů. Já bych se jenom ještě chtěla vrátit k té pěší dopravě a konkrétně k bezpečnosti  

v okolí škol. Už vím, že v minulosti byly různé projekty, tak jestli i na ně se bude navazovat.  

A naopak se na to ještě víc koncentrovat, protože některá místa v okolí jsou i třeba kvůli 

nesprávně parkujícím autům vyloženě ohrožující. Protože ty děti přes ta auta nevidí a tak. To 

je k dopravě. 

A pak ještě, to není, Jardo, na tebe vůbec myšleno teď osobně, ale já si tu poznámku 

neodpustím. Protože asi je tady poslední člen Rady, který se představuje. Jenom jsem chtěla 

takový povzdech, že je škoda, že koaliční strany nevygenerovaly do svého pruhu do Rady 

více žen. Protože si myslím, že by to mohlo být přínosem. A určitě by to leckdy mohlo 

trošičku uklidnit situaci. Ale rozhodli jste se, jak jste se rozhodli. 

 

Radní Ing. Jaroslav Míth: Děkuji, já můžu dát Ivě zapravdu. Byl jsem ve dvou 

Radách. Jedna Rada měla více žen – a měl jsem tu čest, že i tam byla Iva Kotvová. A určitě to 

lépe fungovalo, ty dva elementy. Byl jsem i v této Radě, kde byla žena pouze jediná. Na 

druhou stranu Irenka jako žena zastane i za vícero žen. Takže ano, byl bych také radši, kdyby 

tam bylo i více žen, ale takhle se to sešlo a je to výzva pro zde přítomné političky, do příštích 

voleb, aby se více snažily a byly více aktivní.  Je to podle mě spíš o té aktivitě, než aby tam 

někdo ženám bránil. A díky za ty, co tady jste. 

A samozřejmě u těch škol, jak už si pamatuješ, když jsem byl radní pro školství, tak 

jsme se těmto věcem věnovali a dělali je. Pořád není zrealizovaný projekt, který jsme 

prosazovali u Základní školy Jitřní, který si myslím, že by si zasloužil, aby se na to podívalo. 

Bavili jsme se, když se dělal "Nedvěďák", tak v druhé fázi "Nedvěďáku" zase řešení mezi 

Malou a Velkou školou, takže určitě to je téma, kterému se budeme věnovat. Viz třeba i tady 

nešťastný přechod na Táborské. 

Technicky nemám žádnou představu, co se s tím dá zatím udělat, ale vím, že ten 

přechod nějakým způsobem tady pořád rezonuje. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak také děkuji a vidím ještě 

přihlášeného pana Petra Štěpánka. 
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Zastupitel Mgr. Petr Štěpánek: Já úplně stručně. Mě trochu zaskočila ta úplně 

poslední odpověď k těm tramvajím. Ta tramvaj, jak tomu říkáme k poště nebo k finančnímu 

úřadu, je naprosto nedostatečná. Já, když jsem tehdy zahájil ta jednání kvůli prodloužení 

tramvaje, tak jsem chtěl, aby byla dotažena až na Budějovickou. Z jednoho zcela zásadního 

důvodu. Podle dokumentace k metru D 12 nebo 13 měsíců bude zavřená stanice Pankrác.  

A já tipuji, aniž bych nějak kritizoval přípravu, že to bude déle. A před těmi už já 

nevím kolika, osmi lety, když jsem o tomhle jednal, tak nemělo to konkrétní obrysy, ale bylo 

to jasné. Tak protažení až na tu Budějovickou, někam do oblasti dnešní zastávky metra 

Budějovická, lhostejno kam konkrétně, tak by tady ten výpadek mezi Pražského povstání a 

Budějovickou byl nahrazen kolejovou dopravou, která je kapacitnější, rychlejší, komfortnější 

atd. 

Takže já velmi apeluji na to, vím, že Zdeněk Kovářík měl na to jiný názor, tím vás 

nestavím proti sobě, ale mohli bychom se v té věci posunout. A myslím, že ta tramvaj by měla 

být dovedena až na stanici metra Budějovická, aby mj. splnila i tenhle vedlejší účel. 

 

Radní Ing. Jaroslav Míth: Děkuji. Co se týká tramvaje na Budějovické, tam budovat 

tramvaj na Budějovické ulici až na Budějovickou, myšleno k metru, pouze proto, že bude rok 

zavřená stanice, mi přijde jako malicherné. 

Budovat tramvaj dál na Budějovickou má smysl, pokud se dohodneme a shodneme, že 

to je strategický záměr, že na té Budějovické vznikne i nějaký jiný tramvajový uzel, že 

odněkud jinud na tu Budějovickou tramvaj přijede, že z té Budějovické zase třeba někam 

bude pokračovat. Do té doby i moje stanovisko, zase ho nebudu zastírat, je, že na 

Budějovické  

od finančního úřadu směrem k Budějovické si myslím, že pro občany je mnohem důležitější, 

aby měli kde zaparkovat, protože tam nemají jinou variantu. A ten rok jsme tu dopravu 

rozhodně schopni zvládnout jakým způsobem než kolejovou tramvají. 

Pokud tam ta tramvaj má vzniknout a je to skutečně vize, že tak to má být jako cílové 

řešení, pak má smysl se bavit o tom, jestli je potřeba uspíšit výstavbu Budějovické, nebo ne, 

že by mohla pomoct u metra D. Ale to je legitimní, že na všem se musíme vždycky shodnout. 

Zase považuji za čestné, abys věděl, jaký názor zastávám. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak děkuji a vidím ještě 

jednou přihlášenou Alžbětu Rejchrtovou, takže předávám slovo. 

 

Zastupitelka Mgr. Alžběta Rejchrtová: Já jenom krátce. Ten záměr tam je. To je 

návaznost na jižní tramvajovou tangentu, kterou byste měli také podporovat. To je jenom 

poznámka. Děkuji. 

 

Radní Ing. Jaroslav Míth: Děkuji, já o něm vím. To jsem zmiňoval právě v tom 

příspěvku, že pokud to tam bude a bude to mít návaznost, že to skutečně chceme zbudovat  

do budoucna, pak to má smysl. To jsou zase ty Michelské pekárny atd. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Já děkuji, nikoho dalšího už 

nevidím přihlášeného, takže uzavírám diskusi. Děkuji všem třem nominantům a předávám 

opět slovo předsedovi volebního výboru. 

 

Předseda Návrhového a volebního výboru RNDr. Pavel Fikar: Tak teď nás čeká 

volba uvolněných radních. Jsou celkem 3 kandidáti, všechna 3 jména najdete na jednom 

volebním lístku. A opět jako u předchozí volby zakroužkovává se každý zvlášť a můžete 

zvolit až 3 kandidáty. Opět připomínám, i když vy už jste zkušení volitelé, že jeden kroužek 

všech tří hlasů je neplatný hlas. Kroužkuje se každé jméno zvlášť. Děkuji. 



1. ustavující zasedání Zastupitelstva MČ Praha 4 z 9. listopadu 2022 

 

50 

 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak já rovněž děkuji. Nebo 

ještě máme doplnění? 

 

Předseda Návrhového a volebního výboru RNDr. Pavel Fikar: Ještě jako vždycky 

Petr Kučera vás zase bude vyzývat, abyste se dostavili k volební místnosti. Díky. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak děkuji a zahajujeme 

volbu. 

 

Zastupitel PhDr. Petr Kučera: Pěkný podvečer všem. Jdeme na čtení jmen 

zastupitelů. A poprosím je o postupný přesun k volební místnosti. 

 

Poprosím paní zastupitelku Benešovou Evu. 

Pana zastupitele Fikara Pavla. 

Pana zastupitele Fišera Pavla. 

Pana zastupitele Haise Petra. 

Pana zastupitele Horu Jana. 

Paní zastupitelku Horákovou Hanu. 

Pana zastupitele Horčičku Václava. 

Pana zastupitele Hrdinku Tomáše. 

Pana místostarostu Hrozu Michala. 

Pana zastupitele Hušbauera Jana. 

Pana zastupitele Chaloupku Tomáše. 

Paní zastupitelku Jurdovou Janu. 

Paní zastupitelku Kapkovou Kateřinu. 

Pana zastupitele Kaplana Tomáše. 

Paní zastupitelku Kotvovou Ivu. 

Pana zastupitele Kováříka Zdeňka. 

Paní zastupitelku Krajcovou Anetu. 

Pana zastupitele Králíčka Roberta. 

Pana starostu Kubína Ondřeje. 

Pana zastupitele Kučeru Petra. 

Pana zastupitele Kutílka Petra. 

Pana zastupitele Lacka Radka. 

Pana zastupitele Liškutína Tomáše. 

Paní 1. místostarostu Michalcovou Irenu. 

Paní zastupitelku Michkovou Lucii. 

Pana zastupitele Mítha Jaroslava. 

Paní zastupitelku Mörwickovou Jaroslavu. 

Paní zastupitelku Nislerovou Terezu. 

Pana zastupitele Opu Patrika. 

Pana zastupitele Opletala Petra Tomáše. 

Pana zastupitele Pukla Olgerda. 

Paní zastupitelku Rejchrtovou Alžbětu. 

Paní zastupitelku Rejchrtovou Petru. 

Pana zastupitele Růžičku Ondřeje. 

Pana zastupitele Slaninu Jana. 

Paní zastupitelku Svatou Janu. 

Paní zastupitelku Sýkorovou Vladimíru. 

Dále pak prosím pana zastupitele Štádlera Petra. 
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Také poprosím pana zastupitele Štěpánka Petra. 

Zastupitele Váchu Filipa také prosím. 

Poté pana zastupitele Vansu Tibora. 

Poprosím pana zastupitele Vlacha Josefa. 

Paní zastupitelku Wurmovou Ivanu. 

Pana zastupitele Zichu Lukáše. 

A pana zastupitele Žáčka Jana. 

Děkuji všem za spolupráci. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Máme tady předsedu 

volebního výboru, takže poprosím o chvilku klidu v sále. A, pane předsedo, máte slovo, 

můžete nás seznámit s výsledky volby. 

 

Zastupitel Ing. Ondřej Růžička: Vážené dámy, vážení pánové, tak máme sečteno. 

Bylo vydáno celkem 31 hlasovacích lístků, odevzdáno rovněž 31, platných bylo také 31, 

žádný neplatný. 

Tomáš Hrdinka získal 23 hlasů, byl tedy zvolen. 

Radek Lacko obdržel 23 hlasů, byl rovněž zvolen. 

A Jaroslav Míth obdržel 23 hlasů, rovněž byl zvolen. 

Gratuluji všem. (Potlesk.) 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak já rovněž gratuluji, 

poprosím, aby se k nám přidali tady nahoru. Než přejdeme ještě k poslední volbě člena 

Rady... Tak počkáme chvilku, až zvolení přijmou gratulace. Tak děkuji. Ještě než přejdeme k 

další volbě, tak já bych si s dovolením dovolil propustit kolegy z městského úřadu, kteří tady 

už nezbytně nutně nemusejí setrvávat, nebo nechtějí ze svého zájmu, tak samozřejmě můžete 

už jít domů. Takže děkuji za podporu, nicméně prosím jenom samozřejmě nezbytně příslušné 

gesční útvary, aby zůstaly. Ale ostatní kolegové můžou strávit večer se svými blízkými. 

Tak a přecházíme k poslední volbě v rámci tohoto bodu. 

Já poprosím o klid, ať se tady nepřekřikujeme, děkuji. Máme tady před sebou poslední 

volbu tohoto bodu, a to je jedna pozice neuvolněného radního. Takže prosím o nominace, 

děkuji. Tak a už vidím Zdeňka Kováříka, takže předávám slovo. 

 

Zastupitel pan Ing. Zdeněk Kovářík: Děkuji, pane starosto, gratuluji všem 

zvoleným. Teď se nám ta Rada, koukám, výrazně zaplnila. A nyní bych si dovolil na post 

neuvolněného radního navrhnout pana kolegu Filipa Váchu. A i jménem klubu Společně ODS 

a TOP09. Věřím, že všichni přivítáte tento návrh, protože to je velmi pozitivní návrh, který 

vede k tomu, že budeme mít plně funkční Radu MČ. A až budete vnímat ty kompetence, 

pochopíte, že to nám všem přinese pozitivní dopady pro fungování nás všech. Já vám děkuji. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak také děkuji za nominaci  

a vidím přihlášeného pana místostarostu Hušbauera. 

 

Místostarosta Jan Hušbauer: Za klub ANO bych chtěl podpořit návrh pana 

Kováříka na neuvolněnou pozici pana Filipa Váchy. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak dobře, nevidím žádnou 

další nominaci, takže nominovaného poprosím nejprve o vyjádření, jestli souhlasí se svou 

nominací? 

 

Radní pan Filip Vácha: Děkuji za nominaci, souhlasím. 
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Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak rovněž děkuji a zároveň 

bych nominovaného vyzval, jestli by se nám představil, pokud má zájem se nám představit. 

 

Radní pan Filip Vácha: Děkuji. Vážené kolegyně, vážení kolegové, dovolte, abych 

se hlavně novým kolegům představil. Jmenuji se Filip Vácha, neodvratně mířím k 45 letům. 

Narozen na Praze 4, žijící na Praze 4, dvě dcery. Celý život pracuji v rámci českého 

plynárenství. Vystřídal jsem různé pozice, buď v IT, popřípadě v operativním řízení a dalším. 

Zastupitelem jsem již teď třetí volební období, začínám. První volební bylo v opozici, 

další volební období jsem byl neuvolněný člen Rady, na kterouž pozici teď kandiduji znovu. 

Měl jsem na starosti investice a opravy. V nové Radě, samozřejmě je to výsostné právo a 

pozice Rady určit gesce, budu směřovat k IT. 

Opravy a investice jsou na Praze 4 poměrně široké spektrum. Dovolím si zmínit jenom 

dvě akce, abychom tady nebyli dlouho. Jedno je teď ukončení vybudování Zdravotnického 

centra Kosmos, což byla dlouho zakonzervovaná stavba. A druhá je, když tady bylo 

zmiňováno veřejné prostranství, nové prostranství před Základní školou Plamínkova. Děkuji. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak já také děkuji, otevírám 

diskusi. Nevidím žádného přihlášeného... A, vidím pana kolegu Kaplana, takže prosím o váš 

dotaz. 

 

Zastupitel pan Mgr. Tomáš Kaplan: Děkuji. A děkuji i za tu chválu a míru 

pozitivity návrhu ze strany pana kolegy Kováříka. Jenom se zeptám pana kolegy Váchy, 

protože já bych tomu třeba vůbec nerozuměl, jaký je jeho vztah k IT a jaké má zkušenosti v 

tomto oboru. 

 

Radní pan Filip Vácha: Děkuji, pane kolego, za dotaz, který je velice namístě. Od 

roku 97 mám praxi v rámci českého plynárenství, v rámci scada technologií. Potom od roku 

2000 jsem byl v koncové správě v pozici lídra, šéfa oddělení v korporátu. Pak jsem se dále 

věnoval v rámci RWE na celoevropské bázi v ochraně společnosti Antiviry antihackerským 

průnikům. A ukončil jsem kariéru v IT jako zastupující šéf na RWE Transgas net. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak děkuji a další přihlášenou 

je paní Eva Benešová. 

 

Zastupitelka Mgr. Eva Benešová: Dobrý den, Eva Benešová. Já bych se pana 

budoucího radního chtěla zeptat na park V Zápolí, protože je mi známo, že tam proběhlo 

několik jednání se zástupci občanů. Dostala se ke mně informace, že v současnosti se má 

revitalizovat v podstatě jenom kousek dle toho původního návrhu Krajinářek, který zahrnoval 

obě dvě ty části. 

Ta jedna část je ovlivněna tím, že tam ještě bude předložena úprava té křižovatky, ale  

v zásadě se chci zeptat pana Váchy, co jednak brání tomu, aby byla provedena revitalizace 

alespoň celé té jedné části, kdy má být ta slepá ulice Na Rolích zazeleněna, dá se říct. Má to 

být celé zahrnuto do toho parkového prostoru. A současně ho chci upozornit, že tak, jak to 

vnímám u obyvatel, tak pokud nebude vyřešena psí louka, nebude tam ten prostor pro lidi, 

kteří tam chodí venčit psy, tak ten park nebude sloužit tomu, čemu má primárně sloužit. 

Protože tam stále lidé budou chodit venčit psy, což ti obyvatelé samozřejmě nechtějí. Oni 

chtějí odpočinkovou plochu, chtějí tam tu plochu pro děti, pro odpočinek. 

Chci se ho zeptat, co brání tomu, aby ta revitalizace byla provedena a co nejvíc 

podobná tomu původnímu návrhu. Děkuji. 
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Radní pan Filip Vácha: Děkuji za slovo. Na to mám několik pozitivních odpovědí. 

Zaprvé, se psí loučkou se počítá. Ta vznikne bez ohledu na to, že později se bude profil parku 

měnit. Vznikne v rámci zeleně na protější straně. 

Jinak dlouho tento projekt blokovalo vlastní rozhodnutí, že jsme nevěděli, jak park 

bude vypadat, jaký bude profil v rámci budování nové tramvajové trati. To je vyřešeno. Pak 

následoval poměrně dlouhý sport s Pražskou teplárenskou, která se v rámci povolovacího 

řízení stavěla velmi nepřátelsky. Můžu také konstatovat, že na předminulé Radě byla 

uzavřena smlouva. A koneckonců vlastní první etapa je vysoutěžená, výběrová komise 

vybrala zhotovitele. 

Zcela jistě se o to bude zajímat více, nicméně jako končící radní v gesci jsem to 

nepředložil, nechtěl jsem to vůči svému nástupci, přijde mi to jako slušnost, protože po 

volbách bych asi neměl tohle dělat. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Já děkuji a vidím ještě 

přihlášenou paní Alžbětu Rejchrtovou. 

 

Zastupitelka Mgr. Alžběta Rejchrtová: Já jsem se jenom chtěla zeptat, jestli nějak 

plánujete – nevím, jestli to říkám správně – rekonstrukci webových stránek, aby byly nějak 

uživatelsky přívětivější. Protože o tom se mluvilo už v tom předminulém volebním období. 

Jsou sice lepší než magistrátu, ale přece jenom nějaké vylepšení by pomohlo. Děkuji. 

 

Radní pan Filip Vácha: Děkuji, já myslím, že magistrát zrovna nemá webové 

stránky, s kterými bychom se měli srovnávat. Sdílím váš názor, webové stránky bych velice 

rád předělal a na další záležitosti rozvoje bych počkal na to, až bude schválený rozpočet. Pak 

bych o tom vedl hlubší rozpravu. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak děkuji a ještě jednou 

vidím paní Evu Benešovou, takže poprosím o slovo. 

 

Zastupitelstva Mgr. Eva Benešová: Já bych se ještě jednou vrátila k tomu parku, 

protože je mi známo, že ta první etapa zahrnuje v podstatě jenom střed té jedné části. Je to 

tuším rozpočtováno asi na 7 milionů, přičemž celý ten park byl rozpočtován na 15 milionů 

tehdy, Krajinářkami. 

A nedostala jsem odpověď na otázku, proč celá ta jedna část nebude revitalizována 

současně i s tou slepou ulicí, se zahrnutím té slepé ulice Na Rolích a nebude ta zeleň 

revitalizována v této části najednou. Děkuji. 

 

Radní pan Filip Vácha: Budování parku probíhá postupně. Na to jsme narazili  

i ve schvalovacím řízení. Poslední problém třeba byl kupodivu s komisí dopravního podniku, 

která si vymínila, že v budoucím parku by nám už odřízla pro cyklostezku další 2 metry. Byl 

to poměrně dlouhý spor, který jsme vyhráli. Vzhledem k velikosti budoucího parku, který 

nebude největší, jsem si myslel, že je to špatný názor. Stojím si za tím. 

Druhá věc je, že revitalizace toho prostoru proběhne postupně, přesně, jak se bude 

měnit profil křižovatky. Nicméně na druhé straně nic nebrání tomu, aby tam vznikla ta psí 

loučka. Nicméně ne v rámci projektu revitalizace. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak děkuji a tentokrát... 

 

Radní pan Filip Vácha: Vidím, že paní kolegyně je nespokojená, tak jí nabízím, že 

bychom si to mohli projít. A abych ji uklidnil, původní projekt Krajinářek, nadále s nimi 

spolupracujeme a chceme to realizovat v původním rozsahu. Děkuji. 
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Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak rovněž děkuji. Tímto 

uzavírám diskusi, děkuji nominantovi a předávám slovo opět předsedovi volebního výboru, 

aby nás provedl volbou. Poslední volbou v rámci Rady. 

 

Předseda Návrhového a volebního výboru RNDr. Pavel Fikar: Děkuji, pane 

starosto, za slovo. Teď nás čeká opět tajná volba. Bude se volit jeden neuvolněný radní. Ten 

volební lístek bude obsahovat jedno jméno nominanta Filipa Váchy. Opět se volí stejným 

způsobem jako předtím. Zakroužkovává se celé jméno. Teď Petr Kučera zase, jak je tradicí, 

bude číst seznam zastupitelů a laskavě vás potom požádáme, abyste poté, co bude vaše jméno 

přečteno, se pomalu odebírali k volební místnosti. A tímto pokládám volbu za zahájenou, 

děkuji. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak já rovněž děkuji  

a přecházíme k volbě. 

 

Zastupitel Ing. Ondřej Růžička: Dobrý večer, dámy a pánové, máme tady další moji 

oblíbenou část. Budu číst jména a prosím postupně opět k volební místnosti k možnosti voleb 

volit pana zastupitele Váchu radním.  

Takže první jméno, poprosím paní zastupitelku Benešovou Evu. 

Následuje pan zastupitel Fikar Pavel. 

Pak následuje pan zastupitel Fišer Pavel. 

Následuje pan zastupitel Hais Petr. 

Pan zastupitel Horu Jana bude následovat taktéž. 

Další v pořadí paní zastupitelku Horálková Hana. 

Další v pořadí pan zastupitel Horčička Václav. 

Poté se prosím připraví pan zastupitel Hrdinka Tomáš. 

Následuje pan zastupitel a pan místostarosta v jedné osobě Hroza Michal. 

Dále poté poprosím pana zastupitele a místostarostu Hušbauera Jana. 

Poté ať se prosím připraví i pan zastupitel Chaloupka Tomáš. 

Další v pořadí bude paní zastupitelka Jurdová Jana. 

Poté poprosím paní zastupitelku Kapkovou Kateřinu. 

Další v pořadí je pan zastupitel Kaplan Tomáš. 

Poté paní zastupitelka Kotvová Iva. 

Další v pořadí je pan zastupitel Kovářík Zdeněk. 

Poté se prosím připraví paní zastupitelka Krajcová Aneta. 

Další v pořadí je pan zastupitel Králíček Robert. 

Poprosím pana starostu Kubína Ondřeje, aby se také připravil. 

Následuje pan zastupitel Kučera Petr. 

Po něm poprosím pana zastupitele Kutílka Petra. 

Dále poprosím pana zastupitele Lacka Radka. 

Další v pořadí je pan zastupitel Liškutín Tomáš. 

Další v pořadí poprosím paní 1. místostarostu Michalcovou Irenu. 

Další v pořadí bude paní zastupitelku Michková Lucie. 

Dále poprosím pana zastupitele a radního v jedné osobě Mítha Jaroslava. 

Poprosím také paní zastupitelku Mörwickovou Jaroslavu. 

Další v pořadí bude paní zastupitelka Nislerová Tereza. 

Připraven je pan místostarosta Opa Patrik. 

Za ním určitě poběží pan zastupitel Opletal Petr Tomáš. 

Další v pořadí je pan Pukl Olgerd. 

Další v pořadí je paní zastupitelka Rejchrtová Alžběta. 
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Poté poprosím i paní zastupitelku Rejchrtovou Petru. 

Další v pořadí je pan zastupitel Růžička Ondřej. 

Poté pan zastupitel Slanina Jan. 

Připraví se prosím paní zastupitelka Svatá Jana. 

Další v pořadí je paní zastupitelka Sýkorová Vladimíra. 

Dále pak zastupitel Štádler Petr je další v pořadí. 

Požádám i pana zastupitele Štěpánka Petra. 

Poté poprosím i pana zastupitele Váchu Filipa. 

Do řady poprosím postavit se i pana zastupitele Vansu Tibora. 

Další v pořadí abecedně je pan zastupitel Vlach Josef. 

Požádám také paní zastupitelku Wurmovou Ivanu, aby se postavila do fronty. 

Následně požádám o hlasování pana zastupitele Zichu Lukáše. 

A poslední v pořadí je pan zastupitel Žáček Jan. 

Děkuji. 

 

 Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak já už tady opět 

vidím předsedu volebního výboru, takže poprosím o chvilku klidu a pana předsedu prosím, 

aby nás seznámil s výsledky volby. 

 

Předseda Návrhového a volebního výboru RNDr. Pavel Fikar: Děkuji za slovo 

panu starostovi. Volil se neuvolněný radní. Bylo vydáno 31 hlasovacích lístků, odevzdáno 31, 

platných bylo 30, jeden byl neplatný. Filip Vácha, který byl jediný kandidát na tuto funkci, 

obdržel 22 platných hlasů a nebyl zvolen. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak já děkuji za výsledek.  

A vidím přihlášeného do diskuse pana Zdeňka Kováříka.  

 

Zastupitel pan Ing. Zdeněk Kovářík: Vzhledem k tomu, že náš volební řád v tomto 

případě hovoří o 2. kole volby, ale předtím, než se do něj návrhový výbor pustí, bych si jako 

předseda klubu dovolil požádat o 20minutovou přestávku. Samozřejmě k tomu je potřeba, aby 

se přidal ještě některý z dalších předsedů klubů, protože v tomto směru je potřeba, aby to byli 

alespoň dva předsedové z hlediska času. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak děkuji, vidím další 

přihlášené, nicméně vidím s přednostním právem pana místostarostu Hušbauera, takže  

s dovolením předám slovo jemu nejprve. 

 

Místostarosta Jan Hušbauer: Přidávám se k žádosti pana předsedy klubu ODS – 

TOP09 Společně. Děkuji. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Dobře, děkuji a poté vidím 

ještě pana Liškutína za Piráty a Nezávislé. 

 

Zastupitel Mgr. Tomáš Liškutín: Já mám věcnou poznámku. Pokud by bylo více 

kandidátů, tak je druhé kolo volby. Vzhledem k tomu, že je jeden kandidát, tak je to 

opakovaná volba. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak děkuji a vidím ještě pana 

Slaninu. 
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Zastupitel Mgr. Jan Slanina: Já se tady ztotožňuji s názorem kolegy Liškutína. Jedná 

se o opakovanou volbu, čili musí být znovu nominace a tak dále. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Děkuji. A ještě, než vyhlásím 

přestávku, prosím pana Fikara, který je přihlášen. 

 

Předseda Návrhového a volebního výboru RNDr. Pavel Fikar: Já jsem pochopil  

z volebního řádu úplně stejně, jako to tady zmínil kolega Liškutín, že by měla být nová volba, 

a ne trojkolo. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Děkuji a vyhlašuji přestávku 

20 minut. 

 

(20minutová přestávka) 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak já si dovolím ukončit 

přestávku. Je 17:35, takže poprosím všechny, aby se stačili vrátit do sálu. A vidím 

přihlášeného do diskuse Zdeňka Kováříka, tudíž, Zdeňku, máš slovo. 

 

Zastupitel pan Ing. Zdeněk Kovářík: Čeká nás opakovaná volba a děkuji panu 

Liškutínovi, čekal jsem, že to pan kolega Slanina stihne dřív, ale pan kolega Liškutín ho 

předběhl, takže je vidět, že v tomto směru i někteří noví členové Zastupitelstva jsou hbití  

a rychlí, což je v pořádku. A zároveň s tím, že bych si dovolil pro opakovanou volbu jménem 

klubu Společně ODS a TOP09 navrhnout pana kolegu Filipa Váchu. 

Já jsem to zde vysvětloval a myslím, že zcela srozumitelně tuto nominaci i z hlediska 

kompetence, protože, věřte tomu, že to skutečně je pozitivní postup fungování. Možná se 

někomu z vás zdá, že jsem s tím mohl přijít dřív, ale já si myslím, že to městská část 

potřebuje. 

A druhou věc, ještě předtím, než přistoupíme k opakované volbě, blíží se nám  

19. hodina, takže dřív, než přistoupíme k opakované volbě, tak bych dával procedurální 

návrh, o kterém se samozřejmě hlasuje bez rozpravy, abychom prodloužili jednání našeho 

Zastupitelstva po 19. hodině, což není tak neobvyklé. I když jsem doufal, že se dneska bez 

toho obejdeme, ale je zjevné, že neobejdeme. Čili dávám tento procedurální návrh, pane 

starosto, abychom hlasovali a poté přistoupili k opakování volby. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Dobře, děkuji, já vidím ještě 

druhého přihlášeného kolegu Hušbauera, nicméně přistoupíme k volbě, protože je to 

procedurální návrh. Takže dávám hlasovat o tom, že budeme pokračovat v Zastupitelstvu  

i po 19. hodině. 

 

Tak děkuji, 38 pro, proti 0, zdrželo se 0. 

Tudíž návrh byl schválen a v Zastupitelstvu budeme pokračovat i po 19. hodině. 

 

Tak a do diskuse byl přihlášen kolega Honza Hušbauer, tudíž předávám 

místostarostovi slovo. 

 

Místostarosta Jan Hušbauer: Tak já bych se chtěl za klub ANO připojit k nominaci 

pana Filipa Váchy. 
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Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak děkuji a viděl jsem ještě 

Lucii Michkovou. Ne? Tak, do diskuse se nikdo nehlásí, uzavírám diskusi. Ptám se znovu 

Filipa Váchy, jestli opět přijímá opětovnou nominaci? 

 

Radní pan Filip Vácha: Děkuji za nominaci a přijímám. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Děkuji a zároveň opětovně 

vyzývám, zda máš, Filipe, potřebu ještě se představit nebo něco doplnit? Ne, tudíž nevidím 

ani nikoho přihlášeného, takže uzavírám a poprosím předsedu volebního výboru, aby nás 

provedl touto opakovanou volbou. Děkuji. 

 

Předseda Návrhového a volebního výboru RNDr. Pavel Fikar: Takže opět 

proběhne volba. Bude se opět volit neuvolněný radní. Jediným kandidátem je Filip Vácha. 

Volí se tak stejně jako v předchozí volbě, zakroužkuje se celé jméno, hlas pro se zakroužkuje 

celé jméno jedním kroužkem. Petr Kučera zase bude číst seznam zastupitelů a prosíme vás, 

abyste se dostavili k opakované volbě. Díky. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak děkuji a volbu zahajuji. 

 

Zastupitel PhDr. Petr Kučera: Tak dobrý večer ještě jednou, už poněkolikáté. 

Tak poprosím paní zastupitelku Benešovou Evu k hlasování případnému. 

Pana zastupitele Fikara Pavla. 

Pana zastupitele Fišera Pavla. 

Pana zastupitele Haise Petra. 

Pana zastupitele Horu Jana. 

Paní zastupitelku Horákovou Hanu. 

Pana zastupitele Horčičku Václava. 

Pana zastupitele Hrdinku Tomáše. 

Pana zastupitele a místostarostu Hrozu Michala. 

Pana místostarostu a zastupitele Hušbauera Jana. 

Pana zastupitele Chaloupku Tomáše. 

Paní zastupitelku Jurdovou Janu. 

Paní zastupitelku Kapkovou Kateřinu. 

Pana zastupitele Kaplana Tomáše. 

Paní zastupitelku Kotvovou Ivu. 

Pana zastupitele Kováříka Zdeňka. 

Paní zastupitelku Krajcovou Anetu. 

Pana zastupitele Králíčka Roberta. 

Pana starostu Kubína Ondřeje. 

Pana zastupitele Kučeru Petra. 

Pana zastupitele Kutílka Petra. 

Pana zastupitele Lacka Radka. 

Pana zastupitele Liškutína Tomáše. 

Paní zastupitelku a 1. místostarostku Michalcovou Irenu. 

Paní zastupitelku Michkovou Lucii. 

Pana zastupitele Mítha Jaroslava. 

Paní zastupitelku Mörwickovou Jaroslavu. 

Paní zastupitelku Nislerovou Terezu. 

Pana místostarostu a zastupitele Opu Patrika. 

Pana zastupitele Opletala Petra Tomáše. 

Pana zastupitele Pukla Olgerda. 
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Paní zastupitelku Rejchrtovou Alžbětu. 

Paní zastupitelku Rejchrtovou Petru. 

Pana zastupitele Růžičku Ondřeje. 

Pana zastupitele Slaninu Jana. 

Paní zastupitelku Svatou Janu. 

Paní zastupitelku Sýkorovou Vladimíru. 

Pana zastupitele Štádlera Petra. 

Pana zastupitele Štěpánka Petra. 

Pana zastupitele Váchu Filipa. 

Pana zastupitele Vansu Tibora. 

Pana zastupitele Vlacha Josefa. 

Paní zastupitelku Wurmovou Ivanu. 

Pana zastupitele Zichu Lukáše. 

A pana zastupitele Žáčka Jana. 

Děkuji za spolupráci. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak já už tady opět vidím 

pana předsedu volebního výboru, takže poprosím všechny, aby zaujali svá místa. A, pane 

předsedo, máte slovo, abyste nás seznámil s výsledkem opakované volby. 

 

Předseda Návrhového a volebního výboru RNDr. Pavel Fikar: Dámy a pánové,  

v opakované volbě bylo vydáno 31 hlasovacích lístků, odevzdáno 31, platných 31. Neplatný 

žádný. Pan Filip Vácha obdržel 23 hlasů, byl tedy zvolen. Gratulujeme. (Potlesk.)  

  

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak já děkuji panu předsedovi 

a rovněž se přidávám ke gratulaci a Filip Vácha může zaujmout místo v Radě, která je nyní 

kompletní. Pod usnesením č. 1Z-4/2022 

Tak. Vyčkáme ještě na kolegu, až se přesune. A můžeme následně přejít k dalšímu 

bodu, bodu č. 5. A to je: 

 

Bod č. 5 

Návrh ke zřízení výborů Zastupitelstva MČ Praha 4 pro volební období 

2022 – 2026 a stanovení počtu jejích členů 

 

 

A vidím první přihlášení – pan Zdeněk Kovářík. 

 

Zastupitel pan Ing. Zdeněk Kovářík: Já děkuji, pane starosto, já nikoho asi 

nepřekvapím. Když v tomto bodě podám návrh, aby Zastupitelstvo ustavilo 3 výbory. A to  

2 výbory, které jsou ze zákona, čili výbor finanční a výbor kontrolní. A ustavilo i výbor 

bezpečnostní, nebo přesněji výbor pro bezpečnost, tak, jak je zvykem ho u nás pojmenovávat. 

A aby u všech těchto výborů stanovilo počet členů těchto výborů na 9.  

Čili toto je návrh k tomuto bodu. Má ho podaný organizační, takže vám ho když tak 

může případně promítnout. Toto je samozřejmě bod, v kterém my toto musíme ustanovit  

a zároveň přijmout usnesení, kterým to ustanovení stvrdíme. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak já děkuji za návrh. Žádný 

další jiný návrh nevidím. Nyní tady můžete vidět – na obrazovce už ne – všechny 3 

navrhované výbory. Takže já je ještě jednou zopakuji. Jsou to výbory zřizované ze zákona, a 

to je finanční výbor a kontrolní výbor. A pak tady máme třetí výbor, který je bezpečnostní. A 

zároveň návrh je, aby každý z těchto výborů měl 9 členů. 
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Můžeme přejít k volbě a necháme hlasovat. 

Omlouvám se, Pavel Fikar z Návrhového výboru. 

 

Předseda Návrhového a volebního výboru RNDr. Pavel Fikar: Ano, za Návrhový 

výbor budeme hlasovat o návrhu usnesení 1 Z – 5/2022, návrh tak, jak tady byl přednesen 

kolegou Kováříkem a viděli jste ho promítnutý na tabuli. Děkuji. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Takže já ještě jednou 

zopakuji, budeme hlasovat o návrhu 1 Z – 5/2022. Je to o zřízení tří výborů – finančního, 

kontrolního  

a výboru pro bezpečnost. A zároveň si odhlasujeme, že tyto výbory budou mít 9 členů. Tak 

můžeme hlasovat. 

 

Tak výsledek je 44 pro, proti 0, zdrželo se 0. 

Návrh byl přijat a zřídili jsme tudíž 3 výbory. 

 

Dále můžeme přejít k dalšímu bodu. A to je bod č. 6, a to je: 

 

Bod č. 6 

Návrh k volbě předsedů a členů výborů Zastupitelstva MČ Praha 4  

 

Otevírám diskusi k tomuto bodu. Vidím Zdeňka Kováříka, prosím. 

 

Zastupitel pan Ing. Zdeněk Kovářík: Já bych nejprve k tomuto bodu chtěl 

navrhnout mechanismus volby. Já myslím, že by bylo rozumné přistoupit nejprve k volbě 

předsedů těchto výborů. Čili nejprve zvolit 3 předsedy, kde bych doporučoval držet stále 

stejný mechanismus tajné volby, který bychom mohli samozřejmě zvládnout na třech 

hlasovacích lístcích, aby se naše komise neunavila. Zvládnout na třech hlasovacích lístcích 

najednou, protože nepředpokládám, že by jeden a tentýž člověk chtěl kandidovat na předsedu 

různých těchto výborů. Když tak mě, kolegové, opravte, volební řád, ani nic jiného, nám v 

tom nebrání.  

Čili bych doporučoval, abychom si zde dali návrhy na předsedy těchto výborů, 

následně tajnou volbou tyto předsedy zvolili a následně přistoupili k volbě členů těchto 

výborů. Kde  

před tou volbou členů bych poprosil pak za náš klub o čtvrthodinovou přestávku. Poté, co 

samozřejmě zazní jména těch navržených členů. 

Čili nejprve by byly nominace, pak by byla čtvrt hodiny přestávka a poté by byla 

vlastní volba. Čili takto, pane starosto, bych si dovolil navrhnout jak postup, tak i s prosbou 

na vás  

za klub o přestávku předtím, než bychom volili členy, protože myslím, že u těch předsedů je 

to srozumitelné. 

A když mám ještě slovo, tak bych si dovolil navrhnout na předsedu finančního výboru 

jménem klubu Společně ODS a TOP09, a samozřejmě na základě i koaliční smlouvy, pana 

kolegu Tomáše Chaloupku, který velmi kvalitně vedl již komisi v minulém volebním období  

a má s vedením zkušenosti. 

A na předsedu bezpečnostního výboru, přesněji výboru pro bezpečnost, paní kolegyni 

Lucii Michkovou, která tento výbor již vede delší dobu a myslím, že ke spokojenosti všech 

nás členů Zastupitelstva i občanů městské části. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak děkuji. Další do diskuse 

vidím přihlášeného Honzu Horu z klubu Pirátů a Nezávislí. 
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Zastupitel Ing. Jan Hora: Děkuji za slovo, já bych k tomu doplnil nominaci klubu 

Piráti a Nezávislí i na předsedu kontrolního výboru. A bude to Josef Vlach. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Rovněž děkuji. Dalšího 

přihlášeného vidím kolegu, respektive místostarostu Honzu Hušbauera. 

 

Místostarosta Jan Hušbauer: Za klub ANO se připojuji k nominaci na předsedu 

finančního výboru Tomáše Chaloupku a na předsedkyni výboru pro bezpečnost Lucku 

Michkovou. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak děkuji. Dalšího 

přihlášeného vidím Lukáše Zichu, nicméně vidím i Tomáše Kaplana jakožto s přednostním 

právem. Nevyužívá, takže, Lukáši, prosím. 

 

Zastupitel Mgr. Lukáš Zicha: Děkuji, já bych za klub Společně pro Prahu 4, STAN 

a KDU-ČSL chtěl navrhnout na předsedu kontrolního výboru Tomáše Kaplana. Kdyby 

náhodou nebyl zvolen, tak potom ho navrhujeme za člena tohoto výboru. Děkuji. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak děkuji. A, Tomáši, teď 

předám slovo tobě. 

 

Zastupitel pan Mgr. Tomáš Kaplan: Pane starosto, já jsem se jenom jistil, jestli mě 

Lukáš navrhne, když tak jsem se chtěl navrhnout sám. (Smích.) On to zvládl, takže ty další 

nominace jsou jenom na členy, děkuji. (Smích, potlesk.) 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Dobře, rovněž děkuji. Tak já 

tady nevidím žádný další protinávrh ani nominaci, tudíž se zeptám nominovaných, jestli tuto 

nominaci přijímají? Tak vezmu to odzadu, Tomáši, jestli přijímáš? 

 

Zastupitel pan Mgr. Tomáš Kaplan: Děkuji za nominaci, přijímám. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Dobře, děkuji. Josef Vlach? 

 

Zastupitel pan Josef Vlach: Děkuji a také přijímám. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Děkuji. Lucka Michková. 

 

Zastupitelka paní Lucie Michková, Bc.: Děkuji za nominaci, přijímám. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Děkuji. A Tomáš Chaloupka? 

 

Zastupitel pan Tomáš Chaloupka: Děkuji za nominaci a přijímám. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Dobře, rovněž děkuji. Vidím, 

že se hlásí Zdeněk Kovářík. 

 

Zastupitel pan Ing. Zdeněk Kovářík: Já se domnívám, že by bylo potřeba 

procedurálně si skutečně odhlasovat ten procedurální návrh, abychom ty předsedy volili 

najednou. Čili tento procedurální návrh vznáším. To by znamenalo, že každý dostane tři 

lístky, na dvou budou po jednom jméně a na jednom budou jména dvě. Myslím, že to jsme 
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schopni zvládnout a že si nemusíme tímto ztěžovat situaci. Přesto si myslím, že toto bychom 

si měli procedurálním návrhem odhlasovat, aby to bylo stoprocentně čisté. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Dobře, děkuji, je to 

procedurální návrh, o tom se hlasuje bez rozpravy. 

 

Tento návrh byl schválen: 44 hlasů pro, proti 0, zdrželo se 0. 

Tudíž budeme hlasovat podle návrhu pana kolegy Kováříka. To znamená, nejprve si 

zvolíme předsedy v rámci tajné volby a poté následně bude volba členů výborů. Tak a 

zároveň, ještě než přejdeme k volbě, zeptám se, zda se nám chtějí nominovaní představit? 

Lukáši, tedy Tomáši, omlouvám se. 

 

Zastupitel pan Mgr. Tomáš Kaplan: Tak asi považuji za slušné říct, že děkuji za tu 

nominaci. Tomáš Kaplan Já jsem 4 roky zde zastupitelem a co se týče kontrolního výboru, tak 

si myslím, že bych mohl drobně přispět k jeho činnosti i díky mému právnímu vzdělání.  

A myslím si, že by to mohlo být třeba i pro koaliční členy Zastupitelstva, kteří nesedí v Radě, 

v lecčems přínosné, protože bych se snažil případně akcentovat věci, které považuji  

za problematické nebo složité nebo jakkoli konfliktní.  

Děkuji, pane starosto. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Já rovněž děkuji, má-li někdo 

dotaz na Tomáše Kaplana, může využít nyní prostor. Nevidím, tudíž další slovo předávám 

Josefovi Vlachovi, jestli se nám chce představit. 

 

Zastupitel pan Josef Vlach: Děkuji, jmenuji se Josef Vlach, je mi 43 let, mám 2 děti. 

V současné době pracuji jako IT manažer, projektový manažer v jedné společnosti. 4 roky 

jsem zde byl zastupitelem, byl jsem členem dvou komisí – kulturní a jedné komise grantové. 

Děkuji hlavně za nominaci do tohoto výboru. Možná bych chtěl reagovat ještě  

na Tomáše Kaplana, když se ptal, zdali funkce uvolněná znamená, že bych se vzdal svého 

současného zaměstnání, tak za sebe můžu hovořit, že ano. Protože si myslím, že kontrolní 

výbor jako takový si to zaslouží. Děkuji. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak také děkuji a rovněž 

otevírám prostor pro případné dotazy. Nevidím a další v pořadí byla Lucka Michková. Lucko. 

 

Zastupitelka paní Lucie Michková, Bc.: Tak děkuji za slovo. Při té příležitosti si 

dovolím pogratulovat ti ke zvolení starostou ještě jednou a samozřejmě i dalším členům Rady. 

Teď jste kompletní a věřím, že následující 4 roky je tady všichni společně zvládneme ve 

zdraví a ku prospěchu nás všech. Protože jsme hlavně občané a potom zastupitelé. 

Já se jmenuji Lucie Michková, je mi 45 let a 45 let žiju na Praze 4. Chodila jsem tady 

do školy. Bydlím v současné době v Přímětické a celou tu dobu se snažím samozřejmě řešit 

každodenní starosti a problémy, které mě potkávají při cestě do práce a z práce. Samozřejmě 

preference bezpečnosti jsou likvidace squatů a různých semenišť problémů, které se k tomu 

vztahují. Ale je to i primární prevence ve školách a mateřských školách. 

Jsou to různé programy, které jsme nastartovali na Praze 4. Z těch posledních dvou 

důležitých programů je například zaměstnávání osob bez domova, anebo Fixpoint, což je 

resocializace vlastně uživatelů tvrdých drog, kde se starají o sběr injekčního materiálu  

a stříkaček. 

V těch následujících letech bych si přála, aby se nám podařilo navýšit rozpočet, který 

je pro bezpečnost asi o 400.000 Kč. Říkám to tady záměrně, protože pan starosta bude mít 

finance pod sebou, tudíž je to první úkol, který si může napsat do svého deníčku a podle toho 
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samozřejmě i hlasovat. Protože těch 400.000 by samozřejmě v tom našem rozpočtu v rámci té 

prevence a dalších kroků velmi pomohlo. 

Je to dáno tím, že samozřejmě veškeré služby se zdražují. Zdražují se různé náklady  

a bohužel i tady, na těchto službách, které my provádíme nebo dodáváme nebo 

zprostředkováváme do našich školek a škol, bohužel toto citelně poznamenává. 

Já bych při té příležitosti chtěla říct, že ta moje práce de facto zasahuje do mnoha 

odvětví, do mnoha gescí, které mají na starosti moji kolegové a místostarostové nebo radní. 

Byla bych ráda, aby ta činnost mohla pokračovat. Samozřejmě, co se týká sociální oblasti,  

s kolegou Lackem. Tam je to poměrně jasně dané. Věřím, že budeme dobře spolupracovat 

právě v tom zaměstnávání těch osob bez domova. 

Protože ve spolupráci s životním prostředí oni uklízejí veřejná prostranství. Teď 

momentálně je to kolem Dobešky, kolem úřadů, možná je vídáte v ulicích. Pozitivní je, že se 

dvěma klientům, kteří absolvují tento program na Praze 4 s finanční pomocí hlavního města 

Prahy si našli už trvalé zaměstnání. Samozřejmě to bedlivě sleduji, protože každý takovýto 

počin vnímám jako malé vítězství. 

Co se týče životního prostředí, tam i v rámci materiálu, který jsme schválili v roce 

2019, se staráme o veřejná prostranství tak, aby byla přívětivější pro život, abychom 

neposkytovali různé útočiště osobám, kteří jsou třeba bez domova atd. 

Co je velkým úkolem, je to, že se snažíme v rámci těch preventivních programů školit 

metodiky a učitelky, vlastně koordinátorky té prevence. Jsme poměrně na dobré cestě. 

Znamená to v praxi to, že pro nás by to byla úspora v řádu stovek tisíc korun, kdy bychom 

doopravdy doškolili všechny učitele a učitelky, lépe řečeno pedagogický sbor, aby sami mohli 

tu prevenci vykonávat a ty děti školit. 

Já nevím, jestli jsem na něco zapomněla, ale určitě bych nechtěla zapomenout na 

jednu věc. Já jsem se vždycky snažila obklopovat lidmi, kteří mi v práci pomáhají, a jsem jim 

za to neskonale vděčná. Ráda bych poděkovala odboru sociálnímu, konkrétně dámám, které 

tam pracují. A myslím si, že odbor sociální patří mezi odbory v Praze mezi ty nejlepší. 

Protože například řešení osob bez domova, kdykoliv jsem měla jakýkoliv problém nebo 

podnět, tak ho promptně řešily a vždycky mi podávaly zprávu, jak ta věc byla vyřešena. 

Stejně tak bych chtěla poděkovat Davidovi Zárubovi, který skutečně také velmi rychle 

reaguje na věci, které mu pošlu e-mailem, smskou, a to i o víkendu. Ať už se to týká čistoty 

veřejného prostranství anebo úklidu různých kutlochů a různých zabydlených míst atd. 

Chtěla bych také poděkovat kolegům zastupitelům, kteří mi ty podněty dávají. Chtěla 

bych poděkovat svojí tajemnici bezpečnostního výboru Zuzce Fišerové, která je mi doopravdy 

velikou podporou. A v neposlední řadě také panu kolegovi Pantůčkovi, šéfovi krizového 

oddělení. Pokud jsem na někoho zapomněla, moc se omlouvám, jsem trochu nervózní. A vám 

všem ostatním přeji, abyste následující 4 roky strávili ve zdraví a věřím v přívětivou a milou 

Prahu 4. Děkuji. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak já moc děkuji  

za vyčerpávající představení i za gratulace. A další v pořadí a poslední nominovaný je Tomáš 

Chaloupka. Tomáši, pokud se chceš představit? 

 

Zastupitel pan Tomáš Chaloupka: Dobrý večer všem. Moje jméno je Tomáš 

Chaloupka. S mnohými se známe z minulého volebního období, protože jsem byl už zvolen 

opakovaně. Pro ty, co se neznáme, jsem za klub ANO 2011. Kromě toho jsem i 

místopředsedou naší oblastní organizace. 

V minulém období jsem vedl dopravní komisi. Byla to velice zajímavá zkušenost. 

Myslím, že se nám za tu dobu povedlo spoustu věcí. A myslím si, že i kolegům, co tam se 

mnou seděli. Nebudu už dál o tom hovořit, jsem teď připraven a díky nominaci, děkuji všem, 
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co mě nominovali, tak jsem připraven ujmout se vedení tohoto finančního výboru. Děkuji. 

Děkuji za pozornost. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak já rovněž děkuji. 

Omlouvám se, teď jsem si uvědomil, že když dohovořila Lucka Michková – a věřím, že její 

představení bylo vyčerpávající, nicméně nedal jsem prostor dotazům. Pokud by toho chtěl 

někdo využít, tak může využít jak na Lucku, tak na Tomáše teď. Nevidím, tudíž diskusi 

uzavírám a předávám slovo opět předsedovi volebního výboru. 

Aha, omlouvám se, moc se omlouvám, paní Alžběta Rejchrtová. 

 

Zastupitelka Mgr. Alžběta Rejchrtová: Já nechci žádný dotaz, já jenom chci osobně 

poděkovat Lucce Michkové, protože už ji znám dlouho. A mluvily jsme o té oblasti, které se 

dlouhodobě věnuje – bezpečnosti. A to, že jste vrátili dva lidi do života, že si našli práci, tak 

to je úžasné. A ty preventivní programy, za to ti také, Lucko, děkuji. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak děkuji a ještě vidím paní 

Evu Benešovou. 

 

Zastupitelka Mgr. Eva Benešová: Já bych se připojila k paní Rejchrtové, protože 

vím, že paní Michková pro obyvatele v naší části Prahy 4 dělá poměrně dost a snaží se 

vyhovět  

a vychází maximálně vstříc. Takže bych jí taky tímto ráda poděkovala za její práci. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak děkuji. A ještě vidím 

Tibora Vansu. 

 

Zastupitel Mgr. Tibor Vansa: Já bych chtěl paní Michkovou, také pochválit, protože 

si všímám, že se pro občany opravdu snaží něco udělat. V takových těch různých drobných 

věcech. A myslím si, že ten svůj plný úvazek si zaslouží a že to bude ku prospěchu městské 

části. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak já děkuji, myslím, že 

slova chvály od opozice vždycky zahřejí. A předávám prostor předsedovi volebního výboru. 

 

Předseda Návrhového a volebního výboru RNDr. Pavel Fikar: Tak nás čeká další 

volba, také tajná. Tentokrát bude zvláštní v tom, že každý z vás, kdo půjde volit - a bude chtít 

volit -, tak obdrží tři hlasovací lístky. Jeden, na kterém bude napsáno jméno Lucie Michková, 

čili jediná kandidátka do bezpečnostního výboru. To bude hlasovací lístek pro bezpečnostní 

výbor.  

Druhý, kde bude napsáno Tomáš Chaloupka – také jediný kandidát – bude hlasovací 

lístek do finančního výboru. 

A třetí hlasovací lístek, na kterém budou 2 kandidáti – pan kolega Tomáš Kaplan a pan 

kolega Josef Vlach -, tam budou 2 kandidáti. Ale, prosím vás, tady u tohoto lístku pozor, tam 

bude trošku jiné hlasování. Aby byl lístek platný, tak může být zakroužkován pouze jeden 

kandidát. Pokud budou zakroužkováni dva, lístek je neplatný. Opakuji ještě jednou, radši, pro 

pořádek, pouze jeden kandidát tam, kde jsou dva nominovaní, může být zakroužkován, aby 

byl lístek platný. 

Opět Petr Kučera vás bude zvát jednotlivě k volební místnosti. A díky. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak děkuji, nevidím nějaké 

žádné doplňující dotazy na pana předsedu, takže přecházíme k volbě. 
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Zastupitel Ing. Ondřej Růžička: Dobrý večer, dámy a pánové, přicházím s nabídkou 

volebního čtení celého seznamu. A poprosím tedy postupně podle abecedy, případně jinak, 

aby šli hlasovat třikrát najednou a po sobě paní zastupitelka Benešová Eva. 

Pan zastupitel Fikar Pavel. 

Pan zastupitel Fišer Pavel. 

O trojí hlasování poprosím také pana zastupitele Haise Petra. 

Stejně tak i pana zastupitele Horu Jana. 

Poté určitě se připraví paní zastupitelka Horálková Hana. 

Připraví se také zastupitel Horčička Václav. 

Následně také poprosím pana zastupitele Hrdinku Tomáše. 

Následně také pana zastupitele a místostarostu Hrozu Michala. 

Stejně pak pana zastupitele a místostarostu pana Hušbauera Jana. 

Poprosím také pana zastupitele Chaloupku Tomáše. 

O trojí hlasování poprosím také paní zastupitelku Jurdovou Janu. 

Následně i paní zastupitelku Kapkovou Kateřinu. 

Poté také i pana zastupitele Kaplana Tomáše. 

O trojí hlasování dále poprosím také paní zastupitelku Kotvovou Ivu. 

Stejně tak i pana zastupitele Kováříka Zdeňka. 

Připraví se také paní zastupitelka Krajcová Aneta. 

Stejně tak i pan zastupitel Králíček Robert. 

O hlasování poprosím pak i pana starostu Kubína Ondřeje. 

O trojí hlasování také poprosím pana zastupitele Kučeru Petra. 

Stejně tak i pana zastupitele Kutílka Petra. 

Dalším bude pan zastupitel Lacko Radek. 

Za něj se postaví pan zastupitel Liškutín Tomáš. 

Poprosím o hlasování paní místostarostu Michalcovou Irenu. 

Další na řadě bude paní zastupitelka Michková Lucie. 

Po ní se připraví pan zastupitel Míth Jaroslav. 

Stejně jako paní zastupitelka Mörwicková Jaroslava. 

Za ní následuje v abecedě paní zastupitelka Nislerová Tereza. 

Dalším v pořadí je pan zastupitel Opa Patrik. 

Chystá se startovat pan zastupitel Opletal Petr Tomáš. 

Připraven je i pan zastupitel Pukl Olgerd. 

Další v pořadí potom bude paní zastupitelka Rejchrtová Alžběta. 

Další v pořadí je zastupitelka paní Rejchrtová Petra. 

Pan zastupitel Růžička Ondřej – a ten myslím, že už tady ani není. 

Další v pořadí je pan zastupitel Slanina Jan. 

Připravena je paní Svatá Jana. 

Další v pořadí bude paní zastupitelka Sýkorová Vladimíra. 

Následována bude panem zastupitelem Štádlerem Petrem, 

kterého doplní následně pan zastupitel Štěpánek Petr. 

Připraví se poté i pan zastupitel Vácha Filip, 

který je následován panem zastupitelem Vansou Tiborem. 

Dalším v pořadí bude pan zastupitel Vlach Josef. 

Za ním následuje paní zastupitelka Wurmová Ivana. 

Dalším v pořadí, předposlední, je pan zastupitel Zicha Lukáš. 

A poslední v pořadí podle abecedy je pan zastupitel Žáček Jan. 

 

Děkuji všem za spolupráci. 
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Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak opět tady vidím pana 

předsedu volebního výboru. Poprosím o klid v sále, zaujměte prosím svá místa, a, pane 

předsedo, máte slovo. 

 

Předseda Návrhového a volebního výboru RNDr. Pavel Fikar: Děkuji, už se 

slyšíme. Začneme povinně zřizovanými výbory. Finanční výbor, který se teď volil. Ve volbě  

o předsedu finančního výboru bylo vydáno 45 hlasovacích lístků, odevzdáno 45, platných 45, 

neplatný žádný. Tomáš Chaloupka obdržel 40 platných hlasů, byl tudíž zvolen. Gratulujeme. 

(Potlesk.)  

Další volba se týkala kontrolního výboru. Zde bylo vydáno rovněž 45 hlasovacích 

lístků, odevzdáno 45, platných 45, neplatný žádný. Josef Vlach obdržel 24 platných hlasů, byl 

tedy zvolen, Tomáš Kaplan 14. (Potlesk.) Pardon, opakuji, Tomáš Kaplan 14, nebyl tedy 

zvolen. 

A teď budeme pokračovat bezpečnostním výborem. Vydáno 45 hlasovacích lístků, 

odevzdáno 45 hlasovacích lístků, platných 45, žádný neplatný. Lucie Michková obdržela  

41 hlasů, byla tedy zvolena a tímto jí gratulujeme. (Potlesk.) 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Já gratuluji nově zvoleným 

předsedům výborů. A přešli bychom do druhé části, a to je volba členů jednotlivých výborů. 

Takže prosím o návrhy a nominace z pléna. Tak vidím prvního přihlášeného, nicméně vidím 

tady s přednostním právem pana Zdeňka Kováříka, takže mu dám přednostní slovo. 

 

Zastupitel pan Ing. Zdeněk Kovářík: Myslím, že klidně necháme pana kolegu 

Slaninu, byl první přihlášený. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Dobře, nicméně další vidím 

paní Ivu Kotvovou, jakožto s přednostním právem. Také se vzdává, takže teď můžeme dát 

slovo panu Slaninovi. 

 

Zastupitel Mgr. Jan Slanina: Tak ještě tam byl s přednostním právem pan Hora... 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Omlouvám se, Honzo, 

nevšiml jsem si. Dobře, děkuji. 

 

Zastupitel Mgr. Jan Slanina: Já si dovolím jako místopředseda klubu Praha 4 sobě 

nominovat jako členku kontrolního výboru Ivu Kotvovou, která patří k nejzkušenějším 

zastupitelům tady a myslím si, že by právě měla být členkou kontrolního výboru. Děkuji. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak děkuji. Dalšího vidím 

Honzu Horu. 

 

Zastupitel Ing. Jan Hora: Děkuji za slovo. Za klub Piráti a Nezávislí budou naše 

nominace vypadat tak, že do kontrolního výboru vzhledem k zisku místa předsedy nebudeme 

dávat vlastního kandidáta. Budeme podporovat kandidáta Tomáše Kaplana, předpokládáme, 

že bude nominován zcela určitě, takže to bude vlastně tak trošku i náš kandidát. Zároveň  

do bezpečnostního výboru nominujeme mou maličkost, Jan Hora. Do finančního výboru 

nominujeme Tibora Vansu. 

A zároveň bych si dovolil dát procedurální návrh, že členy výborů budeme volit 

jmenovitým hlasováním, tedy aklamací, protože jsem toho názoru, že si tímto volbu výrazně 

urychlíme a že tady není nezbytné volit volbou tajnou. 
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Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Máme tady procedurální 

návrh, o kterém se hlasuje bez rozpravy, tudíž bychom k němu přešli a hlasovali bychom o 

návrhu hlasovat o jednotlivých členech výborů aklamací. Dobře, najednou aklamací. Tak 

technická Zdeněk Kovářík. 

 

1. místostarosta pan Ing. Zdeněk Kovářík: Jenom prosím technická. Zazněl návrh 

hlasovat aklamací. To neřeší, jestli jednotlivě, nebo po celku. Zazněl návrh hlasovat aklamací. 

Pak zazní případně jiné návrhy, které budou řešit, jestli celek, nebo jednotlivě. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Dobře, tak nejprve bude 

hlasování obecně o aklamaci, takže tudíž přejdeme k hlasování. 

 

38 pro, proti 0, zdrželo se 6. 

 

Tak další... Počkáme, než se to zobrazí. Nejsem si teď jistý, kdo tam byl, ale tuším, že 

tam byla paní Kotvová. Ano, je to tak. 

 

Zastupitelka Mgr. Iva Kotvová: Děkuji za slovo, já za náš klub Praha 4 sobě, 

Sousedé a Nezávislí bych chtěla nominovat do finančního výboru kolegu Jana Slaninu  

a do bezpečnostního výboru kolegu Petra Štěpánka. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak děkuji a dále vidím 

Tomáše Kaplana. 

 

Zastupitel pan Mgr. Tomáš Kaplan: Já děkuji za slovo. Za náš klub bych chtěl 

prosím navrhnout do bezpečnostního výboru Kateřinu Kapkovou. Do finančního výboru Jana 

Žáčka. A ať to zrychlím, tak na člena kontrolního výboru Tomáše Kaplana. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak děkuji a vidím Zdeňka 

Kováříka. 

 

1. místostarosta pan Ing. Zdeněk Kovářík: Děkuji, pane starosto. Dámy a pánové, já bych 

nejprve chtěl vznést nominace za klub Společně, ODS a TOP09. A to do finančního výboru si 

dovoluji navrhnout svoji vlastní maličkost, pokud vám to nebude vadit. Dále pak pana kolegu 

Fikara a pana kolegu Váchu. Do výboru kontrolního pana kolegu Pukla, paní kolegyni 

Michkovou a pana kolegu Váchu. A do výboru bezpečnostního, kde již máme předsedkyni, 

tak pana kolegu Kučeru a paní kolegyni Horálkovou. 

 Když mám slovo, tak bych si dovolil procedurálně navrhnout, aby ta aklamace byla  

po jednotlivých jménech. Čili aby to hlasování aklamací na členy výborů bylo po jednotlivých 

jménech. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Dobře, je to procedurální 

návrh, takže hlasujeme hned bez rozpravy. 

  

 Také tento návrh byl schválen: pro 36, proti 0, zdrželo se 8. 

Takže budeme hlasovat aklamací o jednotlivých jménech. 

 

Prosím, dále jsem tam viděl Honzu Hušbauera, takže pana místostarostu prosím, aby 

přednesl svůj návrh. 
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Místostarosta Jan Hušbauer: Tak za klub ANO do finančního výboru, kterému 

předsedáme, nominujeme dále Pavla Fišera a Radka Lacka. Do kontrolního výboru Jaroslavu 

Mörwickovou, Roberta Králíčka a Radka Lacka. A do bezpečnostního Janu Svatou, Tomáše 

Hrdinku a Tomáše Chaloupku. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Děkuji a vidím opět Tomáše 

Kaplana. 

 

Zastupitel pan Mgr. Tomáš Kaplan: Já jsem jenom, pane starosto, chtěl poprosit, 

myslím, že už to bylo navrženo i někým z kolegů, ale abychom si pak v klidu mohli porovnat 

počty navržených a počty členů, tak nějakou krátkou přestávku. Myslím, že už někdo něco 

navrhl, tak k tomu se připojuji. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Počítáme s tím, po 

nominacích je domluveno, že bude 15minutová přestávka. Vidím Zdeňka Kováříka. 

 

Zastupitel pan Ing. Zdeněk Kovářík: Pan kolega Kaplan mě tím připomenutím 

přestávky předběhl, takže to byla jedna část. A druhá část je s velkou omluvou. Omlouvám se, 

jsem již méně krátkozrace vidící, takže prosím, nastala v tom mém návrhu chyba.  

Do kontrolního výboru jsem samozřejmě omylem navrhl pana kolegu Váchu, který byl 

navržen jako člen finančního výboru. Nechci ho přetížit, v kontrolním výboru má být pan 

kolega Opletal. Omlouvám se panu kolegovi Váchovi i panu kolegovi Opletalovi, rozhodně to 

nebylo záměrné, ale přece jenom si budu muset pořídit delší ruku. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Děkuji, žádné další návrhy 

nevidím, takže uzavírám diskusi. Pokusím se shrnout, snad jsem stihl všechna jména. Nevím, 

jestli organizační nám promítne jména, jestli to stačili? Asi také ne. Zdeňku. 

 

1. místostarosta pan Ing. Zdeněk Kovářík: Organizační by to právě v té přestávce 

stihlo sepsat. Ty návrhy zazněly, po té přestávce si ještě znovu předneseme ta jména, každý 

slyšel, a pak k nim jednotlivě přistoupíme. Čeká nás 24 hlasování, což není tak složité 

stihnout aklamací. Já myslím, že když si dáme teď přestávku, mezitím to organizační 

skutečně zkontroluje, předsedové prosím si dohlídnou, jestli ta jména byla dobře, abychom 

nebyli takoví trapáci jako já, že navrhneme omylem někoho jiného. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Dobře, děkuji, tudíž vyhlašuji 

15minutovou přestávku. To znamená, máme 19:49, takže dejme tomu ve 20:05. 

 

(15minutová přestávka) 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Vážení kolegové, uplynula 

přestávka, máme 20:07, takže vás poprosím, ujměte se svých míst a přešli bychom do volby. 

Ještě vidím, že někteří kolegové chybí, takže jenom poprosím, aby doběhli k hlasování. 

Jak jsme si předtím schválili, budeme hlasovat o členech třech výborů. O každém 

členu jednotlivého výboru samostatně. Nominovaných je 8, plus předseda je 9 členů, které 

jsme si schválili. Já jenom připomínám, že minimální počet členů výborů, aby byl funkční, je 

5. 

Ještě se tady můžete podívat na jednotlivá jména, pokud by někdo chtěl, tak si je 

prosím zapište. Nicméně já každé jméno, o kterém budeme hlasovat, jednotlivě přečtu. 

Omlouvám se, nebude to podle abecedy, zase tak rychle to tady nestačím přeházet. Nicméně 

nejprve bychom začali hlasovat o výborech, které vznikají ze zákona. To znamená finanční 
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výbor jako první.  

A první jméno, které tady mám – budu číst bez titulů, omlouvám se případně – pan Pavel 

Fišer. 

Takže zahajuji hlasování o jménu Pavel Fišer. 

 

Děkuji, pro 44, proti 0, zdrželo se 0. 

Takže pan Pavel Fišer byl zvolen za člena finančního výboru. 

 

Další pan Radek Lacko, zahajuji volbu. 

 

Uzavírám volbu. Pro 45, proti 0, zdrželo se 0. 

Rovněž pan Radek Lacko byl zvolen za člena finančního výboru. 

 

Další Tibor Vansa, otevírám hlasování. 

 

Tak děkuji, uzavírám. Pro 44, proti 0, zdržel se 1. 

Pan Tibor Vansa byl rovněž zvolen za člena finančního výboru. 

 

Další jméno pan Jan Slanina, otevírám hlasování. 

 

Pro 22, proti 0, zdrželo se 13. 

Takže pan Jan Slanina nebyl zvolen za člena finančního výboru. 

 

Další jméno pan Jan Žáček, otevírám hlasování. 

 

Pro 22, proti 0, zdrželo se 12. 

Pan Jan Žáček také nebyl zvolen za člena finančního výboru. 

 

Další jméno pan Zdeněk Kovářík, otevírám hlasování. 

 

45 pro, proti 0, zdrželo se 0. 

Pan Zdeněk Kovářík byl zvolen za člena finančního výboru. 

 

Další jméno pan Pavel Fikar, zahajuji hlasování. 

 

Uzavírám hlasování. Pro 44, proti 0, zdrželo se 0. 

Rovněž pan Pavel Fikar byl zvolen za člena finančního výboru. 

 

A poslední jméno z nominovaných – Filip Vácha. Zahajuji hlasování. 

 

Uzavírám, děkuji. Pro 45, proti 0, zdrželo se 0. 

Takže pan Filip Vácha byl zvolen za člena finančního výboru. Tím pádem jsme zvolili 

6 členů finančního výboru, tím pádem je usnášeníschopný, protože minimální počet  

s předsedou je 5. 

Můžeme přejít k dalšímu hlasování. A to je kontrolní výbor. A vezmu opět podle 

pořadí, které tady mám napsáno. Takže první jméno paní Jaroslava Mörwicková, zahajuji 

hlasování. 

 

Vidím 45 hlasů pro, proti 0, zdrželo se 0. 

Takže paní Mörwicková je zvolena členkou kontrolního výboru. 
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Další jméno Robert Králíček, zahajuji hlasování. 

 

Vidím 45 pro, proti 0, zdrželo se 0. 

Rovněž pan Radek Lacko byl zvolen členem. Omlouvám se, přehlédl jsem se, 

omlouvám se, ano, Robert Králíček byl zvolen. 

 

Tak další jméno – Robert Lacko, zahajuji hlasování. 

 

A vidím 45 pro, proti 0, zdrželo se 0. 

Tudíž Radek Lacko byl zvolen za člena kontrolního výboru. 

 

Další jméno – Iva Kotvová, zahajuji hlasování. 

 

Ukončuji hlasování: pro 42, proti 0, zdrželo se 0. 

Tudíž i paní Iva Kotvová byla zvolena za členku kontrolního výboru. 

 

Další jméno – Tomáš Kaplan, zahajuji hlasování. 

 

Vidím 21 pro, proti 0, zdrželo se 5. 

Tudíž pan Tomáš Kaplan nebyl zvolen za člena kontrolního výboru. 

 

Další jméno – Orgeld Pukl, zahajuji hlasování. 

 

Vidím 44 pro, proti 0, zdržel se 1. 

Tudíž Orgeld Pukl byl zvolen za člena kontrolního výboru. 

 

Další v pořadí – Lucie Michková, otevírám hlasování.  

 

Opět vidím 45 pro, proti 0, zdrželo se 0. 

Lucie Michková byla rovněž zvolena za členku kontrolního výboru. 

 

A poslední jméno, o kterém budeme hlasovat v rámci kontrolního výboru, je Petr 

Tomáš Opletal. Zahajuji hlasování. 

 

Opět vidím 45 pro, proti 0, zdrželo se 0. 

Petr Tomáš Opletal byl také zvolen za člena kontrolního výboru. 

 

To znamená, kontrolní výbor kromě předsedy má dále 7 zvolených členů, tudíž rovněž 

je usnášeníschopný. 

 

Poslední je výbor o bezpečnost, o kterém budeme hlasovat. A první jméno pan Tomáš 

Hrdinka. 

 

Vidím 45 pro, proti 0, zdrželo se 0. 

Pan Tomáš Hrdinka byl zvolen za člena výboru pro bezpečnost. 

 

Další jméno je Jana Svatá, tudíž zahajuji hlasování. 

 

Ukončuji: 45 pro, proti 0, zdrželo se 0. 

I Jana Svatá byla zvolena za členku výboru pro bezpečnost. 
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Dalším jménem je Tomáš Chaloupka, tudíž zahajuji hlasování. 

 

Vidím 45 pro, proti 0, zdrželo se 0. 

I Tomáš Chaloupka byl zvolen za člena výboru pro bezpečnost. 

 

Další jméno, o kterém budeme hlasovat, je Jan Hora, takže zahajuji hlasování. 

 

Vidím 44 pro, proti 0, zdržel se 1. 

A rovněž i Jan Hora byl zvolen za člena výboru pro bezpečnost. 

 

Další jméno – Petr Štěpánek, zahajuji hlasování. 

 

Ukončuji hlasování: pro 41, proti 0, zdrželo se 0. 

I Petr Štěpánek byl zvolen za člena výboru pro bezpečnost. 

 

Další jméno – Kateřina Kapková, zahajuji hlasování. 

 

Vidím 37 pro, proti 0, zdrželo se 0. 

Tudíž i Kateřina Kapková byla zvolena za členku výboru pro bezpečnost. 

 

Další jméno – Petr Kučera, tudíž zahajuji hlasování. 

 

Vidím 44 pro, proti 0, zdržel se 1. 

Petr Kučera byl zvolen za člena výboru pro bezpečnost. 

 

A poslední jméno, kterém budeme hlasovat v rámci výboru pro bezpečnost je paní 

Hana Horálková. Tudíž zahajuji hlasování. 

 

Ukončuji hlasování: Pro 45, proti 0, zdrželo se 0. 

Tudíž i paní Hana Horálková byla zvolena. 

 

Konstatuji, že všichni jmenovaní v rámci výboru pro bezpečnost byli zvoleni, tudíž 

výbor je usnášeníschopný. 

Pod usnesením č. 1Z-6/2022. 

Tak děkuji za spolupráci. A můžeme přejít k dalšímu bodu v rámci Zastupitelstva. Což 

je 

 

Bod č. 7 

Návrh k volbě tajemníků výborů Zastupitelstva MČ Praha 4  

 

Předkladatelem je pan tajemník, tudíž ho prosím o úvodní slovo. 

 

Tajemník pan Michal Kárník: Dobrý večer, po konzultaci s vedoucími odboru  

i s některými již zvolenými předsedy výborů a těmi lidmi, které navrhuji, navrhuji jako 

tajemnici finančního výboru paní Stelmachovou. Tajemnici kontrolního výboru paní 

Haraštovou a bezpečnostního výboru paní Fišerovou. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Já děkuji, otevírám diskusi. 

Vidím přihlášeného Zdeňka Kováříka, tudíž mu předávám slovo. 

 

Zastupitel Ing. Zdeněk Kovářík: Technická. 
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Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: OK, přehlédl jsem, takže 

technická. Koho jsme tam měli? Pana Slaninu. 

 

Zastupitel Mgr. Jan Slanina: Podle volebního řádu podle mě se mělo u volby členů 

výborů postupovat jako u volby místostarostů, respektive zástupců starosty. Což znamená, že 

pokud nebylo obsazeno tolik míst, kolik bylo odhlasováno, že bylo, teď je otázka, jestli tady 

má nastávat druhé kolo, nebo opakovaná volba? Ale podle mě něco z toho nastat mělo. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak vidím přihlášeného 

Zdeňka Kováříka. 

 

Zastupitel Ing. Zdeněk Kovářík: Já rozumím panu kolegovi Slaninovi, proto jsem 

také čekal, zda někdo navrhne nějaké jiné jméno. A má naprostou pravdu. Pokud by bylo 

navrženo jiné jméno, tak samozřejmě bychom o něm museli hlasovat. Ale protože žádné jiné 

jméno nebylo navrženo, tak pan starosta pokračoval dál. Samozřejmě, pokud jste, pane 

kolego, chtěl navrhnout nějaké kterékoliv jiné jméno, pak samozřejmě není žádný problém, 

ale měl jste ho navrhnout. Nebo stejné jméno jste mohl navrhnout, to je jedno, ale musel byste 

nějaké jméno navrhnout. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Pokud pan Slanina mluví, tak 

mu prosím ještě zapněte mikrofon, ještě mu dáme možnost. 

 

Zastupitel Mgr. Jan Slanina: Domnívám se, že minimálně měla být vyhlášena buď 

ta opakovaná volba, nebo druhé kolo volby. Tady se přiznám, že jsem to nestihl tak rychle 

vyhledat, abych si byl jistý, co je ten správný postup. Ale určitě jeden z těchto scénářů měl 

být. Že čekáme, jestli někdo stihne zareagovat a stihne navrhnout jiné jméno, a když to 

nestihne, tak jít k druhému bodu, to je určitě nesprávný postup.  

Takže podle mě – a jestli si tím všichni nejsme jisti, co z toho má nastupovat, tak 

bychom asi měli udělat přestávku. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Já se omlouvám, za mě ten 

časový prostor byl dostačující pro to, aby zazněly návrhy. Nebo respektive aby zaznělo vícero 

jmenných návrhů, takže nemám pocit, že by tam nastal nějaký časový pres na kohokoliv z 

pléna. V podstatě jednací řád, nebo respektive výbory hovoří jasně o tom, že minimální počet 

členů je 5, to jsme naplnili. To, že jsme nenaplnili námi zvolený počet, že výbory budou 

maximálně 9členné, já v tom osobně žádný problém nevidím. Nicméně vidím další 

technickou pan Štěpánek. 

 

Zastupitel Mgr. Petr Štěpánek: Já jsem se do toho původně vůbec nechtěl pouštět, 

ale ta věc je úplně jasná z hlediska volebního řádu. My jsme si to odhlasovali aklamací, ale 

tím jsme se nevzdali té jednomandátové volby. Protože každý byl volen zvlášť. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Omlouvám se, vidím ještě 

technickou, hlásil se Zdeněk Kovářík. 

 

Zastupitel Mgr. Petr Štěpánek: Pane kolego, já jsem dostal slovo, vy jste se pak 

bavil s kolegou, přestože jsem měl slovo, tak jsem ztichl, takže bych to rád teď přednesl. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Děkuji, omlouvám se. 
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Zastupitel Mgr. Petr Štěpánek: Takže my jsme hlasovali o každém tom člověku na 

to jedno konkrétní místo. A tím pádem skutečně v případě jeho nezvolení jste měl vyhlásit 

novou volbu. Do té nemohl nikdo nominovat bez vyhlášení. Čili tam konstatuji – a prosím, 

aby to bylo uvedeno do zápisu, právo na to mám, tak v těchto konkrétních třech případech byl 

porušen volební řád Zastupitelstva. Ale tady prostřednictvím technických to nevyřešíme. 

Takže buď si dejme pauzu a zhojme to, anebo nevím, co jiného bychom mohli dělat. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak teď předávám technickou 

Zdeňkovi Kováříkovi. 

 

Zastupitel Ing. Zdeněk Kovářík: Samozřejmě to lze zhojit znovuotevřením 

předchozího bodu, což pan kolega Štěpánek ví. Čili pokud někdo navrhne procedurální návrh 

na znovuotevření předchozího bodu, můžeme se k němu vrátit. Jenom podotýkám, že jak 

opakovanou volbu, případně druhé kolo by v tomhle případě nepřipadalo v úvahu, čili 

opakovanou volbu musí také někdo navrhnout. Není povinností předsedajícího, že ji musí 

automaticky navrhnout. Ve volebním řádu nic takového není. Ale pokud chce někdo znovu 

otevřít tento bod, pojďme znovu otevřít bod, ale musí někdo tu opakovanou volbu navrhnout. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak vidím technická Jan 

Hora. 

 

Zastupitel Ing. Jan Hora: Vzhledem k tomu, že tu zazněl nějaký postup, jak by se to 

dalo udělat, tak já myslím, že by teď skutečně bylo místo na dvouminutovou poradu předsedů 

klubů. Protože jsem toho názoru, že by bylo opravdu vhodné, aby bylo všem opozičním 

klubům umožněno mít zástupce v kontrolním i finančním výboru. Samozřejmě chápu, že 

hlasování dopadlo nějak jinak, ale myslím si, že by bylo vhodné využít tenhle postup – otevřít 

tu rozpravu, navrhnout kandidáty a zvolit je. Ale rád bych, abychom se nejdřív poradili, budu 

upřímný, nechci, aby se to zvrhlo v nějakou frašku. Chtěl bych slyšet, že tentokrát opravdu ty 

kandidáty navolíme, než navrhnu ten procedurální návrh. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: A ještě vidím, hlásí se Zdeněk 

Kovářík. 

 

Zastupitel Ing. Zdeněk Kovářík: Já si myslím, že jako předseda klubu si mohu 

dovolit navrhnout 10minutovou přestávku na poradu předsedů klubů. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Dobře, tudíž byly tu 2 návrhy 

na přestávku. Uděluji 10minutovou přestávku do 20:40. 

 

(10minutová přestávka) 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak, dámy a pánové, je 20:40, 

čas pro přestávku uplynul. Vidím, že se hlásí s technickou pan Zdeněk Kovářík, tudíž mu 

předávám slovo. 

 

Zastupitel Ing. Zdeněk Kovářík: Pane starosto, já se omlouvám, ale myslím, že tady 

nebylo stejné pochopení postupu, proto si dovoluji dát procedurální návrh na znovuotevření 

bodu číslo 6 – Volba předsedů a členů výborů zastupitelka MČ Praha 4. Takže procedurální 

návrh na znovuotevření tohoto bodu. 

 



1. ustavující zasedání Zastupitelstva MČ Praha 4 z 9. listopadu 2022 

 

73 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Dobře, děkuji, takže 

hlasujeme bez rozpravy. Znovu opakuji, je to návrh na znovuotevření bodu č. 6. Takže 

hlasujeme teď. 

 

Pro 45, proti 0, zdrželo se 0. 

Tento návrh byl schválen, tudíž znovu otevíráme diskusi k bodu č. 6. 

 

Znovuotevření diskuse k bodu č. 6 

 

Vidím Honzu Horu se hlásit. 

 

Zastupitel Ing. Jan Hora: Děkuji za slovo. Zcela nepřekvapivě bych navrhl 

provedení volby neobsazených míst do zmíněných výborů. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Děkuji, vidím Tomáše 

Kaplana se hlásit. 

 

Zastupitel pan Mgr. Tomáš Kaplan: Já jenom chci doplnit, že ta volba se podle 

jednacího řádu vykonat musí, to druhé kolo. To není naše právo si o tom rozhodovat, ale ta 

druhá volba se konat musí. Takže připojuji se k tomu návrhu, ať to zjednoduším. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: A jedná se tedy o opakování 

volby, nebo je to nové...? Zdeněk Kovářík. 

 

Zastupitel Ing. Zdeněk Kovářík: Opakovaná volba znamená, že musí zaznít návrhy 

na tato tři místa. Čili tím, že jsme to teď otevřeli, je zde návrh na opakovanou volbu. 

Předpokládám, že zazní návrhy do této opakované volby. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Dobře, děkuji a hlásí se  

s technickou Petr Štěpánek. 

 

Zastupitel Mgr. Petr Štěpánek: Ta volba proběhla, byla v pořádku, byť výsledek  

z našeho pohledu ne, a teď se koná nová volba podle volebního řádu. Čili my ji opakujeme, 

ale je to nová volba a budou do ní nové nominace. A je to na dvě místa do finančního výboru 

a na jedno místo do kontrolního výboru. Takže tady už může předsedající rovnou je ohlásit. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak já bych poprosil o 

výklad, protože nová volba znamená, že můžeme navrhovat nová jména v rámci té volby. A 

opakovaná, že jména, která již jednou zazněla, že můžou být znovu nominována. Takže 

opakovaná volba, nebo nová volba? Tak vidím, že se hlásí Tomáš Kaplan. 

 

Zastupitel pan Mgr. Tomáš Kaplan: Děkuji. Zase pan místostarosta Kovářík tady 

říká něco, co neodpovídá realitě. Podle 5.3 – "Pokud nadpoloviční většina hlasů obdrží méně 

než  

x-kandidátů, uskuteční se 2. kolo volby. Postupují do něj kandidáti, kteří se umístili..."  

Je to 2. kolo volby, ale to je jedno. Ať to tady zrychlím, já navrhuji za náš klub do... 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak nechte prosím Tomáše 

domluvit. 
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  Zastupitel pan Mgr. Tomáš Kaplan: Tak já ten návrh zopakuji. Za náš klub do 

kontrolního výboru Tomáš Kaplan. A do výboru finančního Jan Žáček. Děkuji. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak s technickou se hlásí Petr 

Štěpánek. 

 

Zastupitel Mgr. Petr Štěpánek: Já už to jenom upřesním. Je to možná hnidopišství, 

ale aby to pak nebylo nedorozumění. Tady bylo vlastně 24 jednomandátových voleb, přestože 

jsme volili do více mandátových orgánů. A v těch třech volbách nikdo nebyl zvolen, takže 

podle jednacího volebního řádu je další volba. Takže teď proběhne třikrát ta další volba. Ty 

nominace jsou úplně v pořádku, ale proběhne třikrát volba v těch třech zase 

jednomandátových volbách. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak děkuji a vidím, že se hlásí 

paní Iva Kotvová. 

 

Zastupitelka Mgr. Iva Kotvová: To znamená, že bych v tuto chvíli chtěla zopakovat 

naši nominaci našeho zastupitelského klubu. Do ze zákona zřizovaného finančního výboru 

navrhujeme Mgr. Jana Slaninu. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Takže budeme hlasovat opět  

o jednotlivých jménech. Nejprve v rámci finančního výboru máme nejprve hlasovat o jménu 

pan Jan Slanina. Zahajuji volbu. 

 

Pro 22, proti 0, zdrželo se 0. 

Takže ani při opakované volbě nebyl pan Jan Slanina zvolen za člena finančního 

výboru. 

 

A další jméno pan Jan Žáček, takže otevírám hlasování. 

 

Vidím 22 pro, proti 0, zdrželo se 6. 

Tudíž ani pan Jan Žáček neprošel v této volbě za člena finančního výboru. 

 

Nyní budeme volit v rámci kontrolního výboru a jméno Tomáš Kaplan. Budeme 

hlasovat jednotlivě a zahajuji volbu. 

 

Pro 21, proti 0, zdrželo se 8. 

Tudíž Tomáš Kaplan nebyl zvolen za člena kontrolního výboru. 

 

Tímto tento bod uzavírám a přecházíme... Ano, dobře, omlouvám se, paní Rejchrtová 

Petra. 

 

Zastupitelka paní Mgr. Petra Rejchrtová: Dobrý večer, já se přiznám, že tahle ta 

volba je pro mě velké zklamání. Bývalo dobrým zvykem, že si příliš nezasahovaly strany 

zejména, pokud jsou v menšině navržení kandidáti, tak se nominace respektovaly. Já jsem 

zklamaná tím, že na konci tohoto Zastupitelstva, přestože jsme hlasovali v mnoha případech 

velice konsensuálně, nominanti koalice dostávali plný počet hlasů jak od svých vlastních 

členů, tak od opozice, respektovali jsme všechny návrhy. A myslím, že bychom neměli v 

tomhle duchu pokračovat. 
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Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Velmi se omlouvám, paní 

Rejchrtová, nicméně toto není již diskuse. Tento bod byl odhlasován. 

 

Zastupitelka paní Mgr. Petra Rejchrtová: To není diskuse, je to prosté sdělení, že 

tohle volební období by nemělo takhle začínat. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak děkuji a můžeme přejít  

k dalšímu volbu, což je  
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Bod č. 7 

Návrh k volbě tajemníků výborů Zastupitelstva MČ Praha 4  

 

Jak už tady zaznělo před chvílí, předkladatel je pan tajemník. 

 

Tajemník pan Michal Kárník: Děkuji za slovo, já jenom zopakuji, navrhuji jako 

tajemníka finančního výboru paní Stelmachovou, tajemníka kontrolního výboru paní 

Haraštovou a tajemníka bezpečnostního výboru paní Fišerovou. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Děkuji, otevírám diskusi  

a vidím, že se hlásí Zdeněk Kovářík. 

 

Zastupitel Ing. Zdeněk Kovářík: Já bych si dovolil procedurálně navrhnout, 

abychom tato jména tajemníků zvolili aklamací. Domnívám se, že jsou to tajemníci, kteří se o 

ty výbory starají již dlouhodobě, všechny tajemnice, a věřím, že s nimi byla vždy spokojenost. 

Ostatně si neumím představit finanční výbor bez šéfové finančního. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak děkuji, jedná se  

o procedurální návrh, tudíž hlasujeme bez rozpravy a ihned. 

 

Pro tento návrh hlasovalo 44 zastupitelů, proti 0, zdrželo se 0. 

Tudíž návrh byl přijat. Pod usnesením č. 1Z-7/2022 

 

Chvilku počkáme, já se omlouvám, myslím, že tam byl Tibor Vansa přihlášený? Ano, 

Tibore, máte slovo. 

 

Zastupitel Mgr. Tibor Vansa: Ano, děkuji, mně to nedá, já se také musím vyslovit, 

že jsem velmi zklamán z té předchozí volby. Myslím, že jsme jako opozice dneska 

postupovali velmi konstruktivně, nevyužívali jsme tady svých možností pětiminutového 

příspěvku k tomu, abychom zdržovali volbu nebo nějakým způsobem útočili na novou Radu. 

Víceméně jsme uznali to, že my jsme opozice, vy jste Rada a máte co ukázat.  

Pánové Kaplan a Slanina se tady za předchozí 4 roky chovali vždycky velmi slušně, 

vždycky velmi korektně. Nezažil jsem, že by měli nějaké ostřejší útoky, jako jsem to dělal 

třeba já. A velmi mě to mrzí. Myslím, že většina těch výborů tím bude velmi negativně 

ovlivněna. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Další se hlásí Petr Kutílek. 

 

Zastupitel pan Petr Kutílek, M.A., M.S.: Děkuji za slovo. Já jsem jenom chtěl tady 

říct, že vy jste si mohli vybrat, jak jsem i v té přestávce říkal, jak začnete tohle volební 

období. Volby proběhly, proběhl legitimní přezkum těch voleb a my jsme se tady sešli dneska  

na 1. Zastupitelstvu. 

To Zastupitelstvo probíhalo vlastně velmi slušně, až do toho momentu před půl 

hodinkou. Mohli jste si vybrat, jak začnete jako Rada, vybrali jste si. Styďte se. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Petře, já se omlouvám, 

nicméně prosím, hovořme k tomuto bodu. Vidím Jaroslav Míth. 
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Radní Ing. Jaroslav Míth: Já se omlouvám, bude to velmi krátké. Já jenom reaguji  

na kolegu Kutílka. Volební období nezačíná dnešním Zastupitelstvem, ale volbami a vším 

dalším. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak do diskuse se nikdo další 

nehlásí, tudíž uzavírám diskusi a budeme hlasovat o návrzích. Já se omlouvám, můžete nám 

ta jména ještě jednou zopakovat, já jsem nestačil všechno zaznamenat. Vím – paní 

Stelmachová, paní Haraštová, paní Fišerová. A je to všechno vlastně, tak jsem to stačil. 

Takže budeme hlasovat... Ne, prosím, vydržme myslím ve velmi korektním duchu,  

v jakém Zastupitelstvo dosud probíhalo, takže zdržme se nějakých komentářů a prosím, 

držme se opravdu čistě pracovní náplně. 

Takže ještě jednou zopakuji – budeme nyní hlasovat o tajemnících jednotlivých 

výborů. To znamená, paní Stelmachová, paní Haraštová, paní Fišerová. A pokud nikdo nic 

nenamítá, myslím si, že můžeme hlasovat o všech třech jménech dohromady. Tudíž ano, 

děkuji. Tak ještě jednou zopakuji, budeme hlasovat aklamací o všech třech jménech 

dohromady. 

Takže zahajuji volbu. 

 

Vidím 43 pro, proti 0, zdržel se 1. 

Tudíž tento bod uzavírám a konstatuji, že všichni 3 nominované byly zvoleny  

za tajemnice příslušných výborů. Pod usnesením č. 1Z-7/2022 

 

Máme tady další bod, poslední tohoto Zastupitelstva, č. 8. A poprosím předkladatele 

pana tajemníka o úvodní slovo. 

 

Bod č. 8 

Návrh ke stanovení výše měsíční odměny neuvolněným členům Zastupitelstva 

městské části Praha 4 a návrh ke stanovení výše náhrady ušlého výdělku neuvolněným 

členům Zastupitelstva městské části Praha 4 a návrh k poskytování příspěvku na 

úhradu zvýšených nákladů na úpravu zevnějšku členům Zastupitelstva městské části 

Praha 4 pověřeným k přijímání projevu vůle snoubenců, že spolu vstupují do manželství 

a návrh k poskytování příspěvku na stravování uvolněným členům Zastupitelstva 

městské části Praha 4 a návrh k poskytování odměn fyzickým osobám, které nejsou 

členy Zastupitelstva městské části Praha 4, za výkon funkce členů výborů Zastupitelstva 

městské části Praha 4, komisí Rady městské části Praha 4 a zvláštních orgánů městské 

části Praha 4  

 

Tajemník pan Michal Kárník: Ještě jednou dobrý večer. Předkládám návrh ke 

stanovení výše měsíční odměny neuvolněným členům Zastupitelstva, případně členům výborů 

mimo zastupitele. Protože zákon 138 z roku 2017 říká, že Zastupitelstvo musí schválit výši 

přesně v korunách a teprve po schválení Zastupitelstva mohou neuvolnění zastupitelé brát tuto 

podporu. 

Čili navrhuji, abyste schválili maximální částky pro jednotlivé členy Rady, předsedy 

výborů, předsedy komisí, předsedu zvláštního orgánu, členy výboru, členy komisí, členy 

zvláštního orgánu a členy Zastupitelstva v té maximální výši, kterou nám zákon umožňuje, 

což neznamená, že až se nařízení vlády změní, že se k tomu znovu nebudete muset vrátit, že 

znovu budete muset schválit tu přesnou částku, která je uvedená v příloze. 

Dále navrhuji přesnou částku, respektive hodinovou sazbu pro neuvolněné zastupitele 

za účast na dalších jednáních. S tím, že maximální měsíční sazba je 12.000 Kč. A k tomu 

navrhuji poskytnout odměnu pověřeným zastupitelům, kteří přijímají projevy vůle snoubenců, 

poskytnout stejný příspěvek uvolněným zastupitelům na stravu, jako mají zaměstnanci.  
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A členům komisí, případně výborů, z veřejnosti odměnu za účast na jednání těch orgánů,  

do kterých byli zvoleni. 

U zastupitelů je ještě jedna podmínka, aby se zúčastnili za kvartál minimálně jednoho 

řádně zvoleného jednání. Jinak jim bude ta odměna krácena. To je dle zákona, s tím 

nemůžeme hnout. Na druhou stranu záleží na tom, kolik těch jednání bude. Samozřejmě 

pakliže se zúčastní zastupitel jenom jednoho z těch jednání, přísluší mu odměna. 

To je z mé strany v krátkosti všechno. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak já děkuji za úvodní slovo 

a vidím, že se do diskuse hlásí Zdeněk Kovářík. 

 

Zastupitel Ing. Zdeněk Kovářík: Já jenom jsem chtěl připomenout, že samozřejmě 

zdravotní důvody tak jako vždy. Čili nemoc je klasicky funkční omluva, platí to samozřejmě 

pro všechna jednání, co se týká komisí, výborů i dalších jednání. Že to pan tajemník nezmínil, 

neznamená, že to neexistuje. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak děkuji a dalším 

přihlášeným je Petr Kutílek. 

 

Zastupitel pan Petr Kutílek, M.A., M.S.: Děkuji za slovo, já bych měl otázku asi  

na pana starostu, protože tohle je spíš politická otázka než čistě technická. A děkuji panu 

tajemníkovi za představení toho návrhu. 

Moje otázka je, jestli tomu máme rozumět tak, že ty komise budou skutečně svolávány 

minimálně jednou za kvartál? Já se neptám proto, že by šlo o odměnu nějakým způsobem, ale 

proto, že víte, že jsem se dožadoval v minulém volebním období, aby komise, jíž jsem byl 

členem, byla svolávána častěji. A připadá mi slušné, aby komise byly svolávány skutečně 

minimálně jednou za kvartál. Myslím, že těch probíraných témat je tam ostatně i víc. 

Tak jestli to znamená tohle to, děkuji, na mikrofon prosím. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Děkuji, ještě vidím, že se 

hlásí Zdeněk Kovářík a pak budu reagovat. 

 

Zastupitel Ing. Zdeněk Kovářík: Je zřejmé, že samozřejmě výbory a komise mají 

různé náplně, čili budou zpravidla svolávány některé měsíčně, jako komise územního rozvoje. 

Samozřejmě s výjimkou léta. Některé méně často, ty, co mají menší agendu. Některé, např. 

grantová komise samozřejmě nebudou svolávány jednou za kvartál. Kolega Kutílek to ví, že 

to nemá smysl. 

O tu odměnu samozřejmě nebude nikdo krácen, protože pokud to jednání není v tom 

kvartálu svoláno, což u té grantové komise ta práce není jenom na jednání, které je svoláno, 

tak o ni nebude nikdo krácen. V tomto je to zcela srozumitelné a není tam nic 

nepochopitelného. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Přesně tak. Vidím, Petr 

Štěpánek se hlásí do diskuse. 

 

Zastupitel Mgr. Petr Štěpánek: Já mám k tomu dvě připomínky. Jedna je zaprvé, že 

to není tak, že bude zastupiteli krácena odměna, pokud se nezúčastní aspoň jednou za čtvrt 

roku, jak to bylo řečeno, ale pokud se nezúčastní aspoň jednou za čtvrt roku, bylo-li to jednání 

svoláno. To je první věc, to je tady napsané. 

A pak je tam druhá věc, která vyplývá ze zákona o hlavním městě Praze, kde existuje 

možnost legitimní omluvy, jako je např. z důvodů nemoci nebo např. jsme tady zažili při 
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covidu z důvodů nařízené izolace například. A aby tahle věc byla opravdu v pořádku, tak v té 

jedné "jedna stanovuje" by mělo být v 5. řádce – "neuvolněný člen Zastupitelstva MČ Praha 4 

nezúčastní bez omluvy alespoň jednoho řádně svolaného jednání". Je to tak? 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak děkuji, myslím, že část 

toho upřesnění již padlo od Zdeňka Kováříka. Ale nyní se hlásí ještě pan tajemník. 

 

Tajemník pan Michal Kárník: Já se omlouvám, ale nemohu souhlasit s návrhem 

"bez omluvy", protože bychom museli přesně stanovit, co je omluva a co omluva není. To je 

strašně složité. Co se týče nemoci, samozřejmě jedná se o neuvolněné zastupitele, ať už je to 

OSVČ, nebo zaměstnaný člověk, tak ten v případě nemoci bere nemocenskou. Takže tam není 

problém. 

A samozřejmě jak komise, tak výbory se můžou scházet a můžou umožnit účast ne  

na místě, ale přes počítač. Tam není problém. Nemůžou hlasovat, ale můžou se zúčastnit 

jednání. To si myslím, že i tohle můžou komise i výbory ošetřit v jednacím řádu. 

 Ale dát tam "bez omluvy" znamená, že bychom opravdu museli přesně vyčíslit, co 

omluva je, co omluva není, a to si nedokážu vůbec představit. Zkoušeli jsme to diskutovat  

s právníky a nikdo by do toho nechtěl jít. 

 

 Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak já samozřejmě eviduji 

přihlášeného, nicméně vidím ještě technickou Zdeňka Kováříka, takže dám přednost 

technické. 

 

 Zastupitel Ing. Zdeněk Kovářík: Já se domnívám, že samozřejmě předkladatel má 

možnost říkat, co chce, ale předkladatel, který předkládá materiál schválený Radou, je vázán 

tím, co Rada schválila za předložený materiál. A pokud existují zákonem jmenované omluvy, 

tak, jak to říkal kolega Štěpánek, tak ty samozřejmě nemusím do materiálu vyjmenovávat. Ty 

platí vždy. Čili zákonem stanovené omluvy, které jsou vyjmenované, tady o nich snad 

proboha nepovedeme zase hodinovou debatu. 

Jenom bych poprosil pana tajemníka, když už Rada schválí nějaký materiál, tak aby ho 

nepředkládala jinak, než ho ta Rada schválila. Pak se tady dostáváme do zbytečných diskusí. 

Rada jednoznačně schválila usnesení, které je jednoznačně napsané, podepsané ověřovateli,  

a předkladatel, který předkládá usnesení schválené Radou, je tímto prosím vázán. Je úplně 

jedno, jestli je to člen Rady nebo pan tajemník. 

Čili prosím, aby bylo předkládáno to, co Rada řádně schválila, pane tajemníku. Tím by 

nedocházelo k zbytečné diskusi. A zákonem stanovené omluvy, pan kolega Štěpánek stejně 

jako já velmi dobře víme, co to je. A nemusíme nikde vyjmenovávat ani pro pana tajemníka. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak děkuji. První byl 

přihlášený pan Petr Štěpánek, nicméně Jan Hora s přednostním právem. Přenechává, takže 

tudíž Petr Štěpánek. 

 

Zastupitel Mgr. Petr Štěpánek: Teď se to ještě víc zamotalo. Tu nemocenskou může 

samozřejmě čerpat uvolněný zastupitel. Pokud ji čerpá neuvolněný zastupitel, tak ji nečerpá  

v souvislosti s výkonem funkce zastupitele, ale v souvislosti se svým civilním zaměstnáním, 

které vůbec nesouvisí s tou činností, kterou my tady máme. Čili tuhle věc sem vůbec 

nemusíme tahat. 

Tam jde o to, že ten neuvolněný zastupitel nicméně v tom minimu nařízením vlády je 

chráněn proti svévoli Zastupitelstva – a teď to nikomu nepodsouvám. A je v těch věcech,  

ve chvíli, kdy byl schválen Zastupitelstvem, odměňován podle toho nařízení v té výši, která 

byla schválena. Nebo pokud nebyla schválena, tak v té minimální výši.  
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A v takovém případě, děkuji za upozornění, je-li řádně omluven, tak nedochází k 

porušení výkonu té jeho funkce. Čili skutečně tady rozlišujeme mezi omluveným  

a neomluveným zastupitelem. Já ani k tomu žádný návrh nedávám, ale je to tam nepřesně  

a mělo by tam být "bez omluvy". 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak děkuji a Jan Hora. 

 

Zastupitel Ing. Jan Hora: Děkuji za slovo. On ten návrh právě směřuje k té možnosti 

vzdálené účasti, ale jestli si správně opakuji, když tak mě opravte, aktuální znění a výklad 

jednacích řádů a komisí s tou vzdálenou účastí jako řádnou účastí nepočítá. Bylo mi 

opakovaně řečeno, že nelze počítat vzdáleně připojeného člena do kvóra.  

A tak bych si tady rád ujasnil, protože to může být i věc výkladu, tak bych si tady rád 

ujasnil, jestli tady počítáme s tím, že patřičně zpřesníme jednací řády výborů a komisí, tak, 

aby tam bylo jasně stanoveno, že se v takových případech můžou účastnit vzdáleně, aby 

nedocházelo k různým výkladům. Abychom měli jistotu, že pokud někdo se chce účastnit, ale 

z nějakého důvodu nemůže být přítomen osobně, je jedno, jestli je nemocen, rodinné důvody, 

to je jedno, aby tu možnost měl. Za předpokladu, že samozřejmě bude přítomen po celou 

dobu, že bude naprosto patrné v případě hlasování, že hlasuje sám, a ne v zastoupení atd. 

Všechny ty věci, které v podstatě vyžaduje zákon. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak děkuji a ještě vidím  

s technickou přihlášeného Zdeňka Kováříka. 

 

Zastupitel Ing. Zdeněk Kovářík: Dokud neschválíme jiné jednací řády, platí ty 

stávající, v kterých je mechanismus tohoto připojení definován. Pokud je zpřesníme, můžeme 

to samozřejmě v některém z příštích Zastupitelstev udělat. A já myslím, že ani Zastupitelstvo, 

ani tajemník, ani nikdo jiný nemůže zákonem stanovené omluvy nijak omezovat, ani jsme 

nikdo z nás toto nechtěli. My jsme to na Radě skutečně pečlivě zvážili, chtěli jsme dosáhnout 

pouze toho, aby se přece jen vytvořil na nás všechny, kteří nejsme uvolněnými zastupiteli, 

určitý tlak. Abychom ty orgány neučinili neusnášeníschopnými. 

O ničem jiném to není. Pokud by se ukázalo, že v tom je nějaká nepřesnost, tak ji jistě 

na některém z příštích Zastupitelstvu jsme schopni opravit. Ten materiál skutečně Rada 

projednala důkladně, to usnesení jsme pečlivě zkontrolovali a pečlivě vyčistili. A skutečně to 

není nic, co bychom si na sebe jako neuvolněné zastupitele šili. Ostatně jsem stejně 

neuvolněný zastupitel jako všichni ostatní. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak děkuji a ještě vidím 

přihlášenou do diskuse paní Jurdovou, tudíž jí předávám slovo. 

 

Zastupitelka Ing. Jana Jurdová: Děkuji za slovo. Já jenom, když se tady operovalo 

tou neschopenkou, tak je také kategorie mimo OSVČ a zaměstnanec například matka  

na rodičovské. Takže nám třeba neschopenku nikdo nevystaví. Je to ošetřovačka, aby mohl 

být třeba partner, manžel doma. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Já se moc omlouvám, já jsem 

ne zcela moc zřetelně rozuměl. Jestli to můžete ještě jednou zopakovat, prosím, na mikrofon. 

 

Zastupitelka Ing. Jana Jurdová: Celé to mám opakovat? Pardon. Nebylo rozumět? 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: No, nebylo rozumět. 
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Zastupitelka Ing. Jana Jurdová: Dobře. Že mimo kategorie toho OSVČ  

a zaměstnanec, když se tady operovalo s tou neschopenkou, je například matka na rodičovské. 

Tam se neschopenka prostě nevystavuje, když jste to bral jako jasnou omluvu nemoci 

například. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak a ještě vidím technickou 

Zdeňka Kováříka. 

 

Zastupitel Ing. Zdeněk Kovářík: Tam je to ještě jednodušší. Pokud jsme v případě 

péče o dítě, tak tam, pokud někam nepřijdete, jste omluvena prakticky vždycky. Zákon na toto 

pamatuje. Tam se vám nemůže stát, že byste byla neomluvena, protože v tomto případě jste 

omluvena vždycky. Jenom, abychom si uvědomili, že ten zákon skutečně na některé věci 

pamatuje. Tohle neumíme my nějak omezovat. A nemá smysl, abychom to my jakkoliv 

omezovali. Čili někteří z nás jsou vlastně omluveni vždycky, protože vždycky mají zákonný 

důvod. Někteří z nás ho vždycky nemají, čímž pádem by se měli toho účastnit. 

Samozřejmě vy jste teď zmínila klasický příklad člověka, zastupitele, který vlastně ten 

zákonný důvod má vždycky. Protože tam se nemůže stát, že by ho nikdy nesplnil. U něj je to 

skutečně jenom na jeho vůli, jestli se mu podaří tam přijít. Čili v tom případě, co jste zmínila, 

se do žádného problému nikdo nemůže dostat. Ale to je přesně ta diskuse, které jsem se chtěl 

vyhnout. Kdyby pan tajemník neudělal to, že předklad začal vykládat jinak, než jak ho Rada 

schválila a než jak byl předložen. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak děkuji. Nevidím už 

nikoho dalšího přihlášeného do diskuse, takže tímto diskusi uzavírám a předkládajícímu 

uděluji závěrečné slovo, jestli ještě chce k tomu něco doplnit nebo dodat. 

 

Tajemník pan Michal Kárník: Děkuji, já myslím, že je všechno popsáno v 

materiálu, takže Zastupitelstvo může hlasovat o tom, co Rada doporučuje. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak děkuji a tímto bychom 

uzavřeli tento bod a přešli bychom k hlasování návrhu. A můžeme hlasovat. 

 Omlouvám se, omlouvám se, omlouvám se. Ano, už vidím kolegu z Návrhového 

výboru, jak se vehementně hlásí o slovo, tudíž prosím v tomto hlasování nehlasujte, dáme 

přednost Návrhovému a mandátovému výboru. 

 

Předseda Návrhového a volebního výboru RNDr. Pavel Fikar: Slyšíme se? Bezva. 

Takže budeme hlasovat o návrhu usnesení 1 Z – 8/2022 k bodu programu 8, ve znění, jak 

bylo předložené Radou. A máte ho všichni přílohou. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Tak děkuji, ještě jednou 

zopakuji, budeme hlasovat o návrhu 1 Z – 8/2022, v podobě, v jaké byl předložen Radou. 

Tudíž zahajuji hlasování. 

 

Pro 43 zastupitelů, proti 0, zdrželo se 0. 

Tudíž tento bod byl schválen, respektive návrh byl schválen, a tímto jsme vyčerpali 

všechny body v rámci navrženého programu. 

 

Takže já všem děkuji za účast. Děkuji za to, že ustavující Zastupitelstvo se neslo  

v poklidném duchu, že jsme všichni vydrželi i ten dlouhý čas. A přeji vám krásný den a těším 

se opět na předvánočním Zastupitelstvu. Zároveň gratuluji i svým nově zvoleným, nebo 

staronově zvoleným kolegům v rámci Rady a přeji všem hezký večer. Na shledanou. 
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